Титульний аркуш

30.09.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
№12	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Генеральний директор				Зiмбровський Сергiй Сергiйович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" (00191052)
за 2023 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 25.03.2024, Протокол засiдання наглядової ради № 9
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://dmf.com.ua/aktioners	30.09.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення (якщо рiчний звiт подається особою, яка надає забезпечення (незалежно вiд того, чи є особа емiтентом) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.
Iнформацiя щодо всiх осiб, якi на дають забезпечення за його зобов'язаннями (якщо за зобов'язаннями емiтента надаються забезпечення) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.
Iнформацiя про рейтингове агентство не надається у зв'язку з тим, що у статутному фондi Товариства немає державної частки, Товариство не має стратегiчного значення для економiки та безпеки держави, Товариство не здiйснило випуску боргових цiнних паперiв та не займає монопольного (домiнуючого) становища.
Протягом звiтного перiоду Товариство не приймало  участi в iнших юридичних особах.
Товариство немає фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв.
Iнформацiя щодо змiни прав на акцiї вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю змiн.
Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало випуску  облiгацiй, iнших цiнних паперiв,  деривативних цiнних паперiв, у зв'язку з чим iнформацiя щодо випуску в/з цiнних паперiв, а також iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв та звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва) вiдсутнi.
Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало викупу власних акцiй.
Працiвники емiтента не мають у власностi цiнних паперiв (крiм акцiй) Товариства.
Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента, в тому числi необхiднiсть отримання вiд емiтента або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю обмежень.
Юридичнi особи емiтента не володiють 5% i бiльше акцiями емiтента.
Iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або дорiвнює пороговому значенню пакета акцiй вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю змiн.
Iнформацiя про вчинення значних правочинiв; iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть вiдсутня у  зв'язку з вiдсутнiстю вчинення в/зправочинiв.
Звiт про платежi на користь держави вiдсутнiй оскiльки Товариство не здiйснює дiяльнiсть у видобувних галузях, та не  здiйснює заготiвлю деревини.
Товариство власного кодексу корпоративного управлiння не розробляло, тому в питаннях корпоративного управлiння керується, правилами та процедурами прийняття рiшень щодо дiяльностi Товариства та здiйснення контролю, а також розподiлом прав i обов'язкiв мiж органами Товариства та його акцiонерами стосовно управлiння Товариством, що передбаченi Законом України "Про акцiонернi товариства", статутом Товариства, затвердженим рiшенням загальних зборiв акцiонерiв, а також, внутрiшнiми положеннями Товариства. У  зв'язку з в/з Iнформацiя про кодекс корпоративного управлiння, яким керується особа та  Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги вiдсутня.
Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень вiдсутня у зв'язку з тим, що емiтент не здiйснював випуску облiгацiй.
Комiтети в складi наглядової ради не утворювались, у зв'язку з чим Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв ради та загальний опис прийнятих рiшень вiдсутня.
В звiтному роцi наглядова рада Товариства не готувала звiту про свою дiяльнiсть. 
Виконавчий орган Товариства одноосiбний, у зв'язку з чим iнформацiя щодо Персонального складу колегiального виконавчого органу та його комiтетiв; Iнформацiя про проведенi засiдання колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень; Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень вiдсутня.
Засiдання одноосiбного виконавчого органу не проводилися, звiт не готувався. 
Спецiального документу, яким би описувалися характеристики систем внутрiшнього контролю та управлiння ризиками в Товариствi не створювалось та не затверджувалося. Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як:  1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис);  2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат);  3) аудит, контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування).  Всi перерахованi вище методи становлять єдину систему i використовуються в цiлях управлiння пiдприємством.  Метою управлiння ризиками є їхня мiнiмiзацiя або мiнiмiзацiя їхнiх наслiдкiв. Управлiнський персонал Товариства приймає рiшення з мiнiмiзацiї ризикiв, спираючись на власнi знання та досвiд, та застосовуючи наявнi ресурси. У зв'язку з в/з Опис основних характеристик систем внутрiшнього контролю особи, а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю - вiдсутнiй.
Iнформацiя щодо будь-яких обмежень прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах особи - вiдсутня. Права акцiонерiв на участь та голосування у загальних зборах акцiонерiв визначенi Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства. Обмеження щодо врахування цiнних паперiв, що належать акцiонеру при визначеннi кворуму та обмеження щодо права участi акцiонера при голосуваннi на загальних зборах акцiонерiв встановлюється депозитарними установами вiдповiдно до законодавства про депозитарну систему України.
Iнформацiя щодо порядку призначення/звiльнення посадових осiб (крiм ради та виконавчого органу) особи - вiдсутня, оскiльки протягом звiтного року фактiв призначення/звiльнення посадових осiб не вiдбувалося. Звiльнення посадових осiб за контрактної форми вiдбувається згiдно умов контракту, в iнших випадках - згiдно КзПП України.
Iнформацiя про винагороду членiв виконавчого органу та/або ради особи - вiдсутня, оскiльки посадова особа не надала згоди на розкриття iнформацiї.
Емiтент розкриває регульовану iнформацiю вiдповiдно до вимог дiючого законодавства. Спецiального документу для встановлення порядку розкриття iнформацiї емiтентом не приймалося. У зв'язку з в/з Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою - вiдсутня.
Протягом звiтного перiоду послугами радника з корпоративних прав емiтент не користувався, у зв'язку з чим Iнформацiя про радника - вiдсутня.
Iнформацiя вiд суб'єкта аудиторської дiяльностi з урахуванням вимог, передбачених пунктом 45 Положення вiдсутня, оскiльки Товариство не становить суспiльний iнтерес.
Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг вiдсутня, оскiльки Товариство  не є фiнансовою установою.
Звiт про сталий розвиток вiдсутнiй, оскiльки оскiльки емiтент - приватне акцiонерне товариство,  яке не становить суспiльний iнтерес, 100 вiдсоткiв акцiй прямо або опосередковано не належать державi та цiннi папери яких не допущенi до торгiв на регульованому фондовому ринку.
В структурi власностi емiтента немає фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави  або мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня.
В структурi власностi емiтента немає юридичних осiб,  мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня.
В органах управлiння емiтента  немає фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави   зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня.
Станом на звiтну дату емiтент не має дочiрнiх компанiй, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента, якi розташованi на територiї держави зони ризику.
Юридичнi особи, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з фiзичними особами, якi мають громадянство iноземної держави  або мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику чи с юридичними особами, мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику - вiдсутнi. У зв'язку з в/з Iнформацiя щодо наявностi в/в юридичних осiб та Перелiк засновникiв акцiонерiв, учасникiв, що вiдносяться до Iнформацiя щодо наявностi в/в юридичних осiб  - вiдсутня.
Станом на звiтну дату емiтент не має корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику, цiнними паперами (крiм акцiй) юридичної особами, мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику не володiє.
Iнформацiя про акцiонернi або корпоративнi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) такого емiтента, яка наявна в емiтента,  Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом не входить до складу звiту у зв'язку з вiдсутнiстю таких фактiв протягом звiтного перiоду. 
Протягом звiтного року факти звiльнення посадових осiб вiдсутнi, будь-якi винагороди  або компенсацiї не виплачувалися.
Дивiдендна полiтика Товариства  - це   компромiс мiж приватними iнтересами акцiонерiв та загальними iнтересами пiдприємства. На дивiденди може бути спрямована частина чистого прибутку Товариства.  Прийняття рiшення про виплату дивiдендiв вiдноситься до виключної компетенцiї Загальних зборiв.  Товариство не має затвердженого внутрiшнього документу, який визначає дивiдендну полiтику.
Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи, що розмiщенi на вебсайтi особи вiдсутнiй оскiльки емiтент - приватне акцiонерне товариство, що не становить суспiльний iнтерес; не має стратегiчного значення для економiки та безпеки держави; та у  статутному капiталi Товариства не має державної або комунальної частки.
Протягом звiтного перiоду промiжна  iнформацiя не надавалась.
Протягом звiтного року Товариство не здiйснювало випуску боргових цiнних паперiв, у  зв'язку з  чим  рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв - вiдсутня.
Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи, що розмiщенi на вебсайтi особи вiдсутнiй оскiльки емiтент - приватне акцiонерне товариство, яке не становить суспiльний iнтерес, 100 вiдсоткiв акцiй прямо або опосередковано не належать державi та цiннi папери яких не допущенi до торгiв на регульованому фондовому ринку.
Унiкальний номер запису в Єдиному державному демографiчному реєстрi (УНЗР) посадових осiб та  працiвникiв Товариства не вказаний у зв'язку з  вiдсутнiстю у фiзичних осiб ID-картки.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
3) інформація щодо наявності у емітента відносин з іноземними державами зони ризику
4. Дивіденди
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	
2	Скорочене найменування	ПРАТ "ДРЗМВ"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	00191052	
4	Дата державної реєстрації	10.05.1995	
5	Місцезнаходження	49005, Україна, Дніпропетровська обл., м.Днiпро, вул.Сiмферопольська, будинок 17, кiмната 619. Фактичне: Україна, Дніпропетровська обл.	
6	Адреса для листування		
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
V	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	dmf@dmf.com.ua	
11	Адреса вебсайту	https://dmf.com.ua/aktioners	
12	Номер телефону	(06267) 4-34-50	
13	Статутний капітал, грн	3322698,8	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	178	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	55203	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	25.94 - ВИРОБНИЦТВО КРIПИЛЬНИХ I ГВИНТОНАРIЗНИХ ВИРОБIВ
46.90 - НЕСПЕЦIАЛIЗОВАНА ОПТОВА ТОРГIВЛЯ
25.61 - ОБРОБЛЕННЯ МЕТАЛIВ ТА НАНЕСЕННЯ ПОКРИТТЯ НА МЕТАЛИ	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	UAH	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	USD	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	EUR	
4	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	RUB	
5	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA33 334851 0000 0000 0026 0436 577	
	Валюта рахунку	UAH	
6	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "ПРИВАТ Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA15 335548 0000 0260 0105 3630 291	
	Валюта рахунку	USD	
7	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "ПРИВАТ Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA18 335548 0000 0260 0605 3617 554	
	Валюта рахунку	UAH	
8	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA05 300346 0000 0260 0401 1868 903	
	Валюта рахунку	UAH	
9	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA66 300346 0000 0260 0601 1868 901	
	Валюта рахунку	USD	
10	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA66 300346 0000 0260 0601 1868 901	
	Валюта рахунку	EUR	
11	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA05 300346 0000 0260 0401 1868 903	
	Валюта рахунку	RUB	
12	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АТ "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA41 300346 0000 0260 0201 1868 905	
	Валюта рахунку	RUB	
13	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Державна казначейська служба України	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	37567646	
	IBAN	UA64 899998 0385 1890 0000 0230 278	
	Валюта рахунку	UAH	

Судові справи:
№ з/п	Номер справи та дата відкриття провадження	Найменування суду	Позивач	Відповідач	Третя особа	Позовні вимоги (в т.ч. їх розмір)	Стан розгляду справи	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	№ 160/11413/23
25.05.2023	Днiпропетровський окружний адмiнiстративний суд	Днiпропетровське обласне вiддiлення Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю	ПрАТ "ДРЗМВ"		Стягнути з Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" на користь держави в особi Днiпропетровського обласного вiддiлення Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю суму адмiнiстративно-господарських санкцiй за невиконання нормативу робочих мiсць для працевлаштування осiб з iнвалiднiстю за 2022 рiк. Цiна позову 795 237,31 грн.

	Ухвалою вiд 24.07.2023 задоволено клопотання ПрАТ "ДРЗМВ" про розгляд справи за правилами загального позовного провадження.Рiшенням Днiпропетровського окружного адмiнiстративного суду вiд 09.10.2023р. вiдмовлено у позовнiй заявi Днiпропетровського обла	
2	№ 160/27722/23
24.10.2023	Днiпропетровський окружний адмiнiстративний суд	Головне управлiння Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi	ПрАТ "ДРЗМВ"		Стягнути з Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" на користь Головного управлiння Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi заборгованiсть по вiдшкодуванню витрат на виплату та доставку пiльгових пенсiй за перiод сiчень 2022 року - вересень 2023 року за Списком №1 та за Списком №2. Цiна позову:  початкова 4 213 991,3 грн., пiсля уточнення: 3 398061,72 грн. 	Ухвалою вiд 14.11.2023 задоволено клопотання представника ПрАТ "ДРЗМВ" про розгляд справи за правилами загального позовного провадження.Рiшенням Днiпропетровського окружного адмiнiстративного суду вiд 07.12.2023р. адмiнiстративний позов Головного управ	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
1	№ 1.7-10/10-05П-1
17.05.2023	АТ "Донецькоблгаз"	Пеня та штраф за невиконання умов договору за транспортування газу в сумi 344293,84 грн	Пеня та штраф за невиконання умов договору з АТ "Донецькоблгаз" за транспортування газу, Договiр реструктуризацiї заборгованостi за послуги з розподiлу природного газу № 1.7-10/10-05П-1 вiд 17.05.2023р.  	Сплачено 344293.84 грн в установленi графiком погашення заборгованостi термiни.	
2	№ 27101/04-36-04-07/191052
20.07.2023	ДПС України	Штраф за несвоєчасну реєстацiю податкових накладних в сумi 4030,43 грн	Акт вiд 20.07.2023 № 27101/04-36-04-07/191052	Сплачено	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
3	Наглядова рада	Голова наглядової ради, заступник голови наглядової ради, члени наглядової ради.	Спиридонов Олексiй Олександрович - Голова наглядової ради, Малiков Антон Валерiйович - заступник Голови наглядової ради, Малiков Валерiй Олександрович - член наглядової ради, Шаповалов Андрiй Леонiдович - член наглядової ради.	
2	Виконавчий орган - Генеральний директор.	Одноосiбний виконавчий орган	Зiмбровський Сергiй Сергiйович	
1	Загальнi збори акцiонерiв	Згiдно перелiку на дату облiку	Всi акцiонери товариства	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова наглядової ради	Спиридонов Олексiй Олександрович			1984	незакiнчена вища	19	ФОП, номер запису про державну реєстрацiю 2 074 000 0000 004979
д/н
Протягом останнiх 5 рокiв  обiймав посаду фахiвець.  Посадова особа є фiзичною особою-пiдприємцем (номер запису про державну реєстрацiю ФОП 2 074 000 0000 004979). 
28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв акцiонера ПрАТ "ДРЗМВ" Спиридонова Олексiя Олександровича обрано до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. 08.05.2023 роки рiшенням наглядової ради Товариства Спиридонова О.О. обрано на посаду голови наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ" строком на 3 роки (протокол НР № 7). 	08.05.2023
на 3 роки	Ні	
2	Член наглядової ради	Малiков Валерiй Олександрович			1951	Вища	52	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
 Радник генерального директора. 	28.04.2023
на 3 роки	Ні	
3	Член наглядової ради	Шаповалов Андрiй Леонiдович			1973	Вища	36	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
 Директор технiчний.	28.04.2023
на 3 роки	Ні	
4	Заступник голови наглядової ради	Малiков Антон Валерiйович			1981	Вища	20	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв акцiонера ПрАТ "ДРЗМВ" Малiкова Антона Валерiйовича обрано до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. 08.05.2023 роки рiшенням наглядової ради Товариства Малiкова Антона Валерiйовча обрано на посаду заступник голови наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ" строком на 3 роки (протокол НР № 7). За останнi 5 рокiв обiймав посаду заступника генерального директора. 	08.05.2023
на 3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Генеральний директор	Зiмбровський Сергiй Сергiйович			1976	Вища	28	ПрАТ "Бетонмаш"
00240052
Директор комерцiйний.
	04.07.2023
на 1 рiк	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Головний бухгалтер	Дедушенко Наталiя Вiкторiвна			1972	Вища	31	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
Головний  бухгалтер	26.04.2013
безтермiново	Ні	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	
1	2	3	4	5	6	7	8	
10.12.2013	Лапушинська Лариса Володимирiвна			33	 ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ", секретар корпоративний
00191052
д/в	Ні	+38(067)620-70-17
dmfmetiz@gmail.com	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Генеральний директор	Зiмбровський Сергiй Сергiйович			0	0	0	0	
2	Головний бухгалтер	Дедушенко Наталiя Вiкторiвна			0	0	0	0	
3	Голова наглядової ради	Спиридонов Олексiй Олександрович			9 964 706	14,994898	9 964 706	0	
4	Член наглядової ради	Малiков Валерiй Олександрович			6 495 212	9,774	6 495 212	0	
5	Член наглядової ради	Шаповалов Андрiй Леонiдович			1 695	0,00255	1 695	0	
6	Заступник голови наглядової ради	Малiков Антон Валерiйович			6 479 267	9,750006	6 479 267	0	

Організаційна структура
Буде розмiщена за адресою https://dmf.com.ua/aktioners через 90 днiв по завершенню воєнного стану в Українi, згiдно вимог чинного законодавства України.

3. Структура власності
Буде розмiщена за адресою https://dmf.com.ua/aktioners через 90 днiв по завершенню воєнного стану в Українi, згiдно вимог чинного законодавства України

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.
Товариство не належнiсть до будь-яких об'єднань пiдприємств.
2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.
У 2023 роцi Товариство не проводило спiльної дiяльнiстi з iншими органiзацiями, пiдприємствами та установами.

  3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).
При вiдображеннi в бухгалтерському облiку господарських операцiй i подiй застосовувались норми вiдповiдних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку - МСБО, затверджених Мiнiстерством фiнансiв України.
Основнi засоби
Визнання, оцiнка та облiк основних засобiв  здiйснюється вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 16 (МСБО 16) "Основнi засоби", з урахуванням положень ст.146.5 4 Податкового Кодексу України №2755.
Основнi засоби - це матерiальнi об'єкти, що їх:
а) утримують для використання у виробництвi або постачаннi товарiв чи наданнi послуг для надання в оренду або для адмiнiстративних цiлей;
б) використовуватимуть, за очiкуванням, протягом бiльше одного перiоду.
в) та вартiсть якого (без ПДВ) бiльша 2500 грн. за одиницю до 01.09.2015 року, бiльша 6000 грн. за одиницю починаючи з 01.09.2015 року, з 23 травня 2020 р. вартiсний критерiй для основних засобiв 20 000,00 грн.
Об'єкт основних засобiв, який вiдповiдає критерiям визнання активу, пiд час визнання оцiнюється за його собiвартiстю. Собiвартiсть - це сума сплачених грошових коштiв чи їх еквiвалентiв або справедлива вартiсть iншої форми компенсацiї, наданої для отримання активу на час його придбання або створення
Пiсля визнання активом, об'єкт основних засобiв облiковується за його собiвартiстю мiнус будь-яка накопичена амортизацiя та будь-якi накопиченi збитки вiд зменшення корисностi.
Нарахування амортизацiї основних засобiв вiдбувається вiдповiдно до вимог  МСБО 16 "Основнi засоби" прямолiнiйним методом,  на протязi строку корисного використання (експлуатацiї) об'єкта.
Кожна частина об'єкта основних засобiв, собiвартiсть якої є суттєвою стосовно загальної собiвартостi об'єкта, амортизується окремо.
Строк корисної експлуатацiї активу визначається, виходячи з очiкуваної корисностi активу для Пiдприємства.
Малоцiннi та швидкозношуванi предмети
Предмети, термiн використання яких менше одного року, що супроводжують виробничий процес про-тягом звiтного перiоду, облiковуються на рахунку 22 "Малоцiннi та швидкозношуванi предмети". У момент передачi таких активiв в експлуатацiю списуються з балансу (у розмiрi 100% вiд їх вартостi) з одночасною органiзацiєю їх оперативного кiлькiсного облiку за мiсцями експлуатацiї i вiдповi-дальних особах протягом строку фактичного використання таких предметiв.
Малоцiннi необоротнi активи.
В складi малоцiнних необоротних активiв облiковуються об'єкти вартiстю до 20000 грн. (без ПДВ) та очiкуваним термiном використання (експлуатацiї) бiльше одного року (або операцiйного циклу).
Амортизацiя малоцiнних необоротних активiв нараховується у першому мiсяцi їх використання (в момент введення в експлуатацiю) у розмiрi 100% їх вартостi вiдповiдно до ст. 145.1.6 Податкового Кодексу України №2755
Малоцiннi необоротнi активи списуються з балансу в мiсяцi введення їх в експлуатацiю.
Нематерiальнi активи
Визнання, оцiнку та облiк нематерiальних активiв здiйснюється згiдно iз положеннями Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 38 (МСБО 38) "Нематерiальнi активи" з урахуванням  ст.145.1.1  Податкового Кодексу України №2755 вiдповiдно до визначених груп. Одиницею облiку вважати окремий об'єкт  нематерiальних активiв. 
Нематерiальний актив визнається, якщо i тiльки якщо:
а) є ймовiрнiсть того, що майбутнi економiчнi вигоди, якi вiдносяться до активу, надходитимуть до суб'єкта господарювання; та
б) собiвартiсть активу можна достовiрно оцiнити.
Пiсля первiсного визнання нематерiальний актив вiдображається за його собiвартiстю за вирахуванням будь-якої накопиченої амортизацiї та будь-яких накопичених збиткiв вiд зменшення корисностi.
Проводиться оцiнка, чи є визначеним або невизначеним строк корисної експлуатацiї нематерiального активу, та якщо вiн є визначеним, оцiнюється його тривалiсть. 
Нематерiальний актив розглядається як такий, що має невизначений строк корисної експлуатацiї, якщо (виходячи з аналiзу всiх вiдповiдних чинникiв) немає передбачуваного обмеження перiоду, протягом якого такий актив буде (за очiкуванням) генерувати надходження чистих грошових потокiв до Пiдприємства.
Нематерiальнi активи, створенi в рамках Пiдприємства, крiм капiталiзованих витрат на розробку, не капiталiзуються, i витрати вiдображаються у звiтi про прибутки i збитки в тому перiодi, в якому були понесенi вiдповiднi витрати.
Нематерiальнi активи мають обмеженi термiни корисної служби та амортизуються протягом термiну експлуатацiї i аналiзуються на предмет зменшення корисностi у разi наявностi ознак можливого зменшення корисностi. Амортизацiя нематерiальних активiв з обмеженими термiнами корисної служби визнається у звiтi про прибутки i збитки в категорiї витрат, що вiдповiдають функцiям нематерiальних активiв. Для розподiлу вартостi активу, яка амортизується на систематичнiй основi протягом строку його корисної служби використовується метод рiвномiрного нарахування. Термiни та порядок амортизацiї нематерiальних активiв з обмеженими термiнами служби переглядаються, як мiнiмум, щорiчно наприкiнцi кожного звiтного року. Змiни очiкуваного термiну корисної служби або очiкуваного характеру отримання майбутнiх економiчних вигод, втiлених в активi, вiдображаються шляхом змiни перiоду або методу нарахування амортизацiї, i розглядаються як змiни в облiкових оцiнках.Нематерiальний актив з невизначеним строком корисної експлуатацiї - не амортизується. 
Строк корисної експлуатацiї нематерiального активу, який походить вiд договiрних чи iнших юридичних прав, не повинен перевищувати перiод чинностi договiрних або iнших юридичних прав.
Лiквiдацiйна вартiсть нематерiального активу з визначеним строком корисної експлуатацiї  приймається за нуль.
Запаси
Товарно-матерiальнi цiнностi визнаються, оцiнюються та облiковуються згiдно з вимогами Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 2 (МСБО 2) "Запаси". 
Запаси - це активи, якi:
а) утримуються для продажу у звичайному ходi бiзнесу;
б) перебувають у процесi виробництва для такого продажу
в) iснують у формi основних чи допомiжних матерiалiв для споживання у виробничому процесi або при наданнi послуг.
Запаси включають товари, що були придбанi та утримуються для перепродажу, у тому числi, наприклад, товари, придбанi пiдприємством роздрiбної торгiвлi та утримуванi для перепродажу, або земля та iнша нерухомiсть для перепродажу. Запаси включають також готову вироблену продукцiю або незавершене виробництво суб'єкта господарювання й основнi та допомiжнi матерiали, призначенi для використання в процесi виробництва. У випадку виконавця послуг запаси включають витрати на послуги, для яких ще не визнано вiдповiдний дохiд.
Одиницею запасiв вважається кожне найменування цiнностей. 
Собiвартiсть запасiв включає всi витрати на придбання, витрати на переробку та iншi витрати, понесенi пiд час доставки запасiв до їх теперiшнього мiсцезнаходження та приведення їх у теперiшнiй стан.
Собiвартiсть одиниць запасiв, якi, як правило, не є взаємозамiнними, та товарiв чи послуг, призначених для конкретних проектiв, визначається шляхом використання конкретної iдентифiкацiї їх iндивiдуальної собiвартостi.
Собiвартiсть запасiв, за винятком наведених вище, визначається за формулою - "перше надходження - перший видаток" (ФIФО). Формула ФIФО припускає, що одиницi запасiв, якi були придбанi або виробленi першими, продаються першими, а отже, одиницi, якi залишаються в запасах на кiнець перiоду, є тими, що були придбаними або виробленими останнiми.
Пiдприємство не проводило переоцiнку товарно-матерiальних цiнностей. Матерiальнi цiнностi, якi не мають реалiзацiйної вартостi, не визнанi активами.
Грошовi кошти
Грошовi кошти включають суму грошей в касi, на поточних рахунках i депозитах до запитання.
Пiдприємство використовує прямий метод, згiдно з яким розкривається iнформацiя про основнi класи валових надходжень грошових коштiв чи валових виплат грошових коштiв.
Грошовi потоки, якi виникають вiд операцiй в iноземнiй валютi, вiдображаються у функцiональнiй валютi Пiдприємства, iз застосуванням до суми в iноземнiй валютi такого курсу обмiну функцiональної валюти на iноземну валюту, який був на дату грошового потоку. Грошовi потоки, деномiнованi в iноземнiй валютi, вiдображаються способом, який вiдповiдає вимогам МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв".
Грошовi кошти, що вiдображаються за статтею балансу "Грошовi кошти та їх еквiваленти" завжди доступнi для оплати поточних зобов'язань i не є предметом будь-яких договiрних обмежень щодо їх використання для погашення боргових зобов'язань.
Дебiторська заборгованiсть
Визнання, оцiнка та облiк дебiторської  заборгованостi  на пiдприємствi ведеться у вiдповiдностi до вимогами Мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку. 
Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть, що виникла у Пiдприємства, облiковується за первiсною вартiстю за вирахуванням резерву сумнiвної заборгованостi. Резерв сумнiвної заборгованостi створюється у разi, коли одержання повної суми заборгованостi в подальшому не представляється можливим. Керiвництво визначає ймовiрнiсть вiдшкодування дебiторської заборгованостi, г'рунтуючись на оцiнцi платоспроможностi основних дебiторiв i на аналiзi строкiв непогашення заборгованостi.  
Фiнансовi  iнструменти вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 9 (МСФЗ 9) "Фiнансовi iнструменти".
Пiдприємство визнає фiнансовий актив або фiнансове зобов'язання у своєму звiтi про фiнансовий стан тодi й лише тодi, коли Пiдприємство стає стороною договiрних положень щодо iнструмента. Коли Пiдприємство вперше визнає фiнансовий актив, вiн класифiкує його та оцiнює.
Пiдприємство класифiкує фiнансовi активи як такi, що надалi оцiнюються за амортизованою собiвартiстю, справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд або справедливою вартiстю через прибуток або збиток, на основi обох таких критерiїв:
(а) бiзнес-моделi суб'єкта господарювання з управлiння фiнансовими активами; та
(б) установленими договором характеристиками грошових потокiв за фiнансовим активом.
Фiнансовий актив оцiнюється за амортизованою собiвартiстю в разi одночасного дотримання обох зазначених нижче умов:
(а) фiнансовий актив утримується в рамках бiзнес-моделi, метою якої є утримання фiнансових активiв для одержання договiрних грошових потокiв; i
b) договiрнi умови фiнансового активу генерують у певнi дати грошовi потоки, котрi є суто виплатами основної суми та процентiв на непогашену частку основної суми.
Фiнансовий актив оцiнюється за справедливою вартiстю через iнший сукупний
дохiд у разi одночасного дотримання обох зазначених нижче умов:
(а) фiнансовий актив утримується в рамках бiзнес-моделi, мета якої досягається як шляхом одержання договiрних грошових потокiв, так i шляхом продажу фiнансових активiв, i
b) договiрнi умови фiнансового активу генерують у певнi дати грошовi
потоки, котрi є суто виплатами основної суми та процентiв на непогашену
частку основної суми.
Основна сума - це справедлива вартiсть фiнансового активу при первiсному визнаннi. Додаткове керiвництво щодо значення термiну "основна сума" викладено в пунктi Б4.1.7Б.
Проценти складаються з компенсацiї за часову вартiсть грошей, за кредитний ризик, пов'язаний iз заборгованiстю за основною сумою протягом певного перiоду, а також за iншi основнi ризики кредитування та витрати, а також iз маржi прибутку.
Фiнансовий актив оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, якщо вiн не оцiнюється за амортизованою собiвартiстю або за справедливою вартiстю через iнший сукупний дохiд. Однак, можливо прийняти пiд час первiсного визнання певних iнвестицiй в iнструменти власного капiталу, якi в iншому випадку оцiнювалися б за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, безвiдкличне рiшення про вiдображення подальших змiн справедливої
вартостi в iншому сукупному доходi. 
Можливiсть призначення фiнансового активу як такого, що оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток
Пiдприємство пiд час первiсного визнання має право безвiдклично призначити фiнансовий актив як такий, що оцiнюється за справедливою вартiстю через прибуток або збиток, якщо таке рiшення усуває або значно зменшує невiдповiднiсть в оцiнцi або визнаннi, що в iншому випадку виникла б при оцiнцi активiв або зобов'язань, або при визнаннi прибуткiв i збиткiв за ними на рiзних основах .
Припинення визнання фiнансових зобов'язань
Пiдприємство виключає фiнансове зобов'язання (або частину фiнансового зобов'язання) зi свого звiту про фiнансовий стан тодi й лише тодi, коли воно погашається: тобто тодi, коли зобов'язання, передбачене договором, виконано або анульовано, або коли сплив термiн його виконання.
Списання
Пiдприємство безпосередньо зменшує валову балансову вартiсть фiнансового активу, якщо Пiдприємство не має обгрунтованих очiкувань щодо вiдновлення фiнансового активу в цiлому або його частини. Списання являє собою подiю припинення визнання
ПiдприємствоАкцiонерний капiтал 
Акцiонерний капiтал Пiдприємства у фiнансовiй звiтностi вiдображається за номiнальною вартiстю акцiй на звiтну дату, перерахованої з використанням вiдповiдних коефiцiєнтiв для врахування впливу гiперiнфляцiї згiдно з МСБО 29 "Фiнансова звiтнiсть в умовах гiперiнфляцiї". 
Резерви (забезпечення)
Резерви (забезпечення) вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 37 (МСБО 37) "Забезпечення, умовнi зобов'язання та умовнi активи". 
Забезпечення визнаються, якщо:
а) Пiдприємство має iснуюче зобов'язання (юридичне чи конструктивне) внаслiдок минулої подiї;
б) ймовiрно, що вибуття ресурсiв, якi втiлюють у собi економiчнi вигоди, буде необхiдним для  виконання зобов'язання;
в) можна достовiрно оцiнити суму зобов'язання.
У разi невиконання зазначених умов забезпечення не визнається.
Сума, визнана як забезпечення, визначається за найкращою оцiнкою видаткiв, необхiдних для погашення iснуючого зобов'язання на кiнець звiтного перiоду.
Компенсацiї
Якщо очiкується, що деякi або всi видатки, потрiбнi для погашення забезпечення, компенсуватимуться iншою стороною, компенсацiю слiд визнавати тодi i тiльки тодi, коли iснує цiлковита впевненiсть, що компенсацiя буде отримана, якщо пiдприємство погасить зобов'язання. Компенсацiю слiд розглядати як окремий актив. Сума, визнана для компенсацiї, не повинна перевищувати суму забезпечення.
У звiтi про прибутки та збитки витрати, пов'язанi iз забезпеченням, можна наводити за вирахуванням суми, визнаної для компенсацiї.
Iснуюче зобов'язання
Iнколи не ясно, чи є iснуюче зобов'язання. У таких випадках минулу подiю вважають такою, що спричиняє iснуюче зобов'язання, якщо, беручи до уваги всi наявнi свiдчення, є скорiше можливим, анiж неможливим те, що iснуюче зобов'язання є на кiнець звiтного перiоду.
Резерви
Резерви переоцiнюються щорiчно, а змiни в резервах, обумовленi часом, вiдображаються у звiтi про прибутки i збитки щороку в складi неоперацiйних доходiв i витрат. 
Якщо очiкується, що деякi або всi видатки, потрiбнi для погашення забезпечення, компенсуватимуться iншою стороною, компенсацiя визнається тодi i тiльки тодi, коли iснує цiлковита впевненiсть, що компенсацiя буде отримана, якщо Пiдприємство погасить зобов'язання. Компенсацiя розглядається як окремий актив. Сума, визнана для компенсацiї, не повинна перевищувати суму забезпечення. 
Ризики та невизначеностi
Для отримання найкращої оцiнки забезпечення слiд враховувати ризики та невизначеностi, якi неминуче пов'язанi з багатьма подiями та обставинами.

Умовнi активи
Умовнi активи не визнаються у фiнансовiй звiтностi, оскiльки це може спричинити визнання доходу, який може бути нiколи не отриманим. Проте, коли з'являється цiлковита впевненiсть у отриманнi доходу, тодi пов'язаний з ним актив не є умовним активом i його визнання є належним.
Витрати за позиками 
Витрати на позики ведуться вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 23 (МСБО 23) "Витрати на позики".
Витрати на позики, що безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництва або виробництва квалiфiкованого активу, є частиною собiвартостi такого активу. Iншi витрати на позики визнаються як витрати.
 Витрати на позики - витрати на сплату вiдсоткiв та iншi витрати, понесенi суб'єктом господарювання у зв'язку iз запозиченням коштiв.
Квалiфiкований актив - це актив, який обов'язково потребує суттєвого перiоду для пiдготовки його до використання за призначенням чи для реалiзацiї.
Використання прибутку (дивiденди) 
Дивiденди нараховуються за рахунок прибутку Пiдприємства за пiдсумками за звiтний рiк. Оголошенi дивiденди вiдображаються у поточних зобов'язаннях. Дивiденди, оголошенi пiсля звiтної дати, описуються в Примiтках як подiя пiсля дати балансу. Розподiл прибутку на формування резервного капiталу здiйснюється на основi бухгалтерської звiтностi Пiдприємства, складеної за українськими правилами. За українським законодавством основою розподiлу є нерозподiлений прибуток. Зборами акцiонерiв може прийматися рiшення про новий випуск акцiй у формi капiталiзованих дивiдендiв. Асигнування прибутку у формi капiталiзованих дивiдендiв збiльшують власний капiтал Пiдприємства. 
Iнший додатковий капiтал 
Iнший додатковий капiтал Пiдприємства збiльшується (зменшується) на суми, пов'язанi з дооцiнкою (уцiнкою) основних засобiв (примiщень та обладнання) i цiнних паперiв, наявних для продажу. Дооцiнка основних засобiв (примiщень та обладнання) проводиться на пiдставi ведення облiкової полiтики iз застосуванням переоцiненою вартiстю основних засобiв згiдно з МСБО 16. 
Визнання доходу
Пiдприємство визнає дохiд у вiдповiдностi з нормами Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 15 (МСФЗ 15) "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами".
Пiдприємство облiковує договiр з клiєнтом, який належить до сфери застосування цього стандарту, тiльки тодi, коли виконуються всi перелiченi далi критерiї: а) сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичною практикою ведення бiзнесу) i готовi виконувати свої зобов'язання; 
б) суб'єкт господарювання може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть передаватися; 
в) суб'єкт господарювання може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися; 
г) договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або сума майбутнiх грошових потокiв суб'єкта господарства змiняться внаслiдок договору); та 
г) цiлком iмовiрно, що суб'єкт господарювання отримає компенсацiю, на яку вiн матиме право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту. 
Оцiнюючи, чи достатньо високою є ймовiрнiсть отримання суми компенсацiї, суб'єкт господарювання повинен розглянути лише здатнiсть клiєнта та його намiр виплатити таку суму компенсацiї, коли настане час її сплати. Сума компенсацiї, на яку суб'єкт господарювання матиме право, може бути меншою, нiж цiна, вказана у договорi, якщо компенсацiя є змiнною величиною через те, що суб'єкт господарювання запропонував клiєнтовi цiнову концесiю
Договiр - це угода мiж двома або бiльше сторонами, яке породжує права та обов'язки, якi є юридично обов'язковими. Юридична обов'язковiсть прав i обов'язкiв у договорi є питанням законодавства. Договори можуть бути письмовими, усними чи прийнятими у звичнiй практицi ведення бiзнесу суб'єкта господарювання. Практика та процеси, що застосовуються для укладення договорiв з клiєнтами, рiзна залежно вiд юрисдикцiї, галузi та суб'єкта господарювання. Крiм того, i суб'єкт господарювання може укладати рiзнi договори (наприклад, це може залежати вiд типу клiєнтiв або характеру обiцяних товарiв чи послуг). Суб'єкт господарювання має проаналiзувати цi практики та процеси, щоб визначити, чи створює договiр з клiєнтом права та обов'язки, виконання яких є юридично обов'язковим (i якщо створює, то коли).
Задоволення зобов'язань щодо виконання
Суб'єкт господарювання визнає дохiд вiд звичайної дiяльностi, коли (або у мiру того, як) суб'єкт господарювання задовольняє зобов'язання щодо виконання, передаючи обiцяний товар або послугу (тобто актив) клiєнтовi. Актив передається, коли (або у мiру того, як) клiєнт отримує контроль над таким активом.
Для кожного зобов'язання щодо виконання, Пiдприємство визначає на момент укладення договору, чи задовольнить вiн це зобов'язання щодо виконання з плином часом, чи ж вiн задовольнить це зобов'язання щодо виконання у певний момент часу. Якщо суб'єкт господарювання не задовольнить зобов'язання щодо виконання з плином часу, то це зобов'язання щодо виконання задовольняється у певний момент часу.
Товари та послуги є активами, навiть якщо лише на мить, коли вони отриманi та використанi (як у випадку багатьох послуг). Контроль над активом означає здатнiсть керувати використанням активу та отримувати практично всю решту вигiд вiд нього. Контроль включає в себе спроможнiсть заборонити iншим суб'єктам господарювання керувати використанням активу та отримувати вигоди вiд нього.
Вигоди вiд активу - це потенцiйнi грошовi потоки (надходження грошових коштiв або економiя грошових коштiв, якi вибувають), якi можуть бути отриманi безпосередньо чи опосередковано багатьма способами, наприклад, шляхом:
(a) використання активу для виробництва товарiв або надання послуг (у тому числi державних послуг);
(б) використання активу для пiдвищення вартостi iнших активiв;
(в) використання активу для погашення зобов'язання або зменшення витрат;
(г) продажу або обмiну активу;
(г) надання активу у заставу як забезпечення позики; та
(д) утримання активу.
Оцiнюючи, чи отримує клiєнт контроль над активом, суб'єкт господарювання бере до уваги всi домовленостi щодо викупу активу..
Витрати:
Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (робiт, послуг) складається з виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг), яка була реалiзована протягом звiтного перiоду.
         До виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг) включаються: 
прямi матерiальнi витрати; 
прямi витрати на оплату працi; 
iншi прямi витрати; 
       До адмiнiстративних витрат вiдносяться такi загальногосподарськi витрати, спрямованi на обслуговування та управлiння товариством: 
загальнi корпоративнi витрати (органiзацiйнi витрати, витрати на проведення рiчних зборiв, представницькi витрати тощо); 
витрати на службовi вiдрядження i утримання апарату управлiння товариством та iншого загальногосподарського персоналу; 
витрати на утримання основних засобiв, iнших матерiальних необоротних активiв загальногосподарського використання (операцiйна оренда, страхування майна, амортизацiя, ремонт, опалення, освiтлення, водопостачання, водовiдведення, охорона); 
винагороди за професiйнi послуги (юридичнi, аудиторськi, з оцiнки майна тощо); 
витрати на зв'язок (поштовi, телеграфнi, телефоннi, телекс, факс тощо); 
амортизацiя активiв загальногосподарського використання; 
витрати на врегулювання спорiв у судових органах; 
податки, збори та iншi передбаченi законодавством обов'язковi платежi (крiм податкiв, зборiв та обов'язкових платежiв, що включаються до виробничої собiвартостi продукцiї, робiт, послуг); 
плата за розрахунково-касове обслуговування та iншi послуги банкiв; 
iншi витрати загальногосподарського призначення. 
До iнших операцiйних витрат включаються: 
собiвартiсть реалiзованих виробничих запасiв, iноземної валюти та iнших, яка для цiлей бухгалтерського облiку складається з їх облiкової вартостi та витрат, пов'язаних з їх реалiзацiєю; 
сума безнадiйної дебiторської заборгованостi та вiдрахування до резерву сумнiвних боргiв; 
втрати вiд знецiнення запасiв; 
нестачi й втрати вiд псування цiнностей; 
визнанi штрафи, пеня, неустойка; 
iншi витрати операцiйної дiяльностi. 
До фiнансових витрат вiдносяться витрати на проценти (за користування кредитами отриманими, тощо) та iншi витрати товариства, пов'язанi iз залученням позикового капiталу.
До складу витрат на збут включаються витрати обiгу, за винятком адмiнiстративних, iнших операцiйних i фiнансових витрат

Податок на прибуток
Податок на прибуток вiдображається в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 12 (МСБО 12) "Податки на прибуток".
Податкова база
Податкова база актива - це сума, яка буде вирахувана для цiлей оподаткування iз суми оподаткованих економiчних вигiд, що надходитимуть пiдприємству, коли воно вiдшкодує балансову вартiсть актива. Якщо такi економiчнi вигоди не пiдлягатимуть оподаткуванню, тодi податкова база актива дорiвнюватиме його балансовiй вартостi.
Визнання поточних податкових зобов'язань та поточних податкових активiв
Поточний податок за поточний i попереднi перiоди визнаються, як зобов'язання на суму, що не була сплачена. Якщо вже сплачена сума податкiв за поточний та попереднiй перiоди перевищує суму, яка пiдлягає сплатi за цi перiоди, то перевищення визнається як актив.
Вигоду, пов'язану з податковим збитком, який можна зараховувати для вiдшкодування поточного податку попереднього перiоду, визнаються як актив.
Тимчасовi рiзницi, що пiдлягають оподаткуванню
Вiдстрочене податкове зобов'язання визнаються щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають оподаткуванню, крiм тих випадкiв, коли такi рiзницi виникають вiд:
а) первiсного визнання гудвiлу, або
б) первiсного визнання актива чи зобов'язання в операцiї, яка:
i)не є об'єднанням бiзнесу; та
ii)не має пiд час здiйснення жодного впливу нi на облiковий, нi наоподатковуваний прибуток (податковий збиток).
Вiдстрочений податковий актив визнається щодо всiх тимчасових рiзниць, що пiдлягають вирахуванню, якщо є ймовiрним що буде отримано оподатковуваний прибуток, до якого можна застосовувати тимчасову рiзницю, яка пiдлягає вирахуванню, за винятком ситуацiй, коли вiдстрочений податковий актив виникає вiд первiсного визнання актива або зобов'язання
в операцiї, яка:
а) не є об'єднанням бiзнесу; та
б) не впливає пiд час здiйснення операцiї нi на облiковий прибуток, нi на оподатковуваний прибуток (податковий збиток).
Вiдстрочений податковий актив визнається для перенесення на наступнi перiоди невикористаних податкових збиткiв i невикористаних податкових пiльг за умови, якщо є ймовiрною наявнiсть майбутнього оподаткованого прибутку, за рахунок якого можна використати невикористанi податковi збитки та невикористанi податковi пiльги.
Поточнi податковi зобов'язання (активи) за поточний i попереднiй перiоди оцiнюється за сумою, яку передбачається сплатити податковим органам (вiдшкодувати у податкових органiв) iз застосуванням ставок оподаткування та податкового законодавства, що дiють або превалюють до кiнця звiтного перiоду.
Вiдстроченi податковi активи та зобов'язання оцiнюються за ставками оподаткування, якi передбачається використовувати в перiод реалiзацiї актива чи погашення зобов'язання, на основi ставок оподаткування та податкового законодавства, що дiють або превалюють до кiнця звiтного перiоду.
Оцiнка вiдстрочених податкових зобов'язань i вiдстрочених податкових активiв вiдображає податковi наслiдки, якi вiдповiдали б способу, яким пiдприємство передбачає на кiнець звiтного перiоду вiдшкодувати або погасити балансову вартiсть своїх активiв i зобов'язань.
Балансову вартiсть вiдстроченого податкового актива переглядається в кiнцi кожного звiтного перiоду. Пiдприємство зменшує балансову вартiсть вiдстроченого податкового актива в тих межах, у яких бiльшене буде ймовiрною наявнiсть оподаткованого прибутку, достатнього, щоб дозволити використати вигоду вiд вiдстроченого податкового актива повнiстю або частково. Будь-яке таке зменшення сторнується за умови, якщо стає ймовiрною наявнiсть достатнього оподаткованого прибутку.
Поточнi та вiдстроченi податки визнаються як дохiд або витрати i включати до прибутку або збитку за перiод, окрiм випадкiв, коли податки виникають вiд:
а) операцiї або подiї, яка визнається, в тому самому або в iншому перiодi поза прибутком або збитком чи в iншому сукупному прибутку або безпосередньо у власному капiталi; або
б) об'єднання бiзнесу.
Поточнi та вiдстроченi податки визнаються поза прибутком або збитком, якщо податок вiдноситься до статей, що визнаються в тому самому або iншому перiодi поза прибутком або збитком. Отже, поточнi та вiдстроченi податки, якi вiдносяться до статей, що визнаються в тому самому або в iншому перiодi:
а) в iншому сукупному прибутку, слiд визнавати в iншому сукупному прибутку;
б) безпосередньо у власному капiталi, слiд визнавати безпосередньо у власному капiталi.
Згортання
Пiдприємство згортає поточнi податковi активи та поточнi податковi зобов'язання тодi i тiльки тодi, коли:
а) Пiдприємство має юридично забезпечене право згортати визнанi суми; та
б) Пiдприємство має намiр погасити зобов'язання на нетто-основi або продати актив i одночасно погасити зобов'язання.
Податковi витрати (дохiд), що вiдносяться до прибутку або збитку вiд звичайної дiяльностi.
Податковi витрати (дохiд), що вiдносяться до прибутку або збитку вiд звичайної дiяльностi, подаються як частина прибутку або збитку у звiтi (звiтах) про прибутки та збитки та iнший сукупний дохiд.

Подiї пiсля звiтного перiоду 
Подiї пiсля звiтного перiоду вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку  10 (МСБО 10) "Подiї пiсля звiтного перiоду".
Подiї пiсля звiтного перiоду - це сприятливi та несприятливi подiї, якi вiдбуваються з кiнця звiтного перiоду до дати затвердження фiнансової звiтностi до випуску. Можна визначити два типи подiй:
а) подiї, якi свiдчать про умови, що iснували на кiнець звiтного перiоду (подiї, якi вимагають коригування пiсля звiтного перiоду); та
б) подiї, якi свiдчать про умови, що виникли пiсля звiтного перiоду (подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду).
Визнання та оцiнка
1)Коригуються суми, визнанi в його фiнансовiй звiтностi, для вiдображення подiй, якi вимагають коригування пiсля звiтного перiоду.
2)Не коригуються суми, визнанi в його фiнансовiй звiтностi для вiдображення подiй, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду.
Подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду
Якщо подiї, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду, є суттєвими, нерозкриття iнформацiї може впливати на економiчнi рiшення користувачiв, прийнятi на основi фiнансової звiтностi. Вiдповiдно Пiдприємство розкриває таку iнформацiю про кожну суттєву категорiю подiй, якi не вимагають коригування пiсля звiтного перiоду:
а) характер подiй; та
б) попередня оцiнка їх фiнансового впливу або констатацiя, що така оцiнка неможлива.
Пiдприємство не складає свою фiнансову звiтнiсть на основi припущення безперервностi, якщо управлiнський персонал визначає пiсля звiтного перiоду, що вiн має намiр лiквiдувати суб'єкт господарювання чи припинити операцiї або не має нiякої реалiстичної альтернативи цьому.

4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.
 Фiнансування дiяльностi пiдприємства ведеться з власних обiгових коштiв та кредитних. Для забезпечення безперервного функцiонування пiдприємства, як суб'єкта господарювання, Товариство придiляло значну увагу ефективнiй маркетинговiй полiтицi, пошуку резервiв зниження накладних витрат та погашення поточних зобов'язань. Можливими шляхами покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента є зменшення собiвартостi послуг.
5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.
Дослiдження та розробки у 2023 роцi Товариством не здiйснювалися.

6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи.
ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв" є найбiльшим виробником крiплення загального призначення (машинобудiвне та залiзничне крiплення) рядового, пiдвищеного класу мiцностi, а також високомiцного крiплення i виробляє найбiльш широкий його спектр:
1.Машинобудiвне крiплення: болти, гайки, шайби високомiцнi. Високомiцне крiплення (болти, гайки, шайби) в основному використовуються для мостових i будiвельник конструкцiй. 
2.Залiзничне крiплення: шайби пружиннi, болти закладнi та клемнi з гайкою клемною, болти колiйнi з гайкою колiйною, костилi i шурупи. 
До болтiв вiдносяться стрижнi з гвинтовою канавкою на одному кiнцi i головкою на iншому, якi служать для роз'ємних з'єднань окремих частин машин i конструкцiй за допомогою гайки. За формою головки болти подiляються на: болти з шестигранною головкою, болти з цилiндричною головкою i внутрiшнiм шестигранником, болти з фасонною головкою (напiвкруглою, потайною та iн.). Найбiльшого поширення набули болти з шестигранною головкою, якi застосовуються в з'єднаннях, що зазнають навантаження найрiзноманiтнiшого характеру: статичнi, циклiчнi, динамiчнi (ударного характеру).
Гайка - вид крiпильного виробу з отвором, в якому нарiзана рiзьба. Гайки виготовляються шестигранної форми пiд гайковий ключ, але можуть бути i квадратними, круглими з насiчкою або iншої форми. Найчастiше гайки виконуються у формi квадрата або шестикутника (це викликано необхiднiстю забезпечити сумiснiсть з унiверсальним iнструментом). Отвiр гайки мiстить рiзьбу. Головне завдання гайки - забезпечити надiйнiсть з'єднання i протистояти його ослабленню пiд час навантажень. 
Розмiр виручки вiд реалiзацiї товарiв, робiт, послуг за 2023 рiк становить - 204,11  млн. грн. (без ПДВ).
Крiм продажiв в Українi, продукцiя заводу реалiзується до Нiмеччини, Польщi, Угорщини, Словаччини, Литви, Чехiї, Молдови, Казахстану, Узбекистану та iнш. Обсяг реалiзацiї до Польщi становить 15,6% вiд обсягу загальної реалiзацiї Товариства за рiк. Обсяги реалiзацiї продукцiї Товариства мають залежнiсть вiд сезонних змiн через нерiвномiрнi поставки Укрзалiзницi.
Наразi найпрiоритетнiшим стає виробництво продукцiї європейських стандартiв DIN. 
До основних ризикiв в дiяльностi Товариства вiдносяться:
- повне розiрвання контрактiв з Росiєю та Бiлоруссю, до яких постачалося високорентабельне крiплення;
- нерiвномiрнi поставки на Укрзалiзницю;
- поширення iмпорту виробiв з Китаю. 
Основним заходом щодо зменшення ризикiв дiяльностi є розширення європейського ринку збуту. Також планується органiзацiя складiв по територiї України окрiм м.Дружкiвка та розвинення дилерської мережi. 
Основною сировиною, з якої виробляється продукцiя ПрАТ "ДРЗМВ", є технологiчний метал. Не маючи власної сировинної бази пiдприємство вимушене купувати металопрокат. Придбання технологiчного металу є доступним процесом. Металопрокат постачається Товариству на умовах попередньої 100% передплати його вартостi продавцю. 
Кiлькiсть постачальникiв сировини (технологiчного металу ): бунти - 4 постачальника, прутки - 2 постачальника, листи - 1 постачальник. Основний постачальник:  ПАТ "Арселор Мiтал" Кривий Рiг, Україна.
ПрАТ "ДРЗМВ" до початку вiйни проводив комплексну програму технiчного переоснащення за рахунок сучасного iмпортного обладнання, завдяки чому освоєно випуск нових виробiв згiдно стандартiв DIN що дозволяє постачати продукцiю у країни центральної та захiдної Європи. Основними споживачами крiпильних виробiв є пiдприємства будiвельної галузi, машинобудування та залiзницi. Через це споживчий попит на крiпильнi вироби залежить вiд сезонних коливань. Це пов'язано зi спадом виробництва в осiнньо - зимовий перiод у багатьох галузях. Найбiльший обсяг виробництва спостерiгається у весняно-лiтнiй перiод, найменший - у зимовий перiод. Ринок металевих виробiв достатньо насичений як продукцiєю нацiонального виробництва, так i iмпортною. Iмпорт на територiю України вiд виробникiв КНР становить орiєнтовано 30-40%, Iндiї та Турцiї - до 10%. 
Доля Товариства на нацiональному ринку крiпильних виробiв становить 50-60%. 
У 2018 роцi пiдприємством було iнiцiйовано антидемпiнгове розслiдування, результатом якого стало введення в 2020 роцi антидемпiнгового мита на продукцiю походженням з Китаю при ввезеннi в Україну (32,47%, 38,47%, 67,4%). Найбiльшими конкурентами-виробниками в Українi є: ПрАТ "Днiпрометиз" м. Днiпропетровськ; ТОВ "Харкiвський метизний завод" м. Харкiв. Усi виробники є цiлком приватними органiзацiями. На виробникiв крiплення сильно впливає вiдсутнiсть власної сировинної бази. Ця проблема обумовлена iснуючою кон'юнктурою ринку метала, для якої характерна постiйна змiна цiн на зовнiшнiх ринках. 
7. Оскiльки Товариство не є фiнансовою установою, то не вказується iнформацiя передбачена пунктами 1 (в тому числi перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду), 4, 11-15.
8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.
Комплексний пiдхiд до управлiння є необхiдною передумовою ефективного функцiонування та розвитку пiдприємств. Керiвництво Товариства забезпечує обгрунтоване управлiння ризиками, запобiгаючи рiзноманiтним загрозам та активно їх долаючи та застосовує  комплексне бачення усiх аспектiв, пов'язаних iз виникненням, реалiзацiєю та впливом ризикiв на функцiонування пiдприємства. Пiд ризиками розглядаються iмовiрнiсть виникнення втрат, недоотримання прибуткiв, небажаного розвитку середовища функцiонування, вiдхилення вiд установлених цiлей.  
Управлiння ризиками на пiдприємствi  вiдбувається  шляхом виконання загальних функцiй, що охоплює:
- планування ризикiв, яке грунтується на визначеннi потенцiйних ризикiв, якi можуть виникнути в усiх сферах функцiонування пiдприємства; 
- органiзування дiяльностi, пов'язаної iз уникненням та подоланням ризикiв;
- стимулювання запобiгання i уникнення ризикiв, що передбачає розроблення системи стимулiв та дестимулiв, використання яких щодо певних груп працiвникiв, пов'язаних iз найбiльш ризикованими для пiдприємствами сферами дiяльностi. 
- контролювання ризикiв, основною метою чого є iдентифiкування їх стану, ймовiрностi виникнення, реалiзацiї з метою виявлення вiдхилень вiд очiкуваного (запланованого) розвитку подiй. 
- регулювання, що передбачає усунення недолiкiв, вiдхилень та проблем, виявлених у процесi контролювання ризикiв, а також вiдображатись у переглядi планiв, перерозподiлi функцiональних повноважень та вiдповiдальностi, переглядi системи стимулiв та дестимулiв, здiйснення бiльш грунтовного контролю.
9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).
Сукупнiсть обставин, пов`язаних з вiйною, якi не залежали вiд Товариства, не дали змоги ПРАТ "ДРЗМВ" працювати повноцiнно у 2023 роцi. Станом на день звiтностi цi обставини, якi є наслiдком дiї воєнного стану в Українi, тривають, що вiдповiдно суттєво ускладнить роботу пiдприємства. 
З 24 лютого 2022 року i по сьогоднiшнiй день по факту мають мiсце постiйнi непередбачуванi хаотичнi обстрiли, внаслiдок яких були пошкодженi адмiнiстративнi корпуси, склади та окремi виробничi будiвлi пiдприємства (зокрема був зруйнований цех з виробництва iнструменту та склад готових виробiв на ємнiстю 5000тн). Всього на територiю ПРАТ "ДРЗМВ" з 24 лютого 2022 року було чотири прильоти (06-07.05.2022; 09.07.2022; 17.12.2022; 10.06.2023). В результатi ворожих обстрiлiв 7 травня 2022 року була пошкоджена високовольтна лiнiя електропередач, яка була повнiстю вiдновлена зусиллями Товариства. По Дружкiвський територiальнiй громадi припинялось газопостачання з травня по серпень 2022 року.
10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.
Товариство  не здiйснювало суттєвих придбань або вiдчужень активiв за останнi п'ять рокiв та не планує будь-яких значних iнвестицiй або придбань, пов'язаних з його господарською дiяльнiстю.
11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.
До основних засобiв емiтента належать рухомi та нерухомi основнi фонди, у тому числi будiвлi та споруди, машини та обладнання, прилади, меблi, транспортнi засоби, устаткування, обчислювальна технiка тощо, якi розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. за № 1668/39004.  У звiтному перiодi значних правочинiв щодо основних засобiв емiтент не укладав.  
Для виробництва болтiв методом холодної та гарячої висадки використовується наступне обладнання:  чотирьох та п'яти-позицiйнi холодновисаджувальнi преси та автомати -комбайни. На заводi експлуатуються:  чотирьох-позицiйнi преси та автомати-комбайни для холодного висаджування болтiв виготовленi зарубiжними виробниками:   "Мальмеди" (Нiмеччина) - обладнання експлуатується з 1971 р., "National Machinery" (США) - обладнання експлуатується з 2005 року; п,яти-позицiйнi холодно-висадочнi преси серiї JBF, що виготовленi  фiрмою Jern Yao Enterprises Co., LTD (Тайвань), обладнання експлуатується з 2013 року. Цi преси укомплектованi накатними верстатами для накатки рiзьблення на болтах. Виробництво болтiв верхньої побудови залiзничної колiї здiйснюється на чотирьох автоматичних лiнiях iз iндукцiйним нагрiвом виробництв фiрми "Кизерлинг" (Нiмеччина), що експлуатуються з 1980р., та виробництва ВО "Тяжпрсемаш" (Росiя), що експлуатується з 1991р.Автоматичнi лiнiї складаються з: пристрою, що розмотує, пресу для рiзки заготiвок, iндукцiйної   установки, пресу, що штампує, верстатiв для зняття фаски, редукування стрижню, накатки рiзьблення. Виготовлення виробiв здiйснюється в одному технологiчному циклi iз пiдготовленого металу до виходу готової продукцiї без розiрвання процесу.Гайки iз шiстьма гранями виготовляються методом холодної та гарячої висадки. Для їх виробництва застосовується наступне обладнання: -Шести -позицiйними холодновисаджувальними пресами серiї JNFR для виробництва гайок, що виготвленi  фiрмою Jern Yao Enterprises Co., LTD (Тайвань), (обладнання експлуатується з 2012 року). Преси укомплектованi гайконарiзними автоматами для нарiзання рiзьблення. -Трьохпозицiйними пресами для гарячої висадки, що виготовленi фiрмою "Хатебур" (Швейцарiя) та експлуатуються на заводi з 1980р. Преси укомплектованi механiзованими транспортерами, iндукцiйними установками, верстатами для нарiзання рiзьблення. Волочiння металу проводиться  на волочильних станах мод. ЛКП 16-32, ВГ-1/1000, HСD -800W, HСD -1000W, HСD -1200W,  що виготовлене: АЗТМ (Алма-Ата), Rost Group (Тайвань) вiдповiдно. Стан ЛКП 16-32 експлуатується з 1986 року, ВГ-1/1000 з 1975 року, HСD -800W, HСD -1000W, HСD -1200W з 2018 року. Для кiнцевого оброблення крiплення - надання йому визначених механiчних властивостей, застосовується термiчне обладнання, що виготовлене:-Фiрмою  KOHNLE (Нiмеччина), обладнання експлуатується з 2007р. На цьому обладнаннi закалювання здiйснюється у захищенiй атмосферi, у якостi гартiвного середовища,  застосовується олiя чи вода.-Фiрмою San-Yung Electrsc heat machine Co., LTD" (Тайвань), обладнання експлуатується з 2013р. На цьому обладнаннi закалювання здiйснюється у захищенiй атмосферi, у якостi гартiвного середовища,  застосовується олiя. Нанесення гальванiчного покриття здiйснюється на:-автоматичнiй лiнiї  цинкування "Гальванотехнiк" (Нiмеччина), що експлуатується з 1975р.- автоматичнiй лiнiї  лужного цинкування барабаного типу, що виготовлена  фiрмою Wang Cheng Precise Technologi Co., LTD (Тайвань), що експлуатується з 2013р.Для пiдготовки металу для подальшої вiсадки  застосовується обладнання для вiдпалу металу, а саме печi садочного типу з газовою системою нагрiву мод.SP-330/360G,  360/360Е,  що виготовлене: -Фiрмою  Shie hong engineering Co., LTD (Тайвань), обладнання експлуатується з 2013р. Пакування продукцiї проводять на автоматичнiй лiнiї для пакування продукцiї в картоннi ящики, виробництва Uni Pack (Тайвань), обладнання експлуатується з 2013 р.На заводi у рамках технiчного переобладнання постiйно здiйснюється замiна морально та фiзично зношеного обладнання. Обслуговування обладнання основного виробництва здiйснюють допомiжни цехи. Цi цехи мають парк обладнання,що рiже метал, для виготовлення запасних частин, технологiчного iнструмента, термiчне обладнання. Парк металорiжучого обладнання (випуску 1971-1972р.р.) представлений токарними, фрезерними, стругальними, шлiфувальними верстатами.Термiчне обладнання для обробки запасних частин та iнструмента представлено електричними печами шахтними для цементацiї , електричними печами  камерними, електричною пiччю-ванною для термiчної обробки виробiв у розчинi сiлi. Станом на 31 грудня 2020 року Товариством утримуються основнi засоби собiвартiстю 530426  тис.грн., залишковою вартiстю 197749 тис.грн. Товариство не має основних засобiв, якi утримуються на умовах фiнансової оренди. Усi основнi засоби, якi враховуються на балансi, є власнiстю Товариства. Виходячи з цього, Товариство належать усi складовi права власностi на них, а саме право використання, розпорядження та володiння об'єктами основних засобiв. Товариство самостiйно визначає не тiльки термiни й умови користування майном, а й володiння та розпорядження ним. Основнi засоби зазвичай використовуються на протязi строку корисного використання. Строк корисного використання - це перiод часу, на протязi якого об'єкти основних засобiв  за очiкуванням керiвництва Товариства будуть придатнi для використання  та зможуть приносити економiчнi вигоди: будуть використовуватися у процесi виробництва продукцiї, продажу товарiв, наданнi послуг, тощо. Строк корисного використання об'єктiв основних засобiв переглядається керiвництвом Товариства щорiчно. На змiну строку корисного використання об'єктiв можуть вплинути змiни у наступних факторах: очiкуваному використаннi об'єкта, очiкуваному фiзичному чи моральному зносi, технiчному чи комерцiйному зносi, наявнiсть правових  обмежень по використанню об'єкту, тощо. Очiкуванi остаточнi строки корисного використання основних засобiв в звiтному перiодi були наступними:- будiвлi та  споруди та передавальнi пристрої - вiд 1 до 47 рокiв;- машини та обладнання - вiд 2 до 28  рокiв;- транспортнi засоби - вiд 1 до 29  рокiв;- iншi оснi засоби до 6 рокiв.
У травнi 2022 розiрванi трудовi вiдносини з робiтниками. Залишки металевих виробiв були перемiщенi з м. Дружкiвка до м. Днiпро.  Iнвентаризацiя основних засобiв у 2022 роцi не проводилась. Всi витрати Товариство були спрямованi на збереження та консервацiю  основних засобiв.  
Для запобiгання втрати виробничих запасiв та крiпильних виробiв, залишки оборотних активiв довелось перевезти до орендованого складського примiщення у м.Днiпро, з якого вiдбувалась реалiзацiя виробничої продукцiї. З березня 2022 року Товариство займається реалiзацiєю залишкiв.
Керiвництво впевнене, що воно вживає всi необхiднi заходи для збереження виробничих потужностей та залишкiв крипiльних виробiв в умовах вiйни.
12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.
На дiяльнiсть емiтента впливає нестабiльнiсть цiнової та економiчної полiтики держави, зростання iндексу iнфляцiї, що приводить до зростання цiн на матерiали та сировину,  значний податковий тиск на результати дiяльностi пiдприємства та фонд оплати працi; нестабiльнiсть законодавства України, а також негативний вплив макроекономiчних процесiв на загальний стан в країнi, i як наслiдок, зниження обсягiв промислового виробництва в цiлому  i  зниження дiлової активностi емiтента.  Основна проблеми, якя впливає на дiяльнiсть Товариства є вiйна.
13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).
Станом на кiнець 2023 року  Товариство не має невиконаних договорiв, де Товариство виступає постачальником товарiв.
14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.
Протягом звiтного перiоду середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу становила 532 особи, середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв в еквiваленте повної зайнятостi 129 особи.  Фонд оплати працi робiтникiв у звiтному роцi становив 55202,8 тис. грн. 
Виробничi потужностi Товариства розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. за № 1668/39004.
Через вiйну, в регiонi присутностi  пiдприємства  з 01.03.2022 по 23.05.2022 року на ПРАТ "ДРЗМВ" був об'явлений простiй, а з 24.05.2022 року була призупинена дiя трудових договорiв з працiвниками згiдно з наказом генерального директора ПРАТ"ДРЗМВ" вiд 24.05.2022 року №66. Дiя наказу триває i у 2023 роцi. Кадрова програма емiтента, спрямована на забезпечення рiвня квалiфiкацiї працiвникiв операцiйним потребам емiтента: Товариство на постiйнiй основi здiйснює навчання працiвникiв з метою пiдвищення рiвня їх квалiфiкацiї вiдносно операцiйних потреб емiтента, проводить соцiально-психологiчнi дослiдження 
15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.
В звiтному роцi будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй, не надходило.
16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.
Управлiнський персонал вважає, що ведення вiйни росiї в Українi ставить вiд  сумнiв здатнiсть суб'єкта господарювання безперервно продовжувати дiяльнiсть. Але не зважаючи на всi чинники, якi ускладнюють ведення господарської дiяльностi , Товариство i далi сприятиме посиленню економiчного фронту, сплачує податки та надає робочi мiсця. Рiшенням Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї ПРАТ "ДРЗМВ" вiднесено до пiдприємств, якi є критично важливими для функцiонування економiки та забезпечення життєдiяльностi населення в особливий перiод (лист Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї вiд 02.10.2023 №2496/0/31-23).

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	
1.	Лiцензiя на операцiї у сферi поводження з небезпечними вiдходами (видалення):	 356	18.07.2012	Мiнiстерство захисту довкiлля та природних ресурсiв України		
2.	Лiцензiя на право здiйснення господарської дiяльностi з обiгу наркотичних засобiв, психотропних речовин, прекурсорiв, а саме: придбання, зберiгання, реалiзацiю, знищення використання прекурсорiв (перелiк 2 таблицi 4) " Перелiку наркотичних засобiв пси	922	15.10.2020	Державна служба України з лiкарських засобiв та контролю за наркотиками	15.10.2025	
3.Дозвiл на викиди забруднюючих речовин в атмосферне повiтря стацiонарними джерелами:	1410900000-33	27.03.2019	Мiнiстерство екологiї та природних ресурсiв України	27.03.2026	

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	178 781	178 781	0	0	178 781	178 781	
  будівлі та споруди	47 087	47 087	0	0	47 087	47 087	
  машини та обладнання	128 760	128 760	0	0	128 760	128 760	
  транспортні засоби	1 148	1 148	0	0	1 148	1 148	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	1 786	1 786	0	0	1 786	1 786	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	178 781	178 781	0	0	178 781	178 781	
Додаткова інформація	Термiни та умови користування основними засобами (за основними групами):  будiвлi та  споруди та передавальнi пристрої - вiд 1 до 45 рокiв;; машини та обладнання - вiд 2 до 26  рокiв; транспортнi засоби - вiд 1 до 27  рокiв;  iншi основнi засоби - вiд 1 до 5 рокiв. Первiсна вартiсть основних засобiв становить 544 970 тис. грн. Ступiнь зносу основних засобiв становить 67,19%  та по групах: будiвель та споруд 65,86%,  машин та обладнання - 66,66%, транспортних засобiв - 83,37%, iнших - 87,13%.  У звiтному перiодi, ступiнь використання основних засобiв, в т.ч. машин та обладнання емiтентом складає близько 5 %. Iнвентаризацiя основних засобiв у 2023 роцi не проводилась. Сума нарахованого зносу: 366 189 тис.  грн Суттєвих змiни у вартостi основних засобiв немає. Протягом звiтного року були обмеження щодо використання основних засобiв, яке увiйшло у заставне майно за кредитом - основне технологiчне обладнання, договiр застави рухомого майна № РМ-КНА-324/1 вiд 29.01.2018.  Балансова вартiсть оформлених у заставу основних засобiв складає 125815т.грн

	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	429 338	429 877	
Статутний капітал, тис.грн	3 323	3 323	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	3 323	3 323	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	12 920,09	12 936,41	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	99,87	84,58	
Висновок	Вартiсть чистих активiв акцiонерного товариства не менша вiд статутного капiталу (скоригованого). Вимоги п.3 ст.155 Цивiльного кодексу України дотримуються.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	5 584	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	74 312	X	X	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	79 896	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Болти	1220,698 тон	52349	88,72	1352,941 тон	93718	70,76	
2	Гайки	84,004 тон	3850	6,11	409,397 тон	39782	21,41	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Метал	60,7	
2	Допомiжнi сировина та матерiали (у т.р. аноди та  тара)	5,98	
3	Електроенергiя	5,04	
4	Заробiтна плата (пряма)	10,02	
5	Загальновиробничi витрати	6,71	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Iнтелект-Капiтал"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	36391522	
Місцезнаходження	03062, Україна, Святошинський р-н, м.Київ, вул. Чистякiвська, 2 оф. 307	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	4255	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Аудиторська Палата України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	12.02.2009	
Міжміський код та телефон	(044)517-22-77	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування.	
Вид послуг, які надає особа	Аудитор (аудиторськa фiрмa), якa надає аудиторськi послуги емiтенту	

Повне найменування або ім'я	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПЕРШИЙ УКРАЇНСЬКИЙ МIЖНАРОДНИЙ БАНК"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
Місцезнаходження	04070, Україна, д/н р-н, м.Київ, вул.Андрiївська, 4	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ 294710	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	14.02.2015	
Міжміський код та телефон	(044) 231-71-84	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	64,19 - Iншi види грошового посередництва	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть депозитарної установи	

Повне найменування або ім'я	ПУБЛIЧНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "НАЦIОНАЛЬНИЙ ДЕПОЗИТАРIЙ УКРАЇНИ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, д/н р-н, м. Київ, вул. Тропiнiна, 7г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	д/н	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	д/н	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	11.11.1111	
Міжміський код та телефон	(044)279-13-25, 279-65-40	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть Центрального депозитарiю	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, д/н р-н, м.Київ, вул.Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63,11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть.	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з надання iнформацiйних послуг на фондовому ринку	

Повне найменування або ім'я	АДВОКАТСЬКЕ ОБ'ЄДНАННЯ "ЮРИДИЧНА ФIРМА "IЛЛЯШЕВ  ТА ПАРТНЕРИ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Інші організаційно-правові форми	
Ідентифікаційний код юридичної особи	33401270	
Місцезнаходження	04053, Україна, д/н р-н, м.Київ, вул. Кудрявська, 11	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	д/н	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	д/н	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	11.11.1111	
Міжміський код та телефон	(044) 494 19 19	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.10 - Дiяльнiсть у сферi права.
70.22 -  Консультування з питань комерцiйної дiяльностi й керування
74.90 - Iнша професiйна, наукова та технiчна дiяльнiсть, н.в.i.у.	
Вид послуг, які надає особа	Юридична особа, якa надає правову допомогу емiтенту	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Простi iменнi акцiї	№120/1/11	66 453 976	0,05	Права та обов'язки акцiонерiв визначенi в роздiлi 6 Статуту Товариства:6.3	Кожна проста акцiя надає акцiонеру - її власнику однакову сукупнiсть прав, включаючи право на:-  участь в управлiннi Товариством;- отримання iнформацiї про господарську дiяльнiсть Товариства;- участь у розподiлi прибутку Товариства;- отримання дивiдендiв;- отримання у разi лiквiдацiї Товариства частини його майна або вартостi частини майна Товариства;- здiйснення вiдчуження цiнних паперiв вiдповiдно до норм дiючого законодавства;- придбання у Товариства в процесi приватного розмiщення, при додатковiй емiсiї, простих акцiй пропорцiйно частцi належних акцiонеру простих акцiй у їх загальнiй кiлькостi, про яке Товариство повiдомляє кожного акцiонера у спосiб, визначений Наглядовою радою вiдповiдно до вимог дiючого законодавства;- пред'явлення вимоги обов'язкового викупу акцiй у встановлених законом випадках. Товариство протягом не бiльш як п'яти робочих днiв пiсля прийняття загальними зборами рiшення, що стало пiдставою для вимоги обов'язкового викупу акцiй, у порядку, встановленому Наглядовою радою товариства, повiдомляє акцiонерiв, якi мають право вимагати обов'язкового викупу акцiй, про їх право вимоги обов'язкового викупу акцiй.Одна проста акцiя Товариства надає акцiонеру один голос для вирiшення кожного питання на Загальних зборах, крiм випадкiв проведення кумулятивного голосування. 6.4  Акцiонери Товариства зобов'язанi :- дотримуватися Статуту, iнших внутрiшнiх документiв Товариства;- виконувати рiшення Загальних зборiв, iнших органiв Товариства; - виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi пов'язанi з майновою участю;- оплачувати акцiї у розмiрi, порядку та засобами, передбаченими Статутом Товариства;- не розголошувати комерцiйну та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства;- нести iншi обов'язки, встановленi Статутом та законодавством. 6.5 У акцiонерiв Товариства не має переважного права на придбання акцiй цього товариства, якi пропонуються їх власником до продажу третiй особi.  6.6 Акцiонери отримують iнформацiю про господарську дiяльнiсть Товариства у порядку, передбаченому законом та Статутом, з урахуванням особливостей, встановлених у внутрiшнiх документах Товариства.	Публiчна пропозицiя та/або допуск до торгiв на фондовiй бiржi вiдсутнi.	Iнформацiя вiдсутня оскiльки товариство не  є товариством з обмеженою або додатковою вiдповiдальнiстю.	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
01.03.2011	120/1/11	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	UA4000114805	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,05	66 453 976	3 322 698,8	100	
Додаткова інформація	Свiдоцтво № 120/1/11 з датою реєстрацiї 01.03.2011  та датою видачi 06.06.2016 отримане  у зв'язку iз змiною типу Товариством. Попереднє свiдоцтво з датою видачi 01.03.2011 № 120/1/11, видане Публiчному акцiонерному товариству "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"  вважається таким, що втратило чиннiсть. Протягом звiтного року викуп власних акцiй та додаткова емiсiя акцiй Товариством не здiйснювалися. На внутрiшнiх та зовнiшнiх ринках торгiвля цiнними паперами емiтента не здiйснювалась. Заява на лiстинг цiнних паперiв на органiзованих ринках (бiржах) не подавалась, намiрiв щодо випуску будь-яких цiнних паперiв, якi пiдлягають реєстрацiї, не приймалось.	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000114805	66453976	0	2508271	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Малiков Валерiй Олександрович			6 495 212	9,77	6 495 212	0	
Малiков Антон Валерiйович			6 479 267	9,75	6 479 267	0	
Малiков Дмитро Валерiйович			6 495 212	9,77	6 495 212	0	
Попков Сергiй Васильович			3 894 903	5,86	3 894 903	0	
Мiщенко Iрина Андрiївна			16 292 333	24,52	16 292 333	0	
Усього			39 656 927	59,67	39 656 927	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
01.03.2011	120/1/11	UA4000114805	66 453 976	3 322 698,8	63 945 705	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Кiлькiсть не голосуючих акцiй - 2508271 шт. 
Права акцiонерiв на участь та голосування у загальних зборах акцiонерiв визначенi Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства. Обмеження щодо врахування цiнних паперiв, що належать акцiонеру при визначеннi кворуму та обмеження щодо права участi акцiонера при голосуваннi на загальних зборах акцiонерiв встановлюється депозитарними установами вiдповiдно до законодавства про депозитарну систему України.
Згiдно iз пунктом 10 роздiлу VI Закону України "Про депозитарну систему України" власник цiнних паперiв, якi були дематерiалiзованi, зобов'язаний звернутися до обраної емiтентом депозитарної установи та укласти з нею договiр про обслуговування рахунка в цiнних паперах вiд власного iменi або здiйснити переказ прав на цiннi папери на свiй рахунок в цiнних паперах, вiдкритий в iншiй депозитарнiй установi. У разi якщо власник цiнних паперiв протягом одного року з дня набрання чинностi цим Законом (12.10.2013) не уклав з обраною емiтентом депозитарною установою договору про обслуговування рахунка в цiнних паперах вiд власного iменi або не здiйснив переказ належних йому прав на цiннi папери на свiй рахунок у цiнних паперах, вiдкритий в iншiй депозитарнiй установi, цiннi папери такого власника (якi дають право на участь в органах емiтента) не враховуються при визначеннi кворуму та при голосуваннi в органах емiтента. 

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
25.94 -  Виробництво крiпильних i гвинтонарiзних виробiв	204110	100	

2. Річна фінансова звітність
https://dmf.com.ua/aktioners

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	00191052	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Iнтелект-Капiтал"	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	36391522	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність		
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	№ 4255 11.01.2019	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності		
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	3 - суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2023 по 31.12.2023	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	№ 10/01-1А від 10.01.2024	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 11.01.2024 по 15.03.2024	
13	Дата аудиторського звіту	15.03.2024	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	Товариство не становить суспiльний iнтерес.	

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА 

ЩОДО АУДИТУ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 

Приватного акцiонерного товариства 
" ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"

за 2023 рiк 
(станом на 31 грудня 2023 року) 
Адресат: 
Управлiнський персонал Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ".
Адреса: Україна, 49005, Днiпропетровська обл., мiсто Днiпро, вул.Сiмферопольська, будинок 17, кiмната 619

ДУМКА IЗ ЗАСТЕРЕЖЕННЯМ
Нами, незалежною аудиторською фiрмою, товариством з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Iнтелект-Капiтал" проведено аудит фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ", що додається, яка включає:
"Баланс (Звiт про фiнансовий стан) станом на 31 грудня 2023 року;
"Звiт про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд) за 2023 рiк;
"Звiт про рух грошових коштiв за 2023 рiк;
"Звiт про власний капiтал за 2023 рiк;
"Примiтки до рiчної звiтностi за 2023 рiк.
На нашу думку, за винятком можливого впливу питання, описаного в роздiлi "Основа для думки iз застереженням" нашого звiту, фiнансова звiтнiсть Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ", що додається,   вiдображає
достовiрно, в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан на 31 грудня 2023 року та  фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ). 

ОСНОВА ДЛЯ ВИСЛОВЛЕННЯ ДУМКИ IЗ ЗАСТЕРЕЖЕННЯМ
1)Остання рiчна iнвентаризацiя проводилась згiдно наказiв №319 вiд 28.09.2021 року, та №322 вiд 29.09.2021 року. У 2023 роцi з причин небезпеки робiтникiв рiчна iнвентаризацiя не проводилась. На пiдставi "Перелiку територiальних громад, якi розташованi в районi проведення воєнних (бойових) дiй", затвердженим Мiнiстерством з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України наказом вiд 22.12.2022р №309, Дружкiвська мiська територiальна громада  вiдноситься до територiй можливих бойових дiй. В зв'язку з вищенаведеним, аудитор не може перевiрити та пiдтвердити вартiсть активiв. 
2)Згiдно з наданою вiд керiвництва Товариства iнформацiї - iснує сумнiвна дебiторська заборгованiсть в сумi 13 270 242,82 грн., але резерв сумнiвних боргiв нараховано на суму 78 862,23 грн. Пiдставою для визнання боргу сумнiвним та вiдповiдного створення резерву сумнiвних боргiв може бути наявнiсть обставин та професiйних суджень, якi пiдтверджують невпевненiсть одержання доходу та непогашення дебiторської заборгованостi. Резерв сумнiвних боргiв - це резерв, який створюється з метою покриття у майбутньому безнадiйної дебiторської заборгованостi. Вiн коригує дебiторську заборгованiсть до її чистої реалiзацiйної вартостi, дозволяє пiдприємству показати, що вiдповiдна сума не може бути стягнута з дебiторiв. Таким чином, в умовах ризику неплатоспроможностi покупцiв, пiдприємство попереджає виникнення втрат вiд сумнiвної дебiторської заборгованостi. В разi, якщо заборгованiсть стає безнадiйною - вона пiдлягає списанню з балансу Товариства. Не нарахування в облiку резерву сумнiвних боргiв завищує активи Товариства в фiнансовiй звiтностi. 

Ми провели аудит вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА). Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" нашого звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ", згiдно з етичними вимогами, застосовними до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог. Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

КЛЮЧОВI ПИТАННЯ АУДИТУ
Ключовi питання аудиту - це питання, що, на наше професiйне судження, були найбiльш значущими пiд час нашого аудиту фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання розглядалися в контекстi нашого аудиту консолiдованої фiнансової звiтностi в цiлому та при формуваннi думки щодо неї, при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цих питань.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повноваженнями, за фiнансову звiтнiсть
Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання фiнансової звiтностi, що надає правдиву та неупереджену iнформацiю вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi, i за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки.
При складаннi фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Приватне акцiонерне товариство "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому.
Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ".

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi
Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що фiнансова звiтнiсть у цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, який мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, коли воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї фiнансової звiтностi. 

БЕЗПЕРЕРВНIСТЬ ДIЯЛЬНОСТI
Вплив COVID-19
Вплив COVID-19 на дiяльнiсть ПрАТ "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" - на господарську дiяльнiсть ПРАТ ДРЗМВ COVID 19 не мав впливу.
Вплив вiйськового стану
Виробництво припинено 24 лютого 2022 року. У травнi 2022 розiрванi трудовi вiдносини з робiтниками. Залишки металевих виробiв були перемiщенi з м. Дружкiвка до м. Днiпро. Виробництво крипiльних виробiв у 2023 роцi вiдбувалось з червня по грудень малими партiями з ранiше пiдготовленого металу (до вторгнення) за мiсцем розташування потужностей у м. Дружкiвка, з наступним транспортування у м. Днiпро для подальшого продажу.  Середньооблiкова чисельнiсть у 2023 роцi штатних працiвникiв 532 особи. З яких для виконання робiт було долучено в середньому 129 осiб.
Фiнансовi звiти було пiдготовлено на основi припущення про безперервнiсть функцiонування. При складаннi фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi. Використання цього припущення як основи для облiку є прийнятним, якщо управлiнський персонал не планує лiквiдувати Товариство або припинити дiяльнiсть, або не має окрiм цього iншої реальної альтернативи. Пiд час виконання нами аудиту фiнансових звiтiв ми дiйшли висновку, що використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть функцiонування як основи для облiку пiд час пiдготовки фiнансових звiтiв Товариства є доречним.
Управлiнський персонал не iдентифiкував суттєвої невизначеностi, яка могла б поставити пiд значний сумнiв здатнiсть суб'єкта господарювання безперервно продовжувати дiяльнiсть та, вiдповiдно, таку невизначенiсть не розкрито в фiнансовiй звiтностi Товариства. При проведеннi аудиту фiнансової звiтностi ми також не iдентифiкували такої суттєвої невизначеностi. Тим не менш, нi управлiнський персонал, нi аудитор не можуть дати гарантiю щодо можливостi Товариства безперервно продовжувати дiяльнiсть. 

РОЗДIЛ "ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ"
ОПИС АУДИТОРСЬКОЇ ПЕРЕВIРКИ
Аудиторська перевiрка передбачає виконання аудиторських процедур для отримання аудиторських доказiв стосовно сум та розкриття iнформацiї у фiнансової звiтностi на пiдставi судження аудитора, яке грунтується на оцiнцi ризикiв суттєвих викривлень фiнансових звiтiв внаслiдок шахрайства або помилок. Оцiнка таких ризикiв включає також розгляд системи внутрiшнього контролю за пiдготовкою i достовiрнiстю фiнансової звiтностi з метою розробки аудиторських процедур, якi вiдповiдають даним обставинам, але не з метою думки аудитора про ефективнiсть загальної системи внутрiшнього контролю на товариствi. 
Аудит також включає оцiнку вiдповiдностi використаної облiкової полiтики, прийнятнiсть облiкових оцiнок, зроблених управлiнським персоналом, та загального надання фiнансової звiтностi облiковим принципам, якi вiдповiдають Мiжнародним стандартам фiнансової звiтностi.
Спосiб перевiрки фiнансових звiтiв - вибiрковий.
Пiд час аудиту зроблено дослiдження шляхом проведення вибiркової перевiрки на вiдповiднiсть даних первинних документiв даним синтетичного та аналiтичного облiку, тестування доказiв на обгрунтування сум та iнформацiї, розкритих у фiнансовому звiтi:
 - визначення вiдповiдностi фiнансової звiтностi основним напрямкам облiку, встановленим облiкової полiтикою товариства та загальноприйнятим принципам облiку в Українi;
 - аналiз (шляхом тестування) аудиторських доказiв, якi дають змогу пiдтвердити зазначенi у звiтностi суми i показники, та наведенi пояснення до них;
 - дослiдження суттєвих облiкових оцiнок, зробленим керiвництвом пiд час пiдготовки фiнансової звiтностi;
 - оцiнка надiйностi системи бухгалтерського облiку i внутрiшнього контролю товариства, можливостi виникнення помилок i їх суттєвого впливу на звiтнiсть;
 - здiйснення вибiркового контролю;
 - оцiнка загального подання фiнансової звiтностi.
Аудитори вважають, що ми отримали достатнi та вiдповiднi аудиторськi докази, при проведенi аудиторської перевiрки, якi забезпечують обгрунтовану пiдставу для висловлення думки аудитора.

РОЗДIЛ "IНФОРМАЦIЯ ЩО НЕ Є ФIНАНСОВОЮ ЗВIТНIСТЮ ТА ЗВIТОМ АУДИТОРА ЩОДО НЕЇ"
Наявнiсть суттєвих невiдповiдностей мiж фiнансовою звiтнiстю та iншою iнформацiєю.
При проведенi аудиторської перевiрки, на пiдставi проведених аудиторських процедур для отримання аудиторських доказiв i тестiв стосовно сум та розкриття iнформацiї у фiнансової звiтностi та порiвняння фiнансової звiтностi з iншою, ми ознайомилися з вiдомостями, що лягли в основу складання iншої звiтної iнформацiї, що подається та/або розкривається разом з рiчними фiнансовими звiтами. На основi її аналiзу ми робимо висновок про вiдсутнiсть в iнформацiї щодо фiнансових показникiв, якi мiстять пропуски, перекручення та суттєвi суперечностi з iнформацiєю наведеною у фiнансової звiтностi ПРАТ "ДРЗМВ" станом на 31.12.2023 року включно.

Аудит рiчної фiнансової звiтностi Товариства станом на 31.12.2023 року проведено Аудитором, вiдповiдно до умов Договору на виконання завдання з надання впевненостi (Аудит).
Основнi вiдомостi про умови договору на проведення аудиту.
Номер i дата договору: договiр про надання аудиторських послуг № 10/01-1А вiд 10.01.2024 року. 
Дата початку i дата закiнчення проведення аудиту: дата початку    -  11.01.2024 року;
						                дата закiнчення -  15.03.2024 року.
Масштаб проведення аудиту: перевiрка фiнансової звiтностi за перiод з 1 сiчня 2023 року по 31 грудня 2023 року, станом на 31 грудня 2023 року. 
Пiдстава для проведення аудиту: Закон України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" № 2258-VIII вiд 21 грудня 2017 року, Мiжнароднi стандарти аудиту.
Цей параграф Аудиторського висновку (звiту незалежного аудитора) товариства з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "IНТЕЛЕКТ-КАПIТАЛ" складено у вiдповiдностi до Мiжнародних стандартiв аудиту, Закону України "Про акцiонернi товариства" вiд 27 липня 2022 року, № 2465-IX, та базується на даних бухгалтерського облiку, звiтностi та первинних документах ПРАТ "ДРЗМВ", що були наданi аудитору керiвниками та працiвниками товариства, яка вважається надiйною i достовiрною.
Застосованi нами процедури не мали за мету визначити всi недолiки або iншi порушення, i таким чином, вони не мають розглядатись як свiдчення про вiдсутнiсть будь - яких недолiкiв та/або порушень товариством.
Основнi вiдомостi про Емiтента (Товариство)
Повна назва	Приватне акцiонерне товариство "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"
(ПРАТ "ДРЗМВ")
Код ЄДРПОУ	00191052
Мiсцезнаходження юридичної особи	Україна, 49005, Днiпропетровська обл., мiсто Днiпро, вул.Сiмферопольська, будинок 17, кiмната 619
Дата державної реєстрацiї, дата та номер запису в Єдиному державному реєстрi про включення до Єдиного державного реєстру вiдомостей про юридичну особу	Дата державної реєстрацiї: 10.05.1995
Дата запису: 15.04.2005
Номер запису: 1 267 120 0000 000187
Мiсцезнаходження реєстрацiйної справи	Виконавчий комiтет Дружкiвської мiської ради Донецької областi
Основнi види дiяльностi	25.94 Виробництво крiпильних i гвинтонарiзних виробiв (основний)
30.20 Виробництво залiзничних локомотивiв i рухомого складу
25.61 Оброблення металiв та нанесення покриття на метали
42.99 Будiвництво iнших споруд, н.в.i.у.
85.32 Професiйно-технiчна освiта
86.21 Загальна медична практика
46.90 Неспецiалiзована оптова торгiвля
38.31 Демонтаж (розбирання) машин i устатковання
Розмiщення Аудиторського висновку 
(звiт незалежного аудитора) 	Офiцiйна сторiнка в Iнтернетi, на якiй доступна iнформацiя про пiдприємство dmf.com.ua
Генеральний директор	Зiмбровський Сергiй Сергiйович  подовжено повноваження (Протокол HP № 9 вiд 04.07.2023) 

ПРАТ "ДРЗМВ" не має вiдокремлених пiдроздiлiв.
Вiдкритi банкiвськi рахунки
1)	АТ "ПУМБ" (ЄДРПОУ банку 14282829)
IBAN:	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	UAH
IBAN:	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	USD
IBAN:	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	EUR
IBAN:	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	RUB
IBAN:	UA33 334851 0000 0000 0026 0436 577	UAH
2)	АТ "ПРИВАТ Банк" (ЄДРПОУ банку 14360570)
IBAN:	UA18 335548 0000 0260 0605 3617 554	UAH
IBAN:	UA15 335548 0000 0260 0105 3630 291	USD
3)	Банк отримувача: АТ "Сенс Банк" (ЄДРПОУ банку 23494714)
IBAN:	UA05 300346 0000 0260 0401 1868 903	UAH
IBAN:	UA23 300346 0000 0260 0301 1868 904	UAH
IBAN:	UA66 300346 0000 0260 0601 1868 901	USD
IBAN:	UA66 300346 0000 0260 0601 1868 901	EUR
IBAN:	UA05 300346 0000 0260 0401 1868 903	RUB
4)	Державна казначейська служба України 
(ЄДРПОУ банку 37567646)
IBAN:	UA64 899998 0385 1890 0000 0230 278	UAH

Вiдповiднiсть стану корпоративного управлiння, у тому числi, стану внутрiшнього аудиту вимогам законодавства
За результатами проведеної перевiрки можна дiйти висновку про те, що в                           ПРАТ "ДРЗМВ" впроваджуються принципи  корпоративного управлiння. 
Корпоративне управлiння базується на наступних принципах:
"	Забезпечення акцiонерам реальної можливостi здiйснювати свої права, пов'язанi з участю у Товариствi;
"	Однакове ставлення до акцiонерiв, незалежно вiд кiлькостi належних їм акцiй;
"	Здiйснення ревiзiйною комiсiєю контролю за дiяльнiстю генерального директора, а також пiдзвiтнiсть ревiзiйної комiсiї акцiонерам Товариства по 27.04.2023 року, з 28.04.2023 року Ревiзiйна комiсiя перестає функцiонувати на Товариствi; 
"	Здiйснення генеральним директором виваженого, сумлiнного та ефективного керiвництва поточною дiяльнiстю Товариства, пiдпорядкованiсть генерального директора наглядовiй радi;
"	Своєчасне розкриття повної та достовiрної iнформацiї про Товариство, в тому числi про його фiнансовий стан, економiчнi показники, значнi подiї, структуру власностi та управлiння з метою забезпечення можливостi прийняття зважених рiшень акцiонерами та контрагентами Товариства;
"	Ефективний контроль  з боку ревiзiйної комiсiї за фiнансово-господарською дiяльнiстю Товариства з метою захисту прав та законних iнтересiв акцiонерiв та контрагентiв Товариства по 27.04.2023 року, з 28.04.2023 року Ревiзiйна комiсiя перестає функцiонувати на Товариствi.
Аудитор, розглянувши стан внутрiшнього контролю, вважає за необхiдне зазначити наступне:
Стан корпоративного управлiння, у тому числi стан внутрiшнього аудиту, повинен вiдповiдати Закону України "Про акцiонернi товариства". Зазначений Закон не мiстить вимог щодо обов'язкового обрання (призначення) у товариствi (наглядовою радою) внутрiшнього аудитора, тому виконання цих функцiй генеральним директором та Наглядовою радою  не може розглядатися як невиконання вимог Закону України "Про акцiонернi товариства".
Також на Товариствi прийнято наступнi положення:
"	Положення про Загальнi збори акцiонерiв;
"	Положення про Наглядову раду;
Формування складу органiв Товариства здiйснюється вiдповiдно до статуту. Протягом звiтного року в акцiонерному товариствi функцiонували наступнi органи:
"	Загальнi збори - вищий орган Товариства;
"	Наглядова Рада - орган, що здiйснює захист прав акцiонерiв товариства, i контролює та регулює дiяльнiсть виконавчого органу;
"	Генеральний директор - є одноосiбним виконавчим органом Товариства, який здiйснює керiвництво його поточною дiяльнiстю.
"	Ревiзiйна комiсiя - є органом Товариства, який контролював та перевiряв фiнансово-господарську дiяльнiсть Товариства - по 27.04.2023 року, з 28.04.2023 року Ревiзiйна комiсiя перестає функцiонувати на Товариствi. 
Створення служби внутрiшнього аудиту не передбачено статутом Товариства, що затверджений загальними зборами Товариства. Iншi внутрiшнi документи у Товариствi  приймалися. Кiлькiсний склад сформованих органiв Товариства та їх функцiонування регламентується та вiдповiдає вимогам статуту та внутрiшнiх положень. Генеральний директор Товариства здiйснював поточне управлiння фiнансово - господарською дiяльнiстю в межах повноважень, якi встановлено Статуту, що затверджений 01.09.2022 рiшенням загальних зборiв (протокол № 1/30, положенням про Генерального директора до 07.07.2023 року. З 08.07.2023 року, згiдно з Протоколом  Наглядової Ради № 9 вiд 04.07.2023 року, подовжено повноваження Генерального директора  Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" Зiмбровського Сергiя Сергiйовича з 08.07.2023 строком на 1 рiк.  Визначено, що у випадку закiнчення строку, на який призначається особа на посаду Генерального директора, ця особа продовжує виконувати повноваження Генерального директора до обрання Наглядовою радою Товариства iншої особи на посаду Генерального директора або переобрання (подовження повноважень) чинного Генерального директора на новий строк. Також затверджено умови Контракту з Генеральним директором ПрАТ "ДРЗМВ" вiд 08.07.2023 року. "Положення про генерального директора ПрАТ "ДРЗМВ" втратило чиннiсть.
Аудитор, розглянувши стан внутрiшнього контролю ПРАТ "ДРЗМВ", вважає за необхiдне зазначити наступне.  
Система внутрiшнього контролю спрямована на упередження, виявлення i виправлення суттєвих помилок, забезпечення захисту i збереження активiв, повноти i точностi облiкової документацiї та включає адмiнiстративний та бухгалтерський контроль. Бухгалтерський контроль забезпечує збереження активiв Товариства, достовiрнiсть звiтностi та включає попереднiй, первинний (поточний) i подальший контроль. Керiвництво ПРАТ "ДРЗМВ" в повнiй мiрi усвiдомлює перспективу розвитку внутрiшнього аудиту, його значимiсть i важливiсть. Оцiнюючи вищенаведене, незалежним аудитором зроблено висновок щодо адекватностi процедур внутрiшнього контролю у ПРАТ "ДРЗМВ".
За результатами проведеної перевiрки систему внутрiшнього контролю можна вважати достатньою. За результатами виконаних процедур перевiрки стану корпоративного управлiння, у тому числi внутрiшнього аудиту вiдповiдно до Закону України "Про акцiонернi товариства", можна зробити висновок, що прийнята та функцiонуюча система корпоративного управлiння у Товариствi вiдповiдає вимогам Закону України "Про акцiонернi товариства" та положенням статуту. За результатами виконаних процедур перевiрки стану корпоративного управлiння, у тому числi внутрiшнього аудиту вiдповiдно до Закону України "Про акцiонернi товариства", можна зробити висновок, що система внутрiшнього контролю у Товариствi створена та дiє.

Iдентифiкацiя та оцiнка аудиторами ризикiв суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства.
При проведенi аудиторської перевiрки, на пiдставi проведених аудиторських процедур для отримання аудиторських доказiв i тестiв стосовно сум та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi, ми розглянули отриману вiд ПРАТ "ДРЗМВ" iнформацiю, як у виглядi тверджень (пояснень) керiвництва, так i у виглядi аудиторських доказiв, як того вимагають вiд аудитора Мiжнароднi стандарти аудиту з метою попередження викривлень внаслiдок шахрайства.
Вiдповiдно до отриманих пояснень, якi були розглянутi нами як того вимагають МСА, керiвництво не має iнформацiї про вiдомi факти шахрайства або пiдозри у шахрайствi, що можуть вплинути на ПРАТ "ДРЗМВ". Ми також не отримали жодної iншої iнформацiї про вiдомi факти таких дiй зi сторони управлiнського персоналу, працiвникiв, вiдповiдальних осiб за фiнансову iнформацiю або iнших осiб.
 
Опис облiкової полiтики товариства та вiдповiднiсть її законодавству України
Облiкова полiтика ПРАТ "ДРЗМВ" розкриває основи, стандарти, правила й процедури облiку, якi застосовуються товариством  при веденнi облiку i складаннi фiнансової звiтностi. Вона встановлює принципи визнання та оцiнки об'єктiв облiку, визначення та деталiзацiї окремих статей фiнансової звiтностi товариства.
Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi вiдповiдають  вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.99 р., № 996-XIV, мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi, iнших нормативних документiв з питань органiзацiї бухгалтерського облiку та мiстять роздiли : 
o	Мета фiнансової звiтностi 
o	Склад та елементи фiнансової звiтностi 
o	Якiснi характеристики фiнансової звiтностi 
o	Принципи пiдготовки фiнансової звiтностi 
o	Основнi принципи оцiнки статей звiтностi та визнання статей балансу .
Методи бухгалтерського облiку та вiдображення в фiнансової звiтностi окремих статей звiтностi вiдповiдають вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.99 р., № 996-XIV, мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi, iнших нормативних документiв з питань органiзацiї бухгалтерського облiку та мiстять роздiли : 
o	Баланс (Звiт про фiнансовий стан) (Вiдображає облiк усiх рахункiв та субрахункiв бухгалтерського облiку та їх вiдображення в статтях балансу).
o	Фiнансовi результати (Облiкова полiтика передбачає: визнання та класифiкацiя доходу, оцiнка доходу, визнання витрат, склад витрат, визначення прибутку (збитку) за звiтний перiод, елементи операцiйних витрат , розрахунок показникiв прибутковостi акцiй, визначає методологiчнi засади формування  iнформацiї  про чистий прибуток на одну просту акцiю та її розкриття у фiнансовiй звiтностi, показники чистого прибутку на одну просту акцiю i скоригованого чистого  прибутку  на одну просту акцiю).
o	Виправлення помилок i змiни у фiнансових звiтах (Визначає порядок та внесення змiн в бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть, в облiкову полiтику, змiни в облiкових оцiнках, виправлення помилок, перелiк подiй пiсля дати балансу, орiєнтовний перелiк подiй, яка надає додаткову iнформацiю про обставини, що iснували на дату балансу, орiєнтовний перелiк подiй, якi вказують на обставини, що виникли пiсля дати балансу).
o	Розкриття iнформацiї щодо пов'язаних сторiн (визначає: порядок надання додаткових документiв щодо пов'язаних сторiн, методологiчнi засади  формування  iнформацiї  про операцiї пов'язаних сторiн, методи  оцiнки  активiв  i  зобов'язань в операцiях пов'язаних сторiн, порядок виплат управлiнському персоналу).
На думку аудитора, в Наказi про облiкову полiтику Товариства в повному обсязi розкрито сукупнiсть принципiв, методiв i процедур, якi використовуються Товариством для складання та подання фiнансової звiтностi, принципи та методологiя бухгалтерського облiку та вiдображення в фiнансової звiтностi окремих статей звiтностi, розкриття iнформацiї, виправлення помилок i змiн, розкриття iнформацiї щодо пов'язаних сторiн  i вiдповiдають  вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.99 р., № 996-XIV, мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi, iнших нормативних документiв з питань органiзацiї бухгалтерського облiку. 
Внутрiшнiй контроль за веденням бухгалтерського облiку та заповненню i поданню фiнансової звiтностi, покладається на головного бухгалтера товариства.

Концептуальна основа фiнансової звiтностi
Концептуальною основою фiнансової звiтностi за рiк, що закiнчився 31.12.2023 р., є Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi (МСФЗ), зокрема в частинi визначення форми та складу статей фiнансових звiтiв згiдно МСБО 1.
Бухгалтерська звiтнiсть вiдповiдає аналiтичному бухгалтерському облiку та пiдтверджується документами первинного облiку.
Бухгалтерський облiк здiйснювався з використанням плану рахункiв, затвердженого наказом Мiнфiну України № 291 вiд 31.11.99 р.
Питання, викладенi нижче, розглядалися лише в рамках проведеного нами аудиту рiчної фiнансової звiтностi ПРАТ "ДРЗМВ" за 2023 рiк на основi принципу суттєвостi вiдповiдно до вимог Мiжнародних стандартiв аудиту.
За результатами виконаних нами аудиторських процедур, нами не помiчено жодних суттєвих фактiв, якi могли б викликати сумнiви в тому, що звiтнiсть Товариства вiдповiдає у всiх суттєвих аспектах вимогам чинного законодавства України та нормативно-правовим актам державного регулятора в особi НКЦПФР.
Застосованi нами процедури не мали за мету визначити всi недолiки або iншi порушення i, таким чином, вони не мають розглядатись як свiдчення про вiдсутнiсть будь-яких недолiкiв та/або порушень Товариством.
Аудитор пiдтверджує валюту балансу у сумi 509234 тис. грн.

Характеристика статей фiнансової звiтностi.
Необоротнi активи
На балансi ПРАТ "ДРЗМВ" основнi засоби та iншi необоротнi матерiальнi активи, якi використовуються в виробництвi, для виконання робiт i послуг, для управлiнських потреб, в фiнансовiй звiтностi облiкованi по залишкової вартостi, яка складається з первiсної вартостi (собiвартiсть придбання) за вiдрахуванням амортизацiйних нарахувань (зносу). Придбанi основнi засоби облiковуються по собiвартостi придбання.
Станом на 31.12.2023 р. на балансi Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" облiковуються основнi засоби:

"	Первiсна вартiсть    					           544970 тис. грн. 
"	Знос                            					366189 тис. грн.
"	Залишкова вартiсть 						178781 тис. грн. 
Основнi засоби є власнiстю Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ", орендованих основних засобiв в облiку не вiдображено. Аудитор пiдтверджує достовiрнiсть оцiнки та вiдповiднiсть критерiям визнання основних засобiв на товариствi за МСБО 16 "Основнi засоби". 
У 2022, 2023 роцi з причин небезпеки робiтникiв рiчна iнвентаризацiя не проводилась. На пiдставi "Перелiку територiальних громад, якi розташованi в районi проведення воєнних (бойових) дiй", затвердженим Мiнiстерством з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України наказом вiд 22.12.2022р №309, Дружкiвська мiська територiальна громада розташована в районi можливих бойових дiй.
Метод нарахування амортизацiї - прямолiнiйний, вiдповiдно наказу  "Про облiкову полiтику" № 78 вiд  06  лютого  2012 року.
Рiшення про проведення рiчної iнвентаризацiї не приймалося з причин розташування пiдприємства у небезпечнiй для робiтникiв зонi. Але на веснi 2022 року були перемiщенi у мiсто Днiпро залишки готових виробiв у кiлькостi 3695 т., що вiдповiдає залишкам у бухгалтерському облiку. Наприкiнцi  2022 року, початку 2023 року до Днiпра були перевезенi залишки металу що вiдповiдає залишкам у бухгалтерського облiку.

Основнi засоби
Об'єкти основних засобiв облiковуються за собiвартiстю за вирахуванням сум накопиченої амортизацiї  та збиткiв вiд знецiнення. 
До собiвартостi включаються всi витрати, безпосередньо пов'язанi з придбанням вiдповiдного активу. Собiвартiсть активiв, що створенi (збудованi) власними силами,  включають витрати на матерiали, прямi витрати на оплату працi, всi iншi витрати, що безпосередньо пов'язанi з приведенням активу в робочий стан для використання їх за призначенням. Коли об'єкт основних засобiв складається з декiлькох компонентiв, якi мають рiзний строк корисного використання, кожний з них облiковується як окремий об'єкт (значний компонент) основних засобiв.
Припинення визнання основних засобiв вiдбувається пiсля їх вибуття або в тих випадках, коли подальше використання активу, як очiкується, не принесе економiчних вигод. Сума прибутку або збитку вiд вибуття об'єкту основних засобiв визначається за допомогою порiвняння надходжень вiд його вибуття з його балансовою вартiстю i визнається в Звiтi про фiнансовi результати по рядках "iншi доходи" або "iншi витрати" на основi нетто-величини.  
Витрати на поточне обслуговування (витрати на утримання, технiчне обслуговування) ремонт, який не призводить до збiльшення майбутнiх економiчних вигод вiд основного засобу,  визнаються в Звiтi про фiнансовi результати в момент їх виникнення.
Iншi подальшi витрати капiталiзуються тiльки в тих  випадках, коли вони призводять до збiльшення майбутнiх економiчних вигiд вiд основного засобу. 
Амортизацiя вiдноситься до прибутку або збитку прямолiнiйним методом так, щоб вартiсть основних засобiв зменшилась до лiквiдацiйної вартостi протягом строку експлуатацiї окремих активiв. Нарахування амортизацiї починається з мiсяця, наступного за датою введення у експлуатацiю (коли об'єкт стає придатним для експлуатацiї). Нарахування амортизацiї припиняється у мiсяцi, у якому наступає одна з наступних дат: або на дату, коли об'єкт класифiкують як утримуваний для продажу, або на дату, з якої припиняють визнання активу.  
Очiкуванi остаточнi строки корисного використання основних засобiв в звiтному перiодi були наступними:
- будiвлi та  споруди та передавальнi пристрої - вiд 1 до 45 рокiв;
- машини та обладнання - вiд 2 до 26  рокiв;
- транспортнi засоби - вiд 1 до 27  рокiв;
- iншi основнi засоби - вiд 1 до 5 рокiв.
Методи нарахування амортизацiї, строки корисного використовування та залишкова вартiсть основних засобiв аналiзується станом на кожну дату закiнчення фiнансового року та коригуються  в випадку необхiдностi.
Незавершенi капiтальнi iнвестицiї в основнi засоби (незавершене будiвництво) включають вартiсть основних засобiв, будiвництво яких ще не завершено, включаючи передплати, наданi постачальникам.  Амортизацiя цих активiв не нараховується до моменту їх введення в експлуатацiю (коли об'єкт стає придатний для експлуатацiї у спосiб запланований керiвництвом Товариства).
Товариством адекватно вiдображаються в облiку та звiтностi надходження, реалiзацiя, лiквiдацiя та iнше вибуття основних засобiв. Ремонт, модернiзацiя та переоцiнка вiдображаються в облiку вiдповiдно до вимог МСБО 16. Фiнансовий звiт, що додається, подає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах, iнформацiю про основнi засоби Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ".  

Нематерiальнi активи загальною первинною вартiстю 5601 тис. грн., вiдображаються в облiку та звiтностi  згiдно з МСБО № 38 "Нематерiальнi активи". 
Усi нематерiальнi активи Товариства мають обмежений строк використання та включають переважно капiталiзоване програмне забезпечення та придбанi лiцензiї на комп'ютерне програмне забезпечення. 
Нематерiальнi активи враховуються за собiвартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї i збиткiв вiд знецiнення при їх наявностi. В випадку знецiнення нематерiальних активiв, їх балансова вартiсть зменшується до рiвня корисної вартостi або справедливої вартостi за вирахуванням витрат на продаж, в залежностi вiд того яка з них вище.
Подальшi витрати капiталiзуються до вартостi конкретного активу тiльки у тому випадку, коли вони збiльшують майбутнi економiчнi вигоди, пов'язанi з цим активом. Всi iншi витрати визнаються в складi прибутку чи збитку.
Амортизацiя нараховується  з моменту готовностi цих активiв до використання та визнається в складi прибутку або збитку за перiод прямолiнiйним способом протягом вiдповiдних строкiв їх корисного використання. Очiкуванi остаточнi строки корисного використання нематерiальних активiв  - вiд 1 до 11 рокiв.    
В кiнцi кожного фiнансового року методи нарахування амортизацiї, строки корисного використовування та залишкова вартiсть аналiзується на предмет необхiдностi їх перегляду та коригуються  в випадку необхiдностi.
Аудитором пiдтверджується правильнiсть амортизацiї нематерiальних активiв у сумi 3812 тис. грн., а також вiдповiднiсть даних у Примiтках до рiчної консолiдованої фiнансової звiтностi про нематерiальнi активи бухгалтерського облiку пiдприємства.  

Станом на 31.12.2023 р. на балансi ПРАТ "ДРЗМВ" облiковуються незавершенi капiтальнi iнвестицiї, якi облiковуються за методом участi в капiталi iнших пiдприємств на суму 11606 тис. грн. 
Знецiнення нефiнансових  активiв
Активи, строк експлуатацiї яких не обмежений, не амортизуються, але переглядаються щорiчно на предмет знецiнення. Активи, що амортизуються, аналiзуються на предмет їх  можливого знецiнення в випадку будь яких подiй або змiн обставин, якi вказують на те, що вiдшкодування повної балансової вартостi може бути неможливим. Збиток вiд знецiнення визнається в сумi, на яку балансова вартiсть активу перевищує вартiсть його вiдшкодування. Вартiсть вiдшкодування активу - це його справедлива вартiсть за вирахуванням витрат на продаж або вартiсть використання, в залежностi вiд того, яка з них вище. 
Нефiнансовi активи, якi зазнали знецiнення, на кожну звiтну дату аналiзуються на предмет ймовiрного сторнування знецiнення.

Станом на 31.12.2023 р. на балансi ПРАТ "ДРЗМВ" облiковуються вiдстроченi податковi активи на суму 6383 тис. грн. 

Запаси.
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв є їх найменування або однорiдна група, облiковими цiнами є - первiсна вартiсть запасiв, товарiв, незавершеного виробництва i готової продукцiї. 
Запаси враховуються за найменшою  з двох величин: фактичної собiвартостi i чистої вартостi можливого продажу. Собiвартiсть запасiв визначається по методу середньозваженої собiвартостi. Вартiсть запасiв власного виробництва (у тому числi готової продукцiї та  незавершеного виробництва)  включає вартiсть сировини, прямi витрати на оплату працi, iншi прямi витрати та вiдповiдну частину виробничих накладних витрат, розподiленi на пiдставi нормальної завантаженостi виробничих потужностей Товариства. 
Чиста вартiсть можливого продажу представляє собою розрахункову цiну продажу запасiв  в ходi звичайної господарської дiяльностi пiдприємства, за вирахуванням розрахункових витрат на доведення запасiв до завершеного стану та вiдповiдних змiнних витрат на збут.
Аудитор пiдтверджує правильнiсть класифiкацiї та оцiнки запасiв у бухгалтерському облiку Товариства. Первiсна оцiнка придбання запасiв у перевiреному перiодi вiдповiдали порядку, встановленому МСБО № 2 "Запаси". Визначенi методи оцiнки вибуття запасiв, згiдно обранiй облiковiй полiтицi товариства, були незмiнними протягом звiтного перiоду. Загальна сума запасiв на звiтну дату становить 195 627 тис. грн., в т. ч.:
"	виробничi запаси 					                                98 992 тис. грн.
"	незавершене виробництво                                                                             25 тис. грн. 
"	готова продукцiя                                                                                      96 606 тис. грн.
"	товари                                                                                                                 4 тис. грн.            
Вартiсть запасiв, вiдображена у фiнансовiй звiтностi товариства на 31 грудня 2023 року вiдповiдає даним регiстрiв бухгалтерського облiку. 

Дебiторська заборгованiсть.
Станом на 31.12.2023 р. первiсна вартiсть дебiторської заборгованостi за товари, роботи, послуги Приватного акцiонерного товариства  "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" становить 1 682 тис. грн. 

Дебiторська заборгованiсть за iншими розрахунками на дату балансу складається з:
"	за виданими авансами                                                                      82 984 тис. грн.  
"	з бюджетом    	                                                                              888 тис. грн.
"	iнша поточна дебiторська заборгованiсть    	                             1 448 тис. грн.

Дебiторська заборгованiсть - це фiнансовий актив, який являє собою контрактне право отримати грошовi кошти або iнший фiнансовий актив вiд iншого суб'єкта господарювання.
Дебiторська заборгованiсть визнається у звiтi про фiнансовий стан тодi i лише тодi, коли Товариство стає стороною контрактних вiдношень щодо цього iнструменту. Первiсна оцiнка дебiторської заборгованостi здiйснюється за справедливою вартiстю, яка дорiвнює вартостi погашення, тобто сумi очiкуваних контрактних грошових потокiв на дату оцiнки.
Пiсля первiсного визнання подальша оцiнка дебiторської заборгованостi здiйснюється за амортизованою собiвартiстю iз застосуванням методу ефективного вiдсотка. 
Якщо є об'єктивне свiдчення того, що вiдбувся збиток вiд зменшення корисностi, балансова вартiсть активу зменшується на суму таких збиткiв iз застосуванням рахунку резервiв. 
Iнформацiя про наявнiсть (вiдсутнiсть) простроченої i сумнiвної дебiторської заборгованостi станом на 31.12.2023 року
Постачальники 	Дебiторська заборгованiсть, грн.
  632/0-Розрахунки з постачальниками	 
        АО "ОЭМК ИМ.А.А.УГАРОВА"	4 994 319,59
        ООО "ТУЛАЧЕРМЕТ-СТАЛЬ"	6 561 024,50
  361/2-Розрахунки за послуги	 
      ТОВ "Горнi машини"	73 920,83
      ТОВ "КОРУМ ДМЗ"	547 284,27
      ФОП ВАХТIН СЕРГIЙ ВIТАЛIЙОВИЧ	45 280,95
  362/0 Розрахунки за крiплення	 
    ООО "СПЕЦРЕСУРС"	998 412,68
  377-Розрахунки з iншими дебiторами	 
      ТОВ "ЗАВОД УКРЗАЛIЗНИЧБУД"	50 000,00
 	13 270 242,82
Сума резерву сумнiвних боргiв станом на 31.12.2023 року складає 78 862,23грн, у 2023 роцi не нараховувався, та не використовувався.
Дебiторська заборгованiсть Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" облiковується згiдно з положеннями МСБО. Аудитором пiдтверджується повнота розкриття iнформацiї про дебiторську заборгованiсть в фiнансовiй звiтностi.
Реєстр дебiторської заборгованостi подає достовiрно, у всiх суттєвих аспектах, стан дебiторської заборгованостi.

Грошовi кошти та їх еквiваленти.
На балансi товариства на звiтну дату вiдображено  грошовi кошти та їх еквiваленти у сумi 26447 тис. грн., що достовiрно вiдображає данi бухгалтерського облiку та первинних документiв щодо залишкiв коштiв на поточних рахунках Приватного акцiонерного товариства  "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ".
Грошовi кошти i їх еквiваленти включають грошi в касi, грошовi кошти на банкiвських рахунках до запитання i iншi короткостроковi депозити з початковим строком розмiщення до трьох мiсяцiв. Суми, використання яких обмежено, виключенi зi складу грошових коштiв та їх еквiвалентiв для цiлей пiдготовки звiту про рух грошових коштiв. Суми, обмеження вiдносно яких не дозволяє обмiняти їх або використати для розрахунку з зобов'язань протягом щонайменше дванадцяти мiсяцiв пiсля звiтної дати, включенi до складу iнших необоротних активiв.

Станом на 31.12.2023 р. на балансi ПРАТ "ДРЗМВ" облiковуються iншi оборотнi активи на суму 1 519 тис. грн.
Станом на 31.12.2023 р. на балансi ПРАТ "ДРЗМВ" облiковуються необоротнi активи, утримуванi для продажу, та групи вибуття на суму 80 тис. грн.

Аудитор пiдтверджує, що Приватне акцiонерне товариство  "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" повнiстю розкрило iнформацiю за видами активiв вiдповiдно до встановлених нормативiв Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi.

СТАТУТНИЙ I ВЛАСНИЙ КАПIТАЛ
Власний капiтал ПРАТ "ДРЗМВ" станом на 31.12.2023 р., облiковується в сумi 429 338 тис. грн., та складається з наступного: 
"	Статутний капiтал 	 	                                                       3323 тис. грн.
"	Капiтал у дооцiнках                                                                        21059 тис. грн.
"	Додатковий капiтал                                                                              0  тис. грн.
"	Резервний капiтал                                                                               830 тис. грн.
"	Нерозподiлений прибуток	                                                    404126 тис. грн.
Статутний капiтал пiдприємства станом на 31.12.2023 р. становить 3 322 698,80 (три мiльйони триста двадцять двi тисячi шiстсот дев'яносто вiсiм гривень 80 копiйок), який подiлений на 66 453 976 (шiстдесят шiсть мiльйонiв чотириста п'ятдесят три тисячi дев'ятсот сiмдесят шiсть штук) простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 0,05 грн. Частка простих акцiй у статутному капiталi складає 100%. Акцiї були сплаченi в термiн i способом передбаченим установчими документами. Випуск акцiй був здiйснений з додержанням правил та вимог Закону України "Про цiннi папери та фондову бiржу". Формування статутного капiталу було виконано з дотриманням вимог Закону України  "Про господарськi товариства".
За даними первинних облiкових регiстрiв бухгалтерського облiку станом на 31.12.2023 р. внески здiйснено у повному обсязi. Бухгалтерський облiк власного капiталу ведеться на балансових рахунках 4 класу Плану рахункiв, аналiтичний облiк вiдповiдає синтетичному. Аудитор пiдтверджує правильнiсть та адекватнiсть визначення власного капiталу, його структури та призначення.
В Статутному капiталi частка держави вiдсутня.

Капiтал у дооцiнках 
Було проведено дооцiнку основних засобiв станом на 31.12.2019 року. Сума дооцiнки 21059 тис. грн.
Суб'єкт оцiночної дiяльностi: Приватне пiдприємство  "Енергомакс", яке дiє на пiдставi Сертифiкату суб'єкта оцiночної дiяльностi  №528/18 виданого ФДМ України 25.06.2018р. Тел. 097-601-33-66.Оцiнювач: Чумаченко Максим Володимирович, Квалiфiкацiйне свiдоцтво МФ№3972 вiд 12.11.2005 року, Квалiфiкацiйне свiдоцтво оцiнювача ЦМК №604 вiд 02 липня 2011 року Чумаченко Володимир Миколайович, Сертифiкат №1161 вiд 31.10.1998 року. ДОГОВIР про виконання робiт по незалежнiй оцiнцi майна №162 вiд 23.10.2019 року.

Додатковий капiтал
 У 2023 роцi нарахування додаткового капiталу не вiдбувалося.

Власники 5% та бiльше акцiй
Найменування, код ЄДРПОУ, країна	Вид, форма випуску та форма iснування	Номiнальна вартiсть	Кiлькiсть	Вiд загальної кiлькостi (%)
Спиридонов Олексiй Олександрович, 
Україна	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	9964706	14.9900
Попков Сергiй Васильович, Україна	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	3894903 	5.8600 
Малiков Антон Валерiйович, Україна	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	6479267 	9.7500 
Мiщено Солона Олена, Iспанiя	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	8659242 	13.0300 
Малiкова Олена Євгенiвна, Україна	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	5482453 	8.2500 
Малiков Валерiй Олександрович, Україна	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	6495212 	9.7700 
Мiщенко Iрина Андрiївна, Україна	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	16292333 	24.5200 
Малiков Дмитро Валерiйович, Україна	Акцiя проста бездокументарна iменна	0,05	6495212 	9.7700 

Вартiсть чистих активiв.
Розрахункова вартiсть чистих активiв ПРАТ "ДРЗМВ" станом на 31.12.2023 р. становить 429338 тис. грн. Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв та статутним капiталом 426015 тис. грн. Вартiсть чистих активiв ПРАТ "ДРЗМВ" бiльша вiд статутного капiталу. Аудитор пiдтверджує дотриманням вимог п.2 ст. 16 "Статутний i власний капiтал акцiонерного товариства" Закону України "Про акцiонернi товариства" вiд 27.07.2022 року № 2465-IX та частинi третiй статтi 155 Цивiльного кодексу України.  

Облiк  зобов'язань.
Винагороди працiвникам. План з встановленими виплатами.
Товариство приймає участь в державному пенсiйному планi з встановленими виплатами, якi передбачають достроковий вихiд на пенсiю спiвробiтникiв, що працюють на робочих мiсцях з шкiдливими i небезпечними для здоров'я  умовами. Зобов'язання, що визнане в балансi в зв'язку з пенсiйним планом з встановленими виплатами, представляють собою дисконтовану вартiсть визначеного зобов'язання на звiтну дату. Зобов'язання  по встановленим виплатам розраховується щорiчно актуарiями з використанням методу прогнозованої умовної одиницi. Поточна  сума зобов'язання по пенсiйному плану з встановленими виплатами визначається шляхом дисконтування розрахункового майбутнього вiдтоку грошових коштiв. Ставка дисконтування визначається щорiчно. Актуарнi прибуток i збиток, що виникають в результатi минулих коригувань i змiн в актуарних припущеннях, вiдноситься на капiтал за дебетом або кредитом у складi iнших сукупних доходiв у тому перiодi, у якому вони виникли. Вартiсть минулих послуг робiтникiв визнається у iншому сукупному доходi
До складу довгострокових забезпечень вiдноситься пенсiйне забезпечення. Пiдтверджено Актуарним звiтом на 31.12.2019 виконавець ТОВ "Актуарно консалтингова компанiя "Профiт".
Станом на 31.12.2023 р. на балансi ПРАТ "ДРЗМВ" облiковуються довгостроковi  зобов'язання, якi включають пенсiйне забезпечення. Актуарний звiт на 31.12.2019, виконавець ТОВ "Актуарно консалтингова компанiя "Профiт"
"	Довгостроковi забезпечення                                                               22989 тис. грн.

Станом на 31.12.2023 р. на балансi ПРАТ "ДРЗМВ" облiковуються поточнi зобов'язання, якi складаються з:
"	Кредиторська заборгованiсть за товари (роботи, послуги) 	      13 969 тис. грн.
"	Поточнi зобов'язання за розрахунками:
"	З бюджетом                                                                                             5 584 тис. грн.   
"	З оплати працi                                                                                            566 тис. грн.
"	За одержаними авансами                                                                        3 084 тис. грн. 
"	За розрахунками з учасниками                                                             15 294 тис. грн.
"	Поточнi забезпечення 					                    12 105 тис. грн.
"	Iншi поточнi зобов'язання                                                                       6 305 тис. грн.  

Поточна кредиторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги 
Поточна кредиторська заборгованiсть з постачальниками облiковується на товариствi одночасно з отриманням виробничих запасiв, товарiв, отриманим роботам (послугам), якi пов'язанi з загальновиробничими, адмiнiстративними, iншими операцiйними, фiнансовими, iншими витратами(в iншi витрати включаються витрати, якi виникають пiд час звичайної дiяльностi. 
Зобов'язання товариства за розрахунками з бюджетом визначаються згiдно дiючого законодавства. 
Зобов'язання товариства за розрахунками зi страхування  визначаються згiдно дiючого законодавства
Поточнi зобов'язання  за розрахунками з оплати працi облiковуються одночасно з витратами  по собiвартостi виробництва продукцiї, загальновиробничими, адмiнiстративними, iншими операцiйними,  iншими витратами.
Для нарахування заробiтної плати  використовуються  наступнi документи:
"		штатний розклад.
"		накази про прийняття на роботу працiвникiв.
"		договори цивiльно - правового характеру i акти виконаних робiт до договорiв. 
"		табелi облiку робочого часу.
"		наряди на виконання робiт i послуг та iншi.
Усi зобов'язання по оплатi працi поточнi.

До складу iнших поточних зобов'язань станом на 31.12.2023 року вiднесено
-	Заборгованiсть за фiнансову допомогу на зворотнiй основi - 1538 тис. грн;
-	Заборгованiсть перед iншими дебiторами - 2 741 тис. грн;
-	Податковий кредит - 2026 тис. грн.
 Iнформацiя по наданих кредитах (короткострокових i довгострокових), та залишок заборгованостей по цих кредитах, валюта кредиту, процентна ставка, станом на 31.12.2023 року, а також дата  або графiк повернення;
Кредитний договiр № КЛ-КНА-324 вiд 29.01.2018 з АТ "Перший український мiжнародний банк". Кредитна лiнiя у  гривнi пiд 12,9%. Станом на 31.12.2023 року заборгованiсть вiдсутня.
Iнформацiя про заставлене майно для забезпечення по кредиту (або наданi забезпечення для iнших осiб), або iншi обмеження в користуваннi майном Товариства, станом на 31.12.2023 року.
Заставне майно за кредитом - основне технологiчне обладнання, договiр застави рухомого майна № РМ-КНА-324/1 вiд 29.01.2018. 
№	Найменування (в т.р. тип/колiр за наявностi):	Марка 	Балансова вартiсть, грн.	Залишкова балансова вартiсть, грн.
1	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	451796,72	206 795,51
2	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	451796,72	206 795,51
3	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	727391,08	332 940,89
4	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	727391,08	332 940,89
5	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	750 721,00	349 062,13
6	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	750 721,00	349 062,13
7	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	1 100 183,68	510 997,25
8	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	1 100 183,68	510 997,25
9	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	2 354 736,66	1 149 064,11
10	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	2 916 964,06	1 180 952,16
11	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	1 530 084,48	619 465,00
12	Конвейерный закалочно-отпускной агрегат для термической обработки изделий с газовой системой нагрева	SAN-YANG ELECTRIC HEAT	25 691 501,50	10 681 893,79
13	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	6 788 327,98	3 271 846,06
14	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	14 976 195,63	6 170 002,10
15	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	10 752 113,12	5 182 318,94
16	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	4 181 995,04	2 015 644,40
17	Печь садочного типа с газовой системой нагрева для отжига проволоки в мотках	SHIE HONG ENGINEERING CO., LTD	4 590 122,16	2 376 851,50
18	Генератор RX газа	SHIE HONG ENGINEERING CO., LTD	2 171 775,68	1 295 914,45
19	Автоматическая линия щелочного цинкования барабанного типа	WANG CHENG PRECISE TECHNOLOGY CO., LTD	15 560 523,50	6 752 106,45
20	Оборудование для переработки выхлопов	WINFAN TECHNOLOGY CO., LTD	2 311 025,04	1 196 687,25
21	оборудование по переработке стоков	WINFAN TECHNOLOGY CO., LTD	1 996 997,88	1 034 079,75
22	Печь гидрогенизации шкафного типа	WANG CHENG PRECISE TECHNOLOGY CO., LTD	1 992 955,84	1 031 984,32
23	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	677 667,78	307 337,92
24	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	785 512,89	356 246,54
25	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	1 125 093,87	510 254,65
26	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	1 415 118,10	641 786,37
27	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов 	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	2 205 191,39	892 783,61
28	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов 	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	5 247 339,68	2 436 940,48
29	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов 	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	3 996 680,07	2 070 356,43
30	Автоматическая линия для упаковки болтов и гаек в картонные ящики	UNI PACK	6 487 388,14	1 200 474,32

Дивiденди
Дивiденди визнаються у якостi зобов'язання та вираховуються iз капiталу на звiтну дату, тiльки якщо вони оголошенi до або на звiтну дату. Iнформацiя о дивiдендах розкривається у примiтках до фiнансової звiтностi, якщо вони запропонованi до звiтної дати або запропонованi або оголошенi пiсля звiтної дати, але до затвердження фiнансової звiтностi до випуску. Якщо зобов'язання по виплатi дивiдендiв погашаються бiльше нiж через один рiк пiсля звiтної дати, воно включається до складу довгострокових зобов'язань та оцiнюються по приведенiй вартостi майбутнiх грошових потокiв, якi будуть потрiбнi для погашення зобов'язання iз використанням процентної ставки (до оподаткування), яка вiдображає поточнi ринковi оцiнки вартостi грошей у часi та ризики, притаманнi зобов'язанню. Ефект первiсного дисконтування дивiдендiв та послiдуюче збiльшення дисконту облiковуються безпосередньо в капiталi.

ПРАТ "Дружкiвським заводом металевих виробiв" у 2023 роцi:
-	були нарахованi дивiденди за 2022  фiнансовий рiк у сумi 24587971,12грн;
-	були перерахованi дивiденди, податки  у сумах
 За фiнансовий рiк	Податки, грн	Дивiденди, грн
2021		26802243,90
2022	1587883,99	20711481,63
Всього	1587883,99	47513725,53
Всi суми кредиторської заборгованостi пiдтверджуються розрахунковими документами.
Облiк зобов'язань проводиться згiдно з положеннями мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi, в тому числi з МСБО 1 "Подання фiнансових звiтiв", та МСБО 37 "Забезпечення, непередбаченi зобов'язання i непередбаченi активи"

На думку аудитора, данi фiнансової звiтностi ПРАТ "ДРЗМВ" по вiдображенню зобов'язань, вiдповiдають даним реєстрiв аналiтичного i синтетичного облiку та первинним документам, наданим на розгляд аудиторам, склад, достовiрнiсть i повнота, їх оцiнки в цiлому та ступiнь розкриття iнформацiї за видами зобов'язань, вiдповiдають законодавству України та мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi та облiкової полiтики товариства.

Дохiд
Товариство визнає дохiд у вiдповiдностi з нормами Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 15 (МСФЗ 15) "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами".
  
Суб'єкт господарювання облiковує договiр з клiєнтом, який належить до сфери застосування цього стандарту, тiльки тодi, коли виконуються всi перелiченi далi критерiї: а) сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичною практикою ведення бiзнесу) i готовi виконувати свої зобов'язання; 
б) суб'єкт господарювання може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть передаватися; 
в) суб'єкт господарювання може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися; 
г) договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або сума майбутнiх грошових потокiв суб'єкта господарства змiняться внаслiдок договору); та 
г) цiлком iмовiрно, що суб'єкт господарювання отримає компенсацiю, на яку вiн матиме право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту. 
Оцiнюючи, чи достатньо високою є ймовiрнiсть отримання суми компенсацiї, суб'єкт господарювання повинен розглянути лише здатнiсть клiєнта та його намiр виплатити таку суму компенсацiї, коли настане час її сплати. Сума компенсацiї, на яку суб'єкт господарювання матиме право, може бути меншою, нiж цiна, вказана у договорi, якщо компенсацiя є змiнною величиною через те, що суб'єкт господарювання запропонував клiєнтовi цiнову концесiю
Договiр - це угода мiж двома або бiльше сторонами, яке породжує права та обов'язки, якi є юридично обов'язковими. Юридична обов'язковiсть прав i обов'язкiв у договорi є питанням законодавства. Договори можуть бути письмовими, усними чи прийнятими у звичнiй практицi ведення бiзнесу суб'єкта господарювання. Практика та процеси, що застосовуються для укладення договорiв з клiєнтами, рiзна залежно вiд юрисдикцiї, галузi та суб'єкта господарювання. Крiм того, i суб'єкт господарювання може укладати рiзнi договори (наприклад, це може залежати вiд типу клiєнтiв або характеру обiцяних товарiв чи послуг). Суб'єкт господарювання має проаналiзувати цi практики та процеси, щоб визначити, чи створює договiр з клiєнтом права та обов'язки, виконання яких є юридично обов'язковим (i якщо створює, то коли).
Задоволення зобов'язань щодо виконання
Суб'єкт господарювання визнає дохiд вiд звичайної дiяльностi, коли (або у мiру того, як) суб'єкт господарювання задовольняє зобов'язання щодо виконання, передаючи обiцяний товар або послугу (тобто актив) клiєнтовi. Актив передається, коли (або у мiру того, як) клiєнт отримує контроль над таким активом.
Для кожного зобов'язання щодо виконання, Товариство визначає на момент укладення договору, чи задовольнить вiн це зобов'язання щодо виконання з плином часом, чи ж вiн задовольнить це зобов'язання щодо виконання у певний момент часу. Якщо суб'єкт господарювання не задовольнить зобов'язання щодо виконання з плином часу, то це зобов'язання щодо виконання задовольняється у певний момент часу.
Товари та послуги є активами, навiть якщо лише на мить, коли вони отриманi та використанi (як у випадку багатьох послуг). Контроль над активом означає здатнiсть керувати використанням активу та отримувати практично всю решту вигiд вiд нього. Контроль включає в себе спроможнiсть заборонити iншим суб'єктам господарювання керувати використанням активу та отримувати вигоди вiд нього.
Вигоди вiд активу - це потенцiйнi грошовi потоки (надходження грошових коштiв або економiя грошових коштiв, якi вибувають), якi можуть бути отриманi безпосередньо чи опосередковано багатьма способами, наприклад, шляхом:
(a) використання активу для виробництва товарiв або надання послуг (у тому числi державних послуг);
(б) використання активу для пiдвищення вартостi iнших активiв;
(в) використання активу для погашення зобов'язання або зменшення витрат;
(г) продажу або обмiну активу;
(г) надання активу у заставу як забезпечення позики; та
(д) утримання активу.
Оцiнюючи, чи отримує клiєнт контроль над активом, суб'єкт господарювання бере до уваги всi домовленостi щодо викупу активу.

Товариство реалiзує металевi вироби .Виручка вiд продажу товарiв та продукцiї на внутрiшньому ринку визнається в момент передачi ризикiв та вигiд вiд володiння товарами, як правило, при передачi товару перевiзнику. При експортi виручка визнається у момент перетину товаром або продукцiєю митного кордону України. Продажi враховуються на пiдставi цiн, якi вказанi у специфiкацiях до договорiв. Цiна продажу зазначається окремо для кожної специфiкацiї.
Виручка вiд надання послуг визнається по завершенi робiт. 
Вiдсотковий дохiд включається до складу фiнансових доходiв в звiтi про фiнансовий результат.
В Звiтi про фiнансовi результати за  2023 рiк  вiдображено доходи:
"	чистого доходу вiд реалiзацiї за 2023 рiк                                     204110 тис. грн.  
"	Iншi операцiйнi доходи                                                                    12921 тис. грн.
Визначення доходiв в повної мiрi вiдповiдає вимогам МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами".

Витрати
Вiдображення витрат у бухгалтерському облiку товариства здiйснюється на пiдставi первинних документiв - актiв прийому - передачi виконаних послуг (робiт), видаткових i товаро - транспортних накладних, виписок банку, авансових звiтiв та iнших первинних документiв. Регiстрами бухгалтерського облiку витрат є вiдомостi облiку по окремих субрахунках витрат. 
Витрати вiдображаються в бухгалтерському облiку товариством одночасно зi зменшенням активiв або збiльшенням зобов'язань, що призводить до зменшення власного капiталу товариства, за умови, що цi витрати можуть бути достовiрно оцiненi. 
Також, витрати визнаються товариством витратами певного перiоду одночасно з визнанням доходу, для отримання якого вони здiйсненi. 
На товариствi облiковуються такi витрати:
Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (робiт, послуг) складається з виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг), яка була реалiзована протягом звiтного перiоду.
         До виробничої собiвартостi продукцiї (робiт, послуг) включаються: 
"	прямi матерiальнi витрати; 
"	прямi витрати на оплату працi; 
"	iншi прямi витрати; 
       До адмiнiстративних витрат вiдносяться такi загальногосподарськi витрати, спрямованi на обслуговування та управлiння товариством: 
"	загальнi корпоративнi витрати (органiзацiйнi витрати, витрати на проведення рiчних зборiв, представницькi витрати тощо); 
"	витрати на службовi вiдрядження i утримання апарату управлiння товариством та iншого загальногосподарського персоналу; 
"	витрати на утримання основних засобiв, iнших матерiальних необоротних активiв загальногосподарського використання (операцiйна оренда, страхування майна, амортизацiя, ремонт, опалення, освiтлення, водопостачання, водовiдведення, охорона); 
"	винагороди за професiйнi послуги (юридичнi, аудиторськi, з оцiнки майна тощо); 
"	витрати на зв'язок (поштовi, телеграфнi, телефоннi, телекс, факс тощо); 
"	амортизацiя активiв загальногосподарського використання; 
"	витрати на врегулювання спорiв у судових органах; 
"	податки, збори та iншi передбаченi законодавством обов'язковi платежi (крiм податкiв, зборiв та обов'язкових платежiв, що включаються до виробничої собiвартостi продукцiї, робiт, послуг); 
"	плата за розрахунково-касове обслуговування та iншi послуги банкiв; 
"	iншi витрати загальногосподарського призначення. 
До iнших операцiйних витрат включаються: 
"	собiвартiсть реалiзованих виробничих запасiв, iноземної валюти та iнших, яка для цiлей бухгалтерського облiку складається з їх облiкової вартостi та витрат, пов'язаних з їх реалiзацiєю; 
"	сума безнадiйної дебiторської заборгованостi та вiдрахування до резерву сумнiвних боргiв; 
"	втрати вiд знецiнення запасiв; 
"	нестачi й втрати вiд псування цiнностей; 
"	визнанi штрафи, пеня, неустойка; 
"	iншi витрати операцiйної дiяльностi. 
    
 Витрати за позиками
Витрати за позиками, що безпосередньо  пов'язанi з придбанням,  будiвництвом або виробництвом активу, який обов'язково потребує тривалого перiоду часу для його пiдготовки к використанню вiдповiдно з намiрами Товариства або продажу, капiталiзуються як  частина первiсної вартостi такого активу. Всi iншi витрати за позиками вiдносяться на витрати в тому звiтному перiодi, в якому вони були понесенi. Витрати за позиками включають в себе виплату вiдсоткiв та iншi витрати, що понесенi Товариством в зв'язку  з позиковими коштами. 

Фiнансовi доходи i витрати
Фiнансовi доходи i витрати включають в себе вiдсотковi витрати по позиковим коштам,   вiдсотковий дохiд вiд вкладених коштiв та iншi вiдсотковi доходи/витрати.  Витрати по позиковим коштам, якi вiдносяться  до активiв, для створення яких вимагається значний промiжок часу, капiталiзується в складi вартостi таких активiв. Всi iншi вiдсотковi та iншi витрати по позиковим коштам вiдносяться на витрати з використанням ефективної вiдсоткової ставки. Вiдсотковi доходи визнаються  по мiрi нарахування з урахуванням ефективної дохiдностi активу.

Податок на додану вартiсть
ПДВ розраховується по двом ставкам: 20% при продажу на внутрiшньому ринку та iмпортi товарiв, робiт, послуг та 0%  при експортi товарiв. Для операцiй на внутрiшньому ринку зобов'язання виникає на дату вiдвантаження товарiв клiєнту або на дату отримання оплати вiд клiєнта, у залежностi вiд того, що настає ранiше. Для експортних операцiй зобов'язання виникає на дату оформлення митної декларацiї по товарах, якi експортуються. Податковий кредит з ПДВ - це сума, яку Товариство має право зарахувати у зменшення свого зобов'язання з ПДВ за звiтний перiод. Право на податковий кредит з ПДВ виникає у момент отримання податкової накладної, яка виписується у день сплати постачальнику або у день отримання товарiв, в залежностi вiд того, що сталося ранiше. ПДВ по закупках та продажах  наводиться у балансi згорнуто: або як актив, або як зобов'язання.
У разi отримання авансiв вiд покупцiв за майбутнi продажi на внутрiшньому ринку сума ПДВ, вiднесена на збiльшення зобов'язання по сплатi ПДВ, облiковується  у складi iнших оборотних активiв та не зменшує валову суму заборгованостi по отриманих авансах.    У цьому разi при вiдвантаженi продукцiї сума ПДВ не збiльшує зобов'язання по сплатi ПДВ та зменшує вартiсть iнших оборотних активiв.  
У разi здiйснення передплат постачальникам за товари, роботи, послуги сума ПДВ, вiдноситься на зменшення зобов'язання по сплатi ПДВ до бюджету та одночасно збiльшує вартiсть iнших поточних зобов'язань. При послiдуючому отриманнi товарiв, робiт, послуг ПДВ, сплачений у складi цiни придбання, не зменшує зобов'язання по сплатi ПДВ до бюджету та зменшує вартiсть iнших поточних зобов'язань.
Сума ПДВ, по не отриманих от постачальникiв, податкових накладних, якi у майбутньому нададуть право на зменшення зобов'язань по сплатi ПДВ в бюджет, визнається у складi iнших оборотних активiв. 
Аванси виданi та передплати покупцiв визнаються у балансi за валовою сумою (без вирахування ПДВ). У тих випадках, коли пiд знецiнення дебiторської заборгованостi було створено резерв знецiнення, збиток вiд знецiнення враховується за валовою сумою заборгованостi, включаючи ПДВ.

Склад витрат та порядок їх розподiлу здiйснюється згiдно з облiковою полiтикою пiдприємства та вiдповiдає  мiжнародним стандартам фiнансової звiтностi. 
"	Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг)        110584 тис. грн.
"	Адмiнiстративнi витрати 						      58040 тис. грн.
"	Витрати на збут 					                              13770 тис. грн.
"	Iншi операцiйнi витрати 					                     7961 тис. грн.

Витрати з податку на прибуток, що визнанi витратами згiдно з МСБО 12 "Податок на прибуток" в звiтному перiодi  нараховувались в сумi 2627 тис. грн. 

У статтi "Чистий фiнансовий результат" Звiту про фiнансовi результати за 2023 рiк ПРАТ "ДРЗМВ" вiдображено прибуток у сумi 24049 тис. грн. 

Аудитор пiдтверджує реальнiсть та точнiсть фiнансових результатiв дiяльностi ПРАТ "ДРЗМВ", вiдображених у фiнансовiй звiтностi, достовiрнiсть даних про дохiд вiд реалiзацiї продукцiї (робiт, послуг) згiдно з МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами", згiдно з положеннями мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi.

Рух грошових коштiв
Вiдображений у Звiтi про рух грошових коштiв  за 2023 рiк  обiг грошових коштiв внаслiдок операцiйної, iнвестицiйної та  фiнансової дiяльностi в повнiй мiрi вiдповiдає вимогам МСБО 7 "Звiт про рух грошових коштiв" та первинним облiковим регiстрам. Сума грошових коштiв ПРАТ "ДРЗМВ" станом на 31 грудня 2023 року становить 26447 тис. грн. 

Власний капiтал 
Звiт про власний капiтал за 2023 рiк, складений вiдповiдно до МСБО 1 "Надання фiнансової звiтностi"  достовiрно вiдображає данi бухгалтерського облiку.
Примiтки до рiчної звiтностi за 2023 рiк в повної мiрi розкривають  додаткову iнформацiю про данi бухгалтерського облiку Товариства. 
Аудитор пiдтверджує вiдповiднiсть даних фiнансової звiтностi ПРАТ "ДРЗМВ"  даним облiку 
та вiдповiднiсть даних окремих форм звiтностi один одному.

Критерiї i нормативи платоспроможностi, лiквiдностi, прибутковостi
Назва показника	Нормативне значення	Розрахунок	Показник Товариства за 2022 рiк	Показник Товариства за 2023 рiк
Коефiцiєнт загальної лiквiдностi (Коефiцiєнт покриття)	1,5 - 2,5, але не менше 1	КЗЛ = Оборотнi активи/ Поточнi зобов'язання.
Рядок 1195 активу балансу / рядок 1695 пасиву балансу	

3,93	

5,46
Коефiцiєнт поточної лiквiдностi (Коефiцiєнт швидкої лiквiдностi)	Рекомендованi значення:
>  0,6 	КПЛ = (Оборотнi активи - запаси)/поточнi зобов'язання.
Сума рядкiв (1120 +1125 +1135+1130+1140+1145+1155+1160+1165+1190) активу балансу / рядок 1695 пасиву балансу	

1,05

2,02
Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi	Рекомендованi значення:
>  0,2-0,3 	К.А. = Грошовi активи/Поточнi зобов'язання.
Сума рядкiв (1160+1165) активу балансу / рядок 1695 пасиву балансу	

0,54	

0,46
Коефiцiєнт рентабельностi активiв(економiчна рентабельнiсть)		КРА = Прибуток вiд звичайної дiяльностi до оподаткування / Валюта балансу 	
0,08	
0,05
Коефiцiєнт рентабельностi власного капiталу (фiнансова рентабельнiсть)		КРВК = Чистий прибуток/ Власний капiтал	

0,08	

0,05
Коефiцiєнт загальної лiквiдностi Характеризує здатнiсть пiдприємства забезпечити свої короткостроковi зобов'язання з найбiльше легко реалiзованої частини активiв - оборотних коштiв. Цей коефiцiєнт дає найбiльш загальну оцiнку лiквiдностi активiв. Оскiльки поточнi зобов'язання пiдприємства погашаються в основному за рахунок поточних активiв, для забезпечення нормального рiвня лiквiдностi необхiдно, щоб вартiсть поточних активiв перевищувала суму поточних зобов'язань (ця вимога також випливає з "модифiкованого золотого фiнансового правила"). Нормальним значенням даного коефiцiєнта вважається 1,5-2,5, але не менше 1.
Коефiцiєнт на Товариствi вище нормативного значення - пiдприємство здатне забезпечити свої короткостроковi зобов'язання.
Коефiцiєнт поточної лiквiдностi - показує, яку частину поточних зобов'язань пiдприємство спроможне погасити за рахунок найбiльш лiквiдних оборотних коштiв - грошових коштiв та їх еквiвалентiв, фiнансових iнвестицiй та дебiторської заборгованостi. Цей показник показує платiжнi можливостi пiдприємства щодо погашення поточних зобов'язань за умови своєчасного здiйснення розрахункiв з дебiторами.
Коефiцiєнт на Товариствi вище нормативного значення - пiдприємство здатне забезпечити свої поточнi зобов'язання повнiстю.
Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi Дозволяє визначити частку короткострокових зобов'язань, що пiдприємство може погасити найближчим часом, не чекаючи оплати дебiторської заборгованостi й реалiзацiї iнших активiв.
Коефiцiєнт на Товариствi вище нормативного значення - пiдприємство здатне забезпечити свої короткостроковi зобов'язання грошовими коштами.
Коефiцiєнт рентабельностi активiв (економiчна рентабельнiсть) характеризує - рiвень прибутку, що створюється всiма активами пiдприємства, якi перебувають у його використаннi згiдно з балансом.
Коефiцiєнт рентабельностi власного капiталу (фiнансова рентабельнiсть) характеризує рiвень прибутковостi власного капiталу, вкладеного в дане пiдприємство, тому найбiльший iнтерес представляє для наявних i потенцiйних власникiв й акцiонерiв й є одним з основних показникiв iнвестицiйної привабливостi пiдприємства, тому що його рiвень показує верхню межу дивiдендних виплат.
 
Розкриття iнформацiї про дiї, якi вiдбулися протягом звiтного року та можуть вплинути на фiнансово-господарський стан товариства
"	Вiдомостi про прийняття рiшення про надання згоди на вчинення значних правочинiв
Згiдно протоколу  № 1/31 дистанцiйних рiчних  загальних  зборiв  акцiонерiв приватного  акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ  ЗАВОД  МЕТАЛЕВИХ  ВИРОБIВ",
1. На пiдставi ч.4 ст. 106 Закону України "Про акцiонернi товариства" надати попередню згоду на вчинення значних правочинiв, ринкова вартiсть майна, робiт або послуг чи сума коштiв, що є їх предметом, становить вiд 25 вiдсоткiв вартостi активiв за даними рiчної фiнансової звiтностi Товариства за 2022 рiк, тобто бiльше нiж 135115.5т.грн. кожна, та якi вчинятимуться Товариством у ходi його поточної господарської дiяльностi  з  28.04.2023р. по 27.04.2024р., у тому числi включаючи укладання Товариством кредитних договорiв, договорiв позики, комiсiї, експортних та iмпортних договорiв, договорiв щодо надання будь-якої застави, iпотеки чи iншого забезпечення, договорiв поруки, договорiв щодо надання гарантiї, договорiв щодо вiдступлення права вимоги, дилерських договорiв, агентських договорiв  (надалi всi зазначенi у цьому пунктi - договори  фiнансування) та будь-яких iнших договорiв i документiв, якi можуть укладатися або пiдписуватися Товариством разом з, згiдно з, або у зв'язку з договорами фiнансування, включаючи без обмежень усi та будь-якi додатковi договори та договори (додатковi угоди) про внесення змiн до договорiв фiнансування, що є укладеними на дату проведення цих загальних зборiв, або що будуть укладенi у перiод з    28.04.2023р. по 27.04.2024р.
2. Гранична сукупна вартiсть правочинiв, щодо яких прийняте рiшення про попереднє надання згоди на вчинення, не повинна перевищувати десятикратну вартiсть активiв Товариства за даними фiнансової звiтностi за 2023рiк.
"	Вiдомостi про змiну складу посадових осiб емiтента
- Подовженi повноваження Генерального директора Зiмбровського С.С. термiном на 1 рiк до 08.07.24;

Згiдно Протоколу № 1/31 дистанцiйних рiчних  загальних  зборiв  акцiонерiв приватного  акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ  ЗАВОД  МЕТАЛЕВИХ  ВИРОБIВ", 28 квiтня  2023 року, прийнятi рiшення:
"	Про затвердження Статуту  Товариства, що викладений в новiй редакцiї, у зв'язку iз необхiднiстю приведення у вiдповiднiсть до вимог Закону України "Про акцiонернi товариства"  вiд 27.07.2022 року № 2465-IX.
"	Про затвердження положень "Про Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" та "Про Наглядову Раду ПрАТ "ДРЗМВ", у зв'язку iз необхiднiстю приведення у вiдповiднiсть до вимог Закону України "Про акцiонернi товариства"  вiд 27.07.2022 року № 2465-IX.
"	Про припинення повноважень членiв Наглядової Ради Товариства, обраних рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв 19.11.2020 року, та про обрання Наглядової Ради  термiном на 3 роки.
"	Про лiквiдацiю Ревiзiйної комiсiї ПрАТ "ДРЗМВ", та про припинення   повноважень Ревiзiйної комiсiї  Товариства.

Iншi дiї, якi можуть вплинути на фiнансово-господарський стан емiтента та призвести до значної змiни вартостi його цiнних паперiв, протягом звiтного року, а саме:
"	прийняття рiшення про розмiщення цiнних паперiв на суму, що перевищує 10 вiдсоткiв статутного капiталу;
"	Вiдомостi про змiну складу посадових осiб емiтента
"	Змiна мiсцезнаходження юридичної особи
"	Вiдомостi про змiну власникiв акцiй, яким належить 10 i бiльше вiдсоткiв простих акцiй акцiонерного товариства (крiм публiчного акцiонерного товариства);
"	прийняття рiшення про викуп власних акцiй;
"	факти лiстингу/делiстингу цiнних паперiв на фондовiй бiржi;
"	рiшення емiтента про утворення, припинення його фiлiй, представництв;
"	рiшення вищого органу емiтента про зменшення статутного капiталу;
"	порушення провадження у справi про вiдшкодування емiтенту збиткiв, завданих посадовою особою такого емiтента;
"	про замiну поручителя (страховика, гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв;
"	порушення справи про банкрутство емiтента, винесення ухвали про його санацiю;
"	рiшення вищого органу емiтента або суду про припинення або банкрутство емiтента;
"	вiдомостi про змiну типу акцiонерного товариства
не вiдбувались.
    
Дотримання вимог чинного законодавства України
ПРАТ "ДРЗМВ" веде бухгалтерський облiк господарських операцiй щодо майна i результатiв своєї дiяльностi в натуральних одиницях та в узагальненому грошовому виразi, шляхом безперервного документального i взаємопов'язаного їх вiдображення в облiковiй програмi Grossbee.
Бухгалтерський облiк господарських операцiй здiйснюється методом подвiйного запису згiдно з Планом рахункiв бухгалтерського облiку у вiдповiдних журналах - ордерах та аналiтичних вiдомостях. Бухгалтерський облiк повнiстю автоматизований.
При перевiрцi було встановлено, що фiнансова звiтнiсть за 2023 рiк складена на пiдставi облiкових регiстрiв, данi якi вiдображенi в первинних документах вiдповiдають даним аналiтичного та синтетичного облiку, даним журналiв-ордерiв та iнших  облiкових регiстрiв. Стан наявних первинних документiв, аналiтичних вiдомостей, журналiв-ордерiв та iнших  облiкових регiстрiв облiку задовiльний.
Вiдповiдно до вимог дiючого законодавства наказом керiвника прийнята та затверджена облiкова полiтика дiюча  на товариствi. Протягом звiтного перiоду облiкова полiтика не змiнювалася. 
Перевiрку проведено шляхом тестування доказiв, якi пiдтверджують суми i розкриття iнформацiї у фiнансових звiтах. Аудиторська перевiрка включає й оцiнювання застосовуваних принципiв бухгалтерського облiку та суттєвих облiкових оцiнок, здiйснених управлiнським персоналом, а також оцiнку поданої фiнансової звiтностi в цiлому.
Протягом перiоду, що перевiрявся, на пiдставi проведених аудитором тестiв, можна зазначити, що бухгалтерський облiк ведеться в ПРАТ "ДРЗМВ" вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" вiд 16.07.99 р., № 996-XIV, аудитор пiдтверджує правильнiсть ведення бухгалтерського облiку, класифiкацiї та оцiнки всiх видiв активiв ПРАТ "ДРЗМВ", повноту та вiдповiднiсть фiнансової звiтностi встановленим нормативам Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi та Наказу товариства "Про облiкову полiтику  товариства".

Iнформацiя про виплату дивiдендiв
Згiдно протоколу  № 1/31 дистанцiйних рiчних  загальних  зборiв  акцiонерiв приватного  акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ  ЗАВОД  МЕТАЛЕВИХ  ВИРОБIВ",
1. Затверджено суму чистого прибутку за пiдсумками роботи Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" за 2022 рiк у розмiрi 33832т.грн.
2. Прийняте рiшення про виплату дивiдендiв за пiдсумками роботи Товариства у 2022 роцi у розмiрi 0,37грн. на 1  акцiю.  Спосiб виплати дивiдендiв - безпосередньо акцiонерам.
3. Залишок чистого прибутку залишено без розподiлу.
Визначено наступнi термiни виплати дивiдендiв: початок строку виплати дивiдендiв - 26 травня 2023 року, дата закiнчення строку виплати дивiдендiв -  27 жовтня 2023 року.  
Спосiб i порядок виплати дивiдендiв -  виплата  дивiдендiв за пiдсумками роботи ПрАТ "ДРЗМВ" за 2022 рiк   здiйснюється  шляхом виплати  всiєї нарахованої суми дивiдендiв у повному обсязi безпосередньо акцiонерам фiзичним особам (за вирахуванням податкiв), та юридичним особам шляхом безготiвкового перерахування коштiв на банкiвськi  рахунки, зазначенi в перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, або на банкiвськi рахунки, зазначенi у повiдомленнях у формi заяви, отриманих товариством вiд таких осiб.  
      
Iнформацiя щодо операцiй iз пов'язаними особами
До пов'язаних сторiн або операцiй з пов'язаними сторонами належать:
а) пiдприємства. якi прямо або опосередковано контролюють або перебувають пiд контролем, або ж перебувають пiд спiльним контролем разом з
Товариством;
б) асоцiйованi компанiї;
в) спiльнi пiдприємства, у яких Товариство є контролюючим учасником;
г) члени провiдного управлiнського персоналу Товариства;
е) близькi родичi особи, зазначеної  в а) або г)
ж) компанiї, що контролюють Товариство, або здiйснюють суттєвий вплив,  або мають суттєвий вiдсоток голосiв у Товариствi;
з) програми виплат по закiнченнi трудової дiяльностi працiвникiв Товариства або будь якого iншого суб'єкта господарювання, який є пов'язаною стороною Товариства.
1)	Операцiй з пов'язаними сторонами, за звiтний рiк у Товариства не було.  
2)	Витрат, визнаних протягом перiоду щодо безнадiйних або сумнiвних боргiв пов'язаних сторiн у звiтному роцi не було.
3)         Компенсацiй провiдному управлiнському персоналу у звiтному роцi не було

Iнформацiя про наданi податковi пiльги (код пiльги, сума отриманої пiльги за 2023 рiк
Товариство податковими пiльгами не користувалось.

Судовi справи
№
з/п	Дата подачi позову	Найменування суду, до якого подано позов	Сторона, що подала (до якої подано) позов	Предмет позовних вимог	Цiна позову	
Дата вiдкриття провадження за позовом	Ухвали, що були прийнятi судом за позовом
1	25.05.2023	Днiпропетровський окружний адмiнiстративний суд	Днiпропетровське обласне вiддiлення Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю	Стягнути з Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" на користь держави в особi Днiпропетровського обласного вiддiлення Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю суму адмiнiстративно-господарських санкцiй за невиконання нормативу робочих мiсць для працевлаштування осiб з iнвалiднiстю за 2022 рiк.	795 237,31 грн.	30.05.
2023	Ухвалою вiд 24.07.2023 задоволено клопотання ПрАТ "ДРЗМВ" про розгляд справи за правилами загального позовного провадження.
Рiшенням Днiпропетровського окружного адмiнiстративного суду вiд 09.10.2023р. вiдмовлено у позовнiй заявi Днiпропетровського обласного вiддiлення Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю. 
2	24.10.2023	Днiпропетровський окружний адмiнiстративний суд	Головне управлiння Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi	Стягнути з Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" на користь Головного управлiння Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi заборгованiсть по вiдшкодуванню витрат на виплату та доставку пiльгових пенсiй за перiод сiчень 2022 року - вересень 2023 року за Списком №1 та за Списком №2.	Початкова 4 213 991,3 грн.
Пiсля уточнення:
3 398061,72 грн. 
	30.10.
2023	Ухвалою вiд 14.11.2023 задоволено клопотання представника ПрАТ "ДРЗМВ" про розгляд справи за правилами загального позовного провадження.
Рiшенням Днiпропетровського окружного адмiнiстративного суду вiд 07.12.2023р. адмiнiстративний позов Головного управлiння Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi про стягнення заборгованостi задоволений частково, а саме:
1) стягнути з ПрАТ "ДРЗМВ" заборгованiсть по вiдшкодуванню витрат на виплату та доставку пiльгових пенсiй за перiод сiчень 2022 року-вересень 2023 року за Списком №1 у розмiрi 1 950 958,85 грн. та за Списком №2 у розмiрi 1 023 115,87 грн., на загальну суму 2 974 074,72 грн.;
2) розстрочити виконання рiшення суду шляхом сплати ПрАТ " ДРЗМВ" заборгованостi по вiдшкодуванню витрат на виплату та доставку пiльгових пенсiй за перiод сiчень 2022 року-вересень 2023 року щомiсяця за Списком №1 по 200 000,00 грн., за Списком №2 по 100 000,00 грн., до повної сплати заборгованостi вiдповiдно до рiшення суду.

Подiї пiсля дати балансу
На нашу думку, в перiодi пiсля дати складання фiнансової звiтностi (31.12.2023 р.) до дати аудиторського висновку не вiдбувалося подiй, якi могли б суттєво вплинути на фiнансово-господарський стан Товариства та призвести до значної змiни вартостi його чистих активiв.
6. Вiдомостi про аудиторську фiрму
Повне найменування юридичної особи вiдповiдно до установчих документiв	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Аудиторська фiрма "Iнтелект-Капiтал"
Код за ЄДРПОУ	36391522
Вiдомостi про державну реєстрацiю 	Святошинська районна у м. Києвi державна адмiнiстрацiя
№ запису  1 072 102 0000 023416
04.02.2009 р.
Свiдоцтво серiя АО1 № 249834
Номер в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi Аудиторської Палати України	№ 4255 вiд 11 сiчня 2019 року
Свiдоцтво про вiдповiднiсть системи контролю якостi	Рiшення АПУ вiд 24.04.2018 року № 358/5.
Свiдоцтво № 0775.
Дiйсне до 31.12.2023 року. 
Мiсцезнаходження юридичної особи	03062, м. Київ, вул. Чистякiвська, 2 оф. 307
Вид дiяльностi за КВЕД	69.20 Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування.
Телефон 
Факс	(044) 517-22-77, (097) 620-78-99
(044) 516-44-80, (044) 516-87-69

Ключовий партнер з аудиту
Партнером завдання з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Нiколаєва Марiя Валентинiвна

Директор 
ТОВ "Аудиторська фiрма "Iнтелект-Капiтал"                     

______________Нiколаєва Марiя Валентинiвна                                                                                                   
номер реєстрацiї аудитора у Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi: 101339

Дата звiту аудитора:  15 березня 2024 року

4. Твердження щодо річної інформації
Генеральний директора та головний бухгалтер Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" пiдтверджують, що наскiльки це їм вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента, а також про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента  з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд голови наглядової ради звiт керiвництва ПрАТ "ДРЗМВ" за 2023рiк.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд Генерального директора звiт керiвництва ПрАТ "ДРЗМВ" за 2023рiк.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Товариство є самостiйним суб'єктом господарювання, має самостiйний баланс, поточний та iншi рахунки в установах банкiв, печатку iз своїм найменуванням, фiрмовi бланки. Товариство здiйснює свою господарську дiяльнiсть з метою отримання прибутку, вiдповiдає за результати своєї дiяльностi та виконання зобов'язань перед постачальниками, споживачами, бюджетом, банками, забезпечує потреби юридичних осiб i населення в продукцiї (роботах, послугах) з високими споживчими властивостями i якiстю. Подальший розвиток Товариства визначається його здатнiстю самостiйно пiдтримувати свою поточну i перспективну платоспроможнiсть в умовах нестабiльностi навколишнього оточення i пiдприємницького ризику. Для цього важливим є правильний вибiр економiчних орiєнтирiв i вмiння своєчасно досягати поставлених цiлей. З цiєю метою Товариство здiйснює стратегiчну оцiнку перспектив свого розвитку, яка вiдображала б майбутнє сучасних господарських, фiнансових та iнвестицiйних управлiнських рiшень. З позицiй стратегiчного управлiння вiрогiднi перспективи подальшого розвитку Товариства полягають у збiльшеннi поточної прибутковостi використання виробничого потенцiалу, пiдвищеннi самоорганiзацiї Товариства, що забезпечить постiйне зростання власного капiталу Товариства.
Основнi засоби емiтента розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. за № 1668/39004. З 24 лютого 2022 року i по сьогоднiшнiй день по факту мають мiсце постiйнi непередбачуванi хаотичнi обстрiли, внаслiдок яких були пошкодженi адмiнiстративнi корпуси, склади та окремi виробничi будiвлi пiдприємства (зокрема був зруйнований цех з виробництва iнструменту та склад готових виробiв на ємнiстю 5000тн). Всього на територiю ПРАТ "ДРЗМВ" з 24 лютого 2022 року було чотири прильоти (06-07.05.2022; 09.07.2022; 17.12.2022; 10.06.2023). В результатi ворожих обстрiлiв 7 травня 2022 року була пошкоджена високовольтна лiнiя електропередач, яка була повнiстю вiдновлена зусиллями Товариства. По Дружкiвський територiальнiй громадi припинялось газопостачання з травня по серпень 2022 року.
Сукупнiсть обставин, пов`язаних з вiйною, якi не залежали вiд Товариства, не дали змоги ПРАТ "ДРЗМВ" працювати повноцiнно у 2023 роцi. Станом на день звiтностi цi обставини, якi є наслiдком дiї воєнного стану в Українi, тривають, що вiдповiдно суттєво ускладнює роботу пiдприємства та не позволяє  планувати перспективи подальшого розвитку Товариства.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Протягом звiтного перiоду Товариство не укладало деривативiв та не вчиняло правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв, укладання та/або вчинення яких могло би вплинути на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат Товариства.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдання та полiтика Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками, у тому числi полiтика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування, полягають, насамперед, у попереднiх розрахунках та прогнозуваннi змiн та коливань цiнових параметрiв складових частин прогнозованих операцiй, а також можливих коливань валютних курсiв, якщо це має вплив на кiнцевi фiнансовi результати прогнозованих операцiй. Страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування, здiйснюється пiсля проведення системного аналiзу та комплексного прогнозування факторiв, якi можуть мати суттєве значення щодо фактичного кiнцевого фiнансового  результату такої операцiї.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Товариство проводить виважену полiтику щодо цiнових ризикiв, кредитного ризику лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв. Цiновими ризиками для Товариства є:  пiдвищення закупiвельних цiн;  ймовiрнiсть встановлення конкурентами цiн нижче ринкових;  змiни в державному регулюваннi цiноутворення;  ймовiрнiсть введення нових податкових та iнших платежiв, якi включаються в цiни;  пiдвищення цiн i тарифiв на послуги iнших органiзацiй. Аналiз Товариством цiнових ризикiв та їх прийняття складається з виявлення цiнових ризикiв, вибору методу оцiнки цiнових ризикiв, управлiння цiновими ризиками. При визначеннi власної цiнової полiтики Товариство не має схильностi до цiнових ризикiв. Виходячи з того, що кредитний ризик, за визначенням Нацiонального банку України, це наявний або потенцiйний ризик для надходжень i капiталу, який виникає через неспроможнiсть сторони, що взяла на себе зобов'язання, виконати умови будь-якої фiнансової угоди iз банком або в iнший спосiб виконати взятi на себе зобов'язання, можна дiйти висновку про належнiсть такого виду ризику до дiяльностi кредитора, у першу чергу, банку, що, у свою чергу, зумовлює вiдсутнiсть такого ризику у дiяльностi Товариств, внаслiдок не проведення ним операцiй кредитування та/або запозичень. З iншого боку, кредитний ризик або ризик неповернення боргу однаково стосується усiх суб'єктiв господарської дiяльностi. Вiн присутнiй у фiнансовiй дiяльностi пiдприємства при наданнi їм товарного (комерцiйного) або споживчого кредиту покупцям. З огляду на наведене, Товариство не застосовує надання товарного (комерцiйного) або споживчого кредиту покупцям, чим зумовлюється вiдсутнiсть схильностi Товариства до кредитного ризику. Товариство на кожному своєї етапi господарської дiяльностi здiйснює вiдповiднi iнвестування грошових коштiв в економiчний процес. Тому воно постiйно здiйснює монiторинг цього процесу, виявляє негативнi явища й встановлює рiвень ризику лiквiдностi. Потреба в оцiнцi ризику лiквiдностi виникає i пiд час змiн стратегiї й тактики дiяльностi Товариства. Товариство будує свою дiяльнiсть на основi таких стратегiї та тактики, якi зумовлюють вiдсутнiсть схильностi до ризику лiквiдностi, враховуючи, при цьому, можливiсть реалiзацiї власних фiнансових активiв за справедливою вартiстю. Виходячи з того, що ризик грошового потоку - iмовiрнiсть змiни величини майбутнього грошового потоку, пов'язаного з монетарним фiнансовим iнструментом, та враховуючи те, що у своїй дiяльностi Товариство уникає дефiциту грошових коштiв, який посилює ризик втрати Товариством платоспроможностi та погiршує його фiнансовий стан, що пiдвищує ризик його банкрутства, можна казати про вiдсутнiсть схильностi Товариства до ризику грошових потокiв.

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	28.04.2023	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада Товариства	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
ПОРЯДОК ДЕННИЙ Загальних зборiв: 
1 Звiт генерального директора про пiдсумки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2022 рiк та прийняття рiшення  за наслiдками розгляду звiту генерального директора.
Прийнято рiшення: Затвердити звiт Генерального директора Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв"  за 2022 рiк.
2.  Звiт Наглядової ради Товариства за 2022 рiк, та прийняття рiшення  за результатами розгляду Прийнято рiшення: Затвердити звiт Наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ" за 2022 рiк.
3. Звiт та висновок ревiзiйної комiсiї за пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2022 рiк, та прийняття рiшення  за наслiдками розгляду звiту та висновку ревiзiйної комiсiї. Прийнято рiшення:  Затвердити звiт i висновок Ревiзiйної комiсiї ПрАТ "ДРЗМВ" щодо пiдсумкiв фiнансово-господарської  дiяльностi Товариства за 2022 рiк.  
4. Розгляд висновкiв зовнiшнього аудиту за 2022 рiк та затвердження заходiв за результатами розгляду звiту. Прийнято рiшення: Схвалити висновки аудиторського звiту щодо фiнансової звiтностi Товариства за 2022 рiк. Заходи за результатами розгляду звiту не затверджувати.           
5. Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства (рiчного звiту Прийнято рiшення: Затвердити результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства  (рiчний звiт Товариства) за 2022   рiк.       
6. Визначення порядку розподiлу прибутку за пiдсумками роботи Товариства в 2022 роцi. Прийняття рiшення про виплату дивiдендiв,  визначення конкретного способу виплати дивiдендiв.  Прийнято рiшення: 1) Затвердити суму чистого прибутку за пiдсумками роботи Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" за 2022 рiк у розмiрi 33832 тис.грн; 2)  Прийняти рiшення про виплату дивiдендiв за пiдсумками роботи Товариства у 2022 роцi у розмiрi 0,37грн. на 1  акцiю.  Спосiб виплати дивiдендiв - безпосередньо акцiонерам;  3)Залишок чистого прибутку залишити без розподiлу.
7.  Визначення основних напрямкiв дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ" на 2023 рiк. Прийнято рiшення: Затвердити основнi напрямки дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ" на 2023 рiк.
8. Прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш одного року з дати прийняття такого рiшення, iз зазначенням характеру правочинiв та їх граничної сукупної   вартостi. Прийнято рiшення: 1) На пiдставi ч.4 ст. 106 Закону України "Про акцiонернi товариства" надати попередню згоду на вчинення значних правочинiв, ринкова вартiсть майна, робiт або послуг чи сума коштiв, що є їх предметом, становить вiд 25 вiдсоткiв вартостi активiв за даними рiчної фiнансової звiтностi Товариства за 2022 рiк, тобто бiльше нiж 135115.5 тис.грн. кожна, та якi вчинятимуться Товариством у ходi його поточної господарської дiяльностi  з  28.04.2023 р. по 27.04.2024 р., у тому числi включаючи укладання Товариством кредитних договорiв, договорiв позики, комiсiї, експортних та iмпортних договорiв, договорiв щодо надання будь-якої застави, iпотеки чи iншого забезпечення, договорiв поруки, договорiв щодо надання гарантiї, договорiв щодо вiдступлення права вимоги, дилерських договорiв, агентських договорiв  (надалi всi зазначенi у цьому пунктi - договори  фiнансування) та будь-яких iнших договорiв i документiв, якi можуть укладатися або пiдписуватися Товариством разом з, згiдно з, або у зв'язку з договорами фiнансування, включаючи без обмежень усi та будь-якi додатковi договори та договори (додатковi угоди) про внесення змiн до договорiв фiнансування, що є укладеними на дату проведення цих загальних зборiв, або що будуть укладенi у перiод з    28.04.2023 р. по 27.04.2024 р.  2) Гранична сукупна вартiсть правочинiв, щодо яких прийняте рiшення про попереднє надання згоди на вчинення, не повинна перевищувати десятикратну вартiсть активiв Товариства за даними фiнансової звiтностi за 2022рiк.  3) Уповноважити Генерального директора Товариства або особу, що виконує його обов'язки, або iншу особу, уповноважену на це довiренiстю, виданою Генеральним директором Товариства, у перiод з 28.04.2023 р. по 27.04.2024 р. здiйснювати всi необхiднi дiї щодо вчинення вiд iменi Товариства правочинiв, вказаних в пунктi 1 цього рiшення, за умови дотримання пункту  2 цього рiшення.    4) Для укладення та виконання значних правочинiв, на вчинення яких була надана попередня згода, не вимагається прийняття будь-якого наступного рiшення Загальними зборами акцiонерiв, Наглядовою радою або iншим органом управлiння Товариства.
9. Про затвердження Статуту  Товариства, що викладений в новiй редакцiї, у зв'язку iз необхiднiстю приведення у вiдповiднiсть до вимог Закону України "Про акцiонернi товариства"  вiд 27.07.2022 року № 2465-IX. Про надання повноважень Генеральному директору щодо пiдписання Статуту  та здiйснення всiх необхiдних дiй для проведення процедури державної реєстрацiї Статуту Товариства, викладеного в новiй редакцiї. Про надання Генеральному директору права уповноважувати третiх осiб з питань проведення процедури державної реєстрацiї Статуту Товариства, викладеного в новiй редакцiї.
Прийнято рiшення: 1) Затвердити   Статут   Приватного  акцiонерного  товариства  "Дружкiвський завод металевих виробiв", що викладений у новiй редакцiї у зв'язку iз необхiднiстю приведення у вiдповiднiсть до вимог Закону України "Про акцiонернi товариства"  вiд 27.07.2022 року № 2465-IX.
2) Надати Генеральному директору повноваження на здiйснення всiх необхiдних та юридично значимих дiй для проведення процедури державної реєстрацiї Статуту Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв", викладеного в новiй редакцiї, в тому числi iз правом пiдпису Статуту.  3) Надати Генеральному директору право  за власним розсудом уповноважувати осiб з питання проведення процедури державної реєстрацiї Статуту Товариства,  викладеного в новiй редакцiї.
10. Про затвердження положень "Про Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" та "Про Наглядову Раду ПрАТ "ДРЗМВ", у зв'язку iз необхiднiстю приведення у вiдповiднiсть до вимог Закону України "Про акцiонернi товариства"  вiд 27.07.2022 року № 2465-IX.  Прийнято рiшення: Затвердити положення "Про Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" та "Про Наглядову Раду ПрАТ "ДРЗМВ", що викладенi в новiй редакцiї.
11. Прийняття рiшення про припинення повноважень членiв Наглядової Ради Товариства, обраних рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв 19.11.2020 року.
Прийнято рiшення: Припинити повноваження членiв Наглядової Ради Товариства, обраних рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв  19.11.2020 року.
12. Прийняття рiшення про лiквiдацiю Ревiзiйної комiсiї ПрАТ "ДРЗМВ", та про припинення   повноважень  Ревiзiйної комiсiї  Товариства. 
Прийнято рiшення: 1) Лiквiдувати Ревiзiйну комiсiю ПрАТ "ДРЗМВ". 2) Припинити повноваження членiв Ревiзiйної комiсiї  Товариства.
13.  Обрання членiв Наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ".   Прийнято рiшення: Обрати Наглядову Раду Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" термiном на 3 роки у кiлькостi - 4 особи, в персональному складi: Малiков Валерiй Олександрович; Малiков Антон Валерiйович;  Шаповалов Андрiй Леонiдович, Спиридонов Олексiй Олександрович. 
14. Затвердження умов договорiв з членами Наглядової Ради. Встановлення розмiру їх виногороди. Обрання особи, уповноваженої на пiдписання договорiв з членами Наглядової Ради.  Прийнято рiшення: 1) Затвердити умови договорiв, що будуть укладатися з членами Наглядової Ради на безоплатнiй основi. 2)Призначити Генерального директора особою, уповноваженою на  пiдписання договорiв з членами Наглядової Ради.
15.  Прийняття рiшення про делегування Наглядовiй Радi повноважень щодо затвердження Положення "Про Генерального директора ПрАТ "ДРЗМВ".
Прийнято рiшення:  Делегувати Наглядовiй Радi повноваження щодо затвердження Положення "Про Генерального директора ПрАТ "ДРЗМВ".
16. Про визнання такими, що втратили чиннiсть "Положення про Ревiзiйну комiсiю ПрАТ "ДРЗМВ", та Положення "Про вчинення значних правочинiв та правочинiв iз заiнтересованiстю".Прийнято рiшення:   Визнати таким, що втратило чиннiсть "Положення про Ревiзiйну комiсiю ПрАТ "ДРЗМВ". 2) Визнати таким, що втратило чиннiсть   Положення "Про вчинення значних правочинiв та правочинiв iз заiнтересованiстю".
Пропозицiй вiд акцiонерiв щодо внесення змiн до порядку денного не надходило.  
Всi питання порядку денного були розглянутi, про що складено Протокол № 1/31
вiд 28.04.2023 року. Позачерговi збори не проводилися.
	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://dmf.com.ua/aktioners 	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Спиридонов Олексiй Олександрович, строк повноважень:19.11.2020 р. - 28.04.2023 р., 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.			X				
Малiков Антон Валерiйович, строк повноважень:19.11.2020 р. - 28.04.2023 р., 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.			Y				
Малiков Валерiй Олександрович, строк повноважень:19.11.2020 р. - 28.04.2023 р., 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.							
Шаповалов Андрiй Леонiдович, строк повноважень:19.11.2020 р. - 28.04.2023 р., 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	12	
з них очних:	0	
з них заочних:	12	
Опис ключових рішень ради:	Засiдання були присвяченi розгляду рiзних аспектiв дiяльностi акцiонерного товариства, що мають важливе значення для здiйснення керiвництва Товариством. На засiданнях Наглядової ради Товариства приймались рiшення щодо скликання i проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв Товариства; приймалось рiшення щодо обрання аудитора Товариства, визначення умов договору, що укладається з ним, визначення розмiру оплати його послуг; ; затверджувався звiт корпоративного секретаря за 2022рiк, затверджувався звiт Генерального директора про пiдсумки роботи в 2022 роцi, приймалося рiшення щодо виплати персональної надбавки Генеральному директору,  директорату Товариства та виплату винагороди  робiтникам ПрАТ "ДРЗМВ" за  сумлiнне i якiсне виконання посадових обов'язкiв за результатами роботи в 2022 роцi та в 1-3 кварталах 2023 року;  приймалося рiшення щодо укладення договору з Центральним Депозитарiєм  про надання послуг iз дистанцiйного проведення загальних зборiв та визначення осiб, що уповноваженi взаємодiяти з Центральним Депозитарiєм при проведеннi дистанцiйних зборiв; приймались рiшення щодо обрання голови та заступника голови Наглядової Ради ПрАТ "ДРЗМВ"; приймались рiшення щодо визначення порядку, строку виплати дивiдендiв i дати складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв за пiдсумками роботи ПрАТ "ДРЗМВ" в 2022 роцi; приймались рiшення щодо подовження повноважень Генерального директора ПрАТ "ДРЗМВ" Зiмбровського Сергiя Сергiйовича та затвердження з посадовою особою умов Контракту; розглядався звiт Генерального директора про виконання рiшень Загальних зборiв акцiонерiв (протокол вiд 28.04.2023р.). та про пiдсумки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 9 мiсяцiв та за 3 квартал 2023 року.	

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Зiмбровський Сергiй Сергiйович, строк повноважень 08.07.2022р. -  07.07.2023р., 08.07.2023р. - 07.07.2024р.	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	В звiтному роцi Генеральний директор очолював вiдповiднi напрямки роботи та спрямовував дiяльнiсть вiдповiдних структурних пiдроздiлiв Товариства; звiтував перед Загальними зборами i Наглядовою радою; органiзовував виконання рiшень Загальних зборiв та Наглядової ради Товариства; на вимогу органiв та посадових осiб Товариства надавав можливiсть ознайомитися з iнформацiєю про дiяльнiсть Товариства в межах, встановлених законом, Статутом та внутрiшнiми положеннями Товариства; органiзовував впровадження нових прогресивних форм i методiв господарювання, створення органiзацiйних i економiчних умов для високопродуктивної працi в Товариствi; забезпечував належне управлiння майном Товариства; дiяв в iнтересах Товариства сумлiнно, розумно i не перевищувати своїх повноважень; керувався у своїй роботi чинним законодавством України, Статутом Товариства, дiючим Положенням, контрактом, iншими внутрiшнiми документами i рiшеннями, прийнятими Загальними зборами акцiонерiв i Наглядовою радою; дотримувався всiх прийнятих у Товариствi правил,  пов'язаних з режимом обiгу, безпеки та збереження iнформацiї з обмеженим доступом; вчасно надавав Наглядовiй Радi, Ревiзiйнiй комiсiї, аудиторам повну i точну iнформацiю про дiяльнiсть i фiнансовий стан Товариства  в межах своєї компетенцiї. 
Протягом звiтного року Генеральний директор виконував свої посадовi обов'язки особисто без делегування своїх повноважень iншої особi.	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді		
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника		
РНОКПП		
УНЗР		

Частина 6. Інформація про корпоративного секретаря, а також звіт щодо результатів його діяльності
Ім'я	Лапушинська Лариса Володимирiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Документи, які регулюють діяльність корпоративного секретаря	Дiяльнiсть корпоративного секретаря регулюється Статутом та Законом України "Про акцiонернi товариства".
	
Орган управління, який прийняв рішення про призначення корпоративного секретаря	Рiшення про призначення корпоративного секретаря прийнято Наглядовою радою Товариства вiд 10.12.2013	
Дата та номер рішення про призначення корпоративного секретаря	10.12.2013 №19	
Дата та номер рішення про затвердження звіту корпоративного секретаря за завітний період	15.01.2024 №1	
Основні положення звіту щодо результатів діяльності корпоративного секретаря за завітний період	В результатi дiяльностi корпоративного секретаря змiцнилися зв'язки мiж органами управлiння та акцiонерами Товариства, здiйснювалися функцiї, встановленi Законом України "Про акцiонернi товариства".  	

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Спиридонов Олексiй Олександрович			9964706	9964706	
Попков Сергiй Васильович			3894903	3894903	
Малiков Антон Валерiйович			6479267	6479267	
Мiщенко Солона Олена			8659242	8659242	
Малiкова Олена Євгенiвна			5482453	5482453	
Малiков Валерiй Олександрович			6495212	6495212	
Мiщенко Iрина Андрiївна			16292333	16292333	
Малiков Дмитро Валерiйович			6495212	6495212	

3) інформація щодо наявності у емітента відносин з іноземними державами зони ризику
Інформація щодо наявності у емітента ділових відносин з клієнтами/контрагентами держави зони ризику або клієнтами/контрагентами, які контролюються державою зони ризику для клієнтів/контрагентів - юридичних осіб
Повне найменування, мовою оригіналу, англійською мовою та його транслітерація українською мовою	Місцезнаходження українською та англійською мовами	Ідентифікаційний код або код/номер з торговельного, банківського чи судового реєстру клієнтами/контрагентами	Міжнародний ідентифікаційний код юридичної особи (код LEI) (за наявності)	Опис наявного прямого чи опосередкованого контролю над клієнтами/контрагентами громадянами та/або юридичними особами, місцем реєстрації яких є іноземна держава зони ризику	
Акционерное общество "Оскольский металлургический комбинат", Joint Stock Company "Oskol Metallurgical Plant",  Aktsionerne tovarystvo "Oskolskyi elektrometalurhiinyi kombinat"	309515 Росiя, Бiлгородська область, мiсто Старий Оскол, проспект Олексiя Угарова, будинок 218, споруда 2., 309515  Russia, Bilgorodska oblast, Stariy Oskol township, Oleksiy Ugarov avenue, b.218, spore 2	ОДРН 1023102358620,  IПН 3128005752		Мiсце реєстрацiї АТ "ОЕМК" - iноземна держава зони ризику - Росiйська Федерацiя. Єдиним акцiонером  АТ "ОЕМК" є АТ "Холдингова компанiя "Металоiнвест". Єдиним акцiонером АТ "Холдингова компанiя "Металлоiнвест" є ТОВ "ЮеСеМ Металоiнвест". Єдиним учасником ТОВ "ЮеСеМ Металоiнвест" є Усманов Алiшер Бурханович - громадянин Росiйської Федерацiї.	
Опис наявних договірних відносин (предмет правочину, вартість правочину, істотні умови договору)	
Контракт № СДРЗ/ОЕ -005811  на поставку   металопрокату  ПрАТ "ДРЗМВ" вiд 07.10.2019. Вартiсть договору 372364574.14грн. Станом на 31.12.2023 р. зобовязання контрагента  за контрактом  перед ПрАТ "ДРЗМВ" 2631715.10грн. (попередня оплата за контрактом)	
Общество с ограниченной отвественностью "ТУЛАЧЕРМЕТ-СТАЛЬ",  Limited Liability Company "TULACHERMET-STAL", Tovarystvo z obmezhenoiu vidpovidalnistiu "TULAChERMET-STAL"	300016 Росiя, мiсто Тула, вулиця Пржевальського, будинок 2, 300016 Russia, Tula, Przhevalskogo street  2	ОДРН 1137154026701. IПН 7105519283		Мiсце реєстрацiї ТОВ  "ТУЛАЧЕРМЕТ-СТАЛЬ" - iноземна держава зони ризику - Росiйська Федерацiя. 66.7%  ТОВ належить ТОВ "Металфiнанс" єдиним власником якого є Зубицький Євген Борисович - громадянин Росiйської Федерацiї.	
Опис наявних договірних відносин (предмет правочину, вартість правочину, істотні умови договору)	
Контракт № ТЧМС-Д-2020-0393 на поставку  продукцiї виробничого призначення для ПрАТ "ДРЗМВ" вiд 05.10.2020. Вартiсть договору 8746020,52грн. Станом на 31.12.2023 р. заборгованiсть  контрагента перед ПРАТ"ДРЗМВ" 8874981,47грн.   (попередня оплата за контрактом).	
Таварыства з дадатковай адказнасцю "МЕХКРАПЕЖ", Company with additional responsibility "Mekhkrepezh", Tovarystvo z obmezhenoiu vidpovidalnistiu "Mekhkrepezh"	Республiка Бiлорусь, 220007, мiсто Мiнськ, вулиця Володько, будинок 24а, примiщення 203, Republi	Республiка Бiлорусь, 220007, мiсто Мiнськ, вулиця Володько, будинок 24а, примiщення 203, Republic of Belarus, 220007, Minsk city, Volodko street, building 24a, room 203	УНН 190297247		Мiсцем реєстрацiї ТДВ "Мехкрепеж" є iноземна держава зони ризику - Республiка Бiлорусь. Єдинi учасники ТДВ "Мехкрепеж" Молоток Геннадiй Андрiйович, Молоток Таїса Iванiвна - громадяни Республiки Бiлорусь.	
Опис наявних договірних відносин (предмет правочину, вартість правочину, істотні умови договору)	
Контракт № 8628/12 на поставку   продукцiї ПрАТ "ДРЗМВ" вiд 22.03.2021. Вартiсть договору 7253181,94 грн. Станом на 31.12.2023 р. заборгованiсть  ПрАТ "ДРЗМВ"   перед контрагентом становить 5.12грн.  	
Общество с ограниченной ответственностью "СпецРесурс", Limited Liability Company "SpetsResurs", Tovarystvo z obmezhenoiu vidpovidalnistiu "SpetsResurs"	Росiя, 302025,  Орловська область, мiсто Орел, вулиця Московське шоссе, буд. 157, кв. 16, Russia, 302025, Oryol region, Oryol city, Moskovske shosse street, bldg. 157, sq. 16	ОДРН 1185749008224 IПН 5754025341		Мiсцем реєстрацiї ТОВ "СпецРесурс" є iноземна держава зони ризику - Росiйська  Федерацiя. Учасниками ТОВ "СпецРесурс" є Мiнiх Кристина Миколаївна та Селiхова Свiтлана Вiкторiвна-громадянки Росiйської Федерацiї.	
Опис наявних договірних відносин (предмет правочину, вартість правочину, істотні умови договору)	
Контракт № 8976  на поставку  заготовок виробiв з металу ПрАТ "ДРЗМВ" вiд 17.09,2020. Вартiсть договору 15545168,39 грн. Станом на 31.12.2023 р. зобов'язання за контрактом  ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв" перед ТОВ "СпецРесурс"  1202011,21грн.  	

Інформація щодо наявності у емітента ділових відносин з клієнтами/контрагентами держави зони ризику або клієнтами/контрагентами, які контролюються державою зони ризику для клієнтів/контрагентів - фізичних осіб
Загальна вартість всіх договорів, сумарно по всім договорам фізичним осіб клієнтів/контрагентів: 0

4. Дивіденди
Інформація про виплату дивідендів та інших доходів за цінними паперами у звітному році
Інформація про виплату дивідендів	У звітному періоді	
	за простими акціями	за привілейованими акціями	
Сума нарахованих дивідендів, грн.	24 587 971,12	0	
Нараховані дивіденди на одну акцію, грн.	0,37	0	
Сума виплачених/перерахованих дивідендів, грн.	20 711 481,63	0	
Дата прийняття уповноваженим органом акціонерного товариства рішення про встановлення дати складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	09.05.2023		
Дата складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	24.05.2023		
Спосіб виплати дивідендів	безпосередньо акцiонерам		
Дата (дати) перерахування дивідендів через депозитарну систему із зазначенням сум (грн) перерахованих дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Дата (дати) перерахування/ відправлення дивідендів безпосередньо акціонерам із зазначенням сум (грн) перерахованих/відправлених дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 26.06.2023, 1 446 379
23.06.2023, 8 553 621
24.08.2023, 10 711 481,63	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Додаткова інформація	Дата прийняття загальними зборами акцiонерного товариства рiшення про виплату дивiдендiв (за простими акцiями) - 28.04.2023. Дата прийняття уповноваженим органом акцiонерного товариства рiшення про встановлення дати складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв (за простими акцiями), порядок та строк їх виплати, а також найменування уповноваженого органу, який прийняв таке рiшення - 09.05.2023р.
Дата складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв - 24.05.2023р.
Розмiр дивiдендiв, що пiдлягають виплатi вiдповiдно до рiшення загальних зборiв за простими акцiями 24587971,12 або розмiр дивiдендiв за привiлейованими акцiями, який зазначений в Статутi товариства, в тому числi, розмiр дивiдендiв на одну акцiю - 0.37грн
Строк виплати дивiдендiв: початок строку виплати дивiдендiв - 26 травня 2023 року, дата закiнчення строку виплати дивiдендiв -  27 жовтня  2023 року.  
Спосiб виплати дивiдендiв (через депозитарну систему або безпосередньо акцiонерам) - безпосередньо акцiонерам
Порядок виплати дивiдендiв (виплата всiєї суми дивiдендiв у повному обсязi або кiлькома частками пропорцiйно всiм особам, що мають право на отримання дивiдендiв). У випадку виплати дивiдендiв кiлькома частками пропорцiйно всiм особам, що мають право на отримання дивiдендiв, зазначаються дати таких виплат - виплата  дивiдендiв за пiдсумками роботи ПрАТ "ДРЗМВ" за 2022 рiк   здiйснюється  шляхом виплати  всiєї нарахованої суми дивiдендiв у повному обсязi безпосередньо акцiонерам фiзичним особам (за вирахуванням податкiв), та юридичним особам шляхом безготiвкового перерахування коштiв на банкiвськi рахунки, що значаться в перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, або вiдповiдно наданих заяв.  Пiд час дiї воєнного стану в Українi дивiденди виплачуються виключно на рахунки вiдкритi в банках України - в нацiональнiй валютi - гривнi. Дивiденди можуть бути виплаченi  в iншiй валютi, по завершенню воєнного стану в Українi  або вiдповiдно до вимог чинного законодавства України щодо цього питання на дату виплати. 

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
4	Протокол  № 1/31 дистанцiйних рiчних  загальних  зборiв  акцiонерiв Приватного  акцiонерного товариства "Дружкiвський  завод  металевих  виробiв"	ПОРЯДОК ДЕННИЙ Загальних зборiв: 
1. Звiт генерального директора про пiдсумки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2022 рiк та прийняття рiшення  за наслiдками розгляду звiту генерального директора.
2. Звiт Наглядової ради Товариства за 2022 рiк, та прийняття рiшення  за результатами розгляду звiту.
3. Звiт та висновок ревiзiйної комiсiї за пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2022 рiк, та прийняття рiшення  за наслiдками розгляду звiту та висновку ревiзiйної комiсiї.
4. Розгляд висновкiв зовнiшнього аудиту за 2022 рiк та затвердження заходiв за результатами розгляду звiту.                       
5. Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства (рiчного звiту Товариства) за 2022 рiк, та прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту.    
6.Визначення порядку розподiлу прибутку за пiдсумками роботи Товариства в 2022 роцi. Прийняття рiшення про виплату дивiдендiв,  визначення конкретного способу виплати дивiдендiв. 
7. Визначення основних напрямкiв дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ" на 2023 рiк.
8. Прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш одного року з дати прийняття такого рiшення, iз зазначенням характеру правочинiв та їх граничної сукупної   вартостi.
9.  Про затвердження Статуту  Товариства, що викладений в новiй редакцiї, у зв'язку iз необхiднiстю приведення у вiдповiднiсть до вимог Закону України "Про акцiонернi товариства"  вiд 27.07.2022 року № 2465-IX. Про надання повноважень Генеральному директору щодо пiдписання Статуту  та здiйснення всiх необхiдних дiй для проведення процедури державної реєстрацiї Статуту Товариства, викладеного в новiй редакцiї. Про надання Генеральному директору права уповноважувати третiх осiб з питань проведення процедури державної реєстрацiї Статуту Товариства, викладеного в новiй редакцiї.
10. Про затвердження положень "Про Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" та "Про Наглядову Раду ПрАТ "ДРЗМВ", у зв'язку iз необхiднiстю приведення у вiдповiднiсть до вимог Закону України "Про акцiонернi товариства"  вiд 27.07.2022 року № 2465-IX.
11. Прийняття рiшення про припинення повноважень членiв Наглядової Ради Товариства, обраних рiшенням Загальних зборiв акцiонерiв 19.11.2020 року.
12. Прийняття рiшення про лiквiдацiю Ревiзiйної комiсiї ПрАТ "ДРЗМВ", та про припинення   повноважень  Ревiзiйної комiсiї  Товариства. 
13. Обрання членiв Наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ".
14. Затвердження умов договорiв з членами Наглядової Ради. Встановлення розмiру їх виногороди. Обрання особи, уповноваженої на пiдписання договорiв з членами Наглядової Ради.  
15. Прийняття рiшення про делегування Наглядовiй Радi повноважень щодо затвердження Положення "Про Генерального директора ПрАТ "ДРЗМВ".
16. Про визнання такими, що втратили чиннiсть "Положення про Ревiзiйну комiсiю ПрАТ "ДРЗМВ", та Положення "Про вчинення значних правочинiв та правочинiв iз заiнтересованiстю".
	https://dmf.com.ua/aktioners	
1	Статут	Визначає правовий статус, структуру, цiлi, предмет дiяльностi, права та обов'язки самого товариства,  компетенцiю та порядок прийняття рiшення органами  управлiння  товариством (загальних зборiв, наглядової ради, генерального директора),    визначає права i обов'язки акцiонерiв.  Визначає порядок розподiлу прибутку у тому числi порядок виплати дивiдендiв,  та покриття збиткiв товариства, визначає порядок укладення значних правочинiв та правочинiв iз заiнтересованiстю.   Порядок припинення товарства, та видiлу, порядок внесення змiн до Статуту. 	https://dmf.com.ua/aktioners	
2	Положення про "Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ"	Положення визначає правовий статус, порядок проведення чергових та позачергових Загальних зборiв акцiонерiв, порядок повiдомлення про проведення Загальних зборiв, порядок денний, документи, якi надаються акцiонерам, та документи, з якими акцiонери можуть ознайомитися пiд час пiдготовки до Загальних зборiв, робочi органи Загальних зборiв, осiб, яким надається право на участь у Загальних зборах, регламент проведення Загальних зборiв, порядок прийняття рiшення Загальними зборами, порядок оформлення протоколу Загальних зборiв, оскарження рiшень Загальних зборiв.	https://dmf.com.ua/aktioners	
3	Положення про наглядову раду ПрАТ "ДРЗМВ"	Положення визначає правовий статус, компетенцiю, права, обов'язки i вiдповiдальнiсть членiв НР. Порядок обрання НР, її склад та строк дiї повноважень, порядок роботи НР, порядок прийняття та виконання рiшень, порядок оплати працi.	https://dmf.com.ua/aktioners	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
1) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних загальних зборiв ПрАТ "ДРЗМВ" припинено повноваження Голови Наглядової Ради Товариства Спиридонова Олексiя Олександровича. Перебував на посадi з 19.11.2020 року. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента 14,995%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
2) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних загальних зборiв ПрАТ "ДРЗМВ" припинено повноваження заступника голови наглядової ради Товариства Малiкова Антона Валерiйовича. Перебував на посадi з 19.11.2020 року. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента 9,75%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
3) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних загальних зборiв ПрАТ "ДРЗМВ" припинено повноваження члена наглядової ради Товариства Малiкова Валерiя Олександровича. Перебував на посадi з 19.11.2020 року. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента 9,774%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
4)28.04.2023 рiшенням дистанцiйних загальних зборiв ПрАТ "ДРЗМВ" припинено повноваження члена наглядової ради Товариства Шаповалова Андрiя Леонiдовича. Перебував на посадi з 19.11.2020 року. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента 0,00255%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
50 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних загальних зборiв ПрАТ "ДРЗМВ" припинено повноваження голови ревiзiйної комiсiї Товариства Чигiрьової Яни Миколаївни у звязку з лiкквiдацiєю ревiзiйної комiсiї ПрАТ "ДРЗМВ". Перебувала на посадi з 19.11.2020 року. Акцiями Товариства не володiє. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
6) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних загальних зборiв ПрАТ "ДРЗМВ" припинено повноваження члена ревiзiйної комiсiї Товариства Курєєвої Iрини Йосипiвни у звязку з лiкквiдацiєю ревiзiйної комiсiї ПрАТ "ДРЗМВ". Перебувала на посадi з 19.11.2020 року. Акцiями Товариства не володiє. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
7) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних загальних зборiв ПрАТ "ДРЗМВ" припинено повноваження члена ревiзiйної комiсiї Товариства Толстошеєвої Юлiї Сергiївни у звязку з лiкквiдацiєю ревiзiйної комiсiї ПрАТ "ДРЗМВ". Перебувала на посадi з 19.11.2020 року. Акцiями Товариства не володiє. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
8) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" (протокол № 1/31) акцiонер Спиридонов Олексiй Олександрович обраний до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. За останнi 5 рокiв обiймав посади фахiвець. Спиридонов О.О. - приватний пiдприємець. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента - 14,995%.. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
9) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" (протокол № 1/31) акцiонер Малiков Антон Валерiйович обраний до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. За останнi 5 рокiв обiймав посади заступник генерального директора. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента - 9,75%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
10) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" (протокол № 1/31) акцiонер Шаповалов Андрiй Леонiдович обраний до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. За останнi 5 рокiв обiймав посади директор технiчний. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента - 0,0025%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.
11) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" (протокол № 1/31) акцiонер Малiков Валерiй Олександрович обраний до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. За останнi 5 рокiв обiймав посаду радник. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента - 9,774%.. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини немає.	05.05.2023	https://dmf.com.ua/aktioners	
2	Відомості про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
28.04.2023р на дистанцiйних Загальних зборах акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" прийнято рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, ринкова вартiсть майна, робiт або послуг чи сума коштiв, що є їх предметом, становить вiд 25 вiдсоткiв вартостi активiв за даними рiчної фiнансової звiтностi Товариства за 2022 рiк, тобто бiльше нiж 135115.5тис.грн. кожна, та якi вчинятимуться Товариством у ходi його поточної господарської дiяльностi з 28.04.2023р. по 27.04.2024р, у тому числi включаючи укладання Товариством кредитних договорiв, договорiв позики, комiсiї, експортних та iмпортних договорiв, договорiв щодо надання будь-якої застави, iпотеки чи iншого забезпечення, договорiв поруки, договорiв щодо надання гарантiї, договорiв щодо вiдступлення права вимоги, дилерських договорiв, агентських договорiв (надалi всi зазначенi у цьому пунктi - договори фiнансування) та будь-яких iнших договорiв i документiв, якi можуть укладатися або пiдписуватися Товариством разом з, згiдно з, або у зв'язку з договорами фiнансування, включаючи без обмежень усi та будь-якi додатковi договори та договори (додатковi угоди) про внесення змiн до договорiв фiнансування, що є укладеними на дату проведення цих Загальних зборiв, або що будуть укладенi у перiод з 28.04.2023р. по 27.04.2024р. Гранична сукупна вартiсть правочинiв 5404620тис.грн. Вартiсть активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi 540462тис.грн. Спiввiдношення граничної сукупної вартостi правочинiв до вартостi активiв емiтента за 2022рiк 1000%. Загальна кiлькiсть голосуючих акцiй Товариства, згiдно реєстру власникiв iменних цiнних паперiв, складеному у порядку, передбаченому законодавством про депозитарну систему України станом на 25.04.2023р - 63945705 штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що зареєстрованi для участi у загальних зборах - 51209183, або 80.08% вiд загальної кiлькостi голосуючих акцiй. Кiлькiсть голосуючих акцiй, що проголосували ЗА прийняття рiшення - 51209183, що складає 100% вiд кiлькостi голосуючих акцiй, що зареєстрованi для участi у загальних зборах. Кiлькiсть голосуючих акцiй, що проголосували ПРОТИ прийняття рiшення - немає. Для укладення та виконання значних правочинiв, на вчинення яких була надана попередня згода, не вимагається прийняття будь-якого наступного рiшення Загальними зборами акцiонерiв, Наглядовою Радою або iншим органом управлiння Товариства.	05.05.2023	https://dmf.com.ua/aktioners	
3	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
1) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв акцiонера ПрАТ "ДРЗМВ" Спиридонова Олексiя Олександровича обрано до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. 08.05.2023 роки рiшенням наглядової ради Товариства Спиридонова О.О. обрано на посаду голова наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ" строком на 3 роки (протокол НР № 7). За останнi 5 рокiв обiймав посаду фахiвець. Спиридонов О.О. - приватний пiдприємець. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента 14,995%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини - немає.
2) 28.04.2023 рiшенням дистанцiйних Загальних зборiв акцiонерiв акцiонера ПрАТ "ДРЗМВ" Малiкова Антона Валерiйовича обрано до складу наглядової ради Товариства строком на 3 роки. 08.05.2023 роки рiшенням наглядової ради Товариства Малiкова Антона Валерiйовча обрано на посаду заступник голови наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ" строком на 3 роки (протокол НР № 7). За останнi 5 рокiв обiймав посаду заступник генерального директора. Розмiр частки у статутному капiталi емiтента 9,75%. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини - немає.	10.05.2023	https://dmf.com.ua/aktioners	
4	Відомості про зміну складу посадових осіб емітента
Наглядова Рада ПрАТ "ДРЗМВ" 04.07.2023р (протокол № 9) прийняла рiшення про подовження повноважень Зiмбровського Сергiя Сергiйовича на посадi Генерального директора Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" з 08.07.2023 строком на 1 рiк. Зiмбровський С.С. не володiє часткою у статутному капiталi ПрАТ "ДРЗМВ". Зiмбровський С.С. протягом останнiх 5 рокiв обiймав посади член правлiння - директор комерцiйний, директор комерцiйний, генеральний директор. Непогашених судимостей за корисливi та посадовi злочини не має.	06.07.2023	https://dmf.com.ua/aktioners	

КОДИ	
Дата	01.01.2024	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	
Територія	Дніпропетровська обл.	за КАТОТТГ	UA14120030010055241	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво кріпильних і євинтонарізних виробів	за КВЕД	25.94	
Середня кількість працівників: 558
Адреса, телефон: 49005 м.Днiпро, вул.Сiмферопольська, будинок 17, кiмната 619, (06267) 4-34-50
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2023 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	1 789	1 789	
    первісна вартість	1001	5 601	5 601	
    накопичена амортизація	1002	( 3 812 )	( 3 812 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	11 606	11 606	
Основні засоби	1010	178 781	178 781	
    первісна вартість	1011	544 970	544 970	
    знос	1012	( 366 189 )	( 366 189 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	4 196	6 383	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	196 372	198 559	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	251 605	195 627	
Виробничі запаси	1101	125 520	98 992	
Незавершене виробництво	1102	15 193	25	
Готова продукція	1103	110 888	96 606	
Товари	1104	4	4	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	4 467	1 682	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	37 575	82 984	
    з бюджетом	1135	932	888	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	1 023	1 448	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	46 985	26 447	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	46 985	26 447	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	1 423	1 519	
Усього за розділом II	1195	344 010	310 595	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	80	80	
Баланс	1300	540 462	509 234	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	3 323	3 323	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	21 059	21 059	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	830	830	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	404 665	404 126	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	429 877	429 338	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	22 989	22 989	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	22 989	22 989	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	15 685	13 969	
    розрахунками з бюджетом	1620	5 979	5 584	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	3 643	3 377	
    розрахунками зі страхування	1625	0	0	
    розрахунками з оплати праці	1630	506	566	
    одержаними авансами	1635	10 309	3 084	
    розрахунками з учасниками	1640	39 807	15 294	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	9 179	12 105	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	6 131	6 305	
Усього за розділом IІІ	1695	87 596	56 907	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	540 462	509 234	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна

КОДИ	
Дата	01.01.2024	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2023 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	204 110	296 061	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 110 584 )	( 182 603 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	93 526	113 458	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	12 921	8 787	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 58 040 )	( 43 301 )	
Витрати на збут	2150	( 13 770 )	( 14 632 )	
Інші операційні витрати	2180	( 7 961 )	( 22 662 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	26 676	41 650	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	0	0	
Інші доходи	2240	0	344	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 369 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 0 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	26 676	41 625	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-2 627	-7 793	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	24 049	33 832	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	24 049	33 832	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	41 839	168 734	
Витрати на оплату праці	2505	55 203	59 943	
Відрахування на соціальні заходи	2510	9 683	12 381	
Амортизація	2515	0	6 537	
Інші операційні витрати	2520	39 625	15 250	
Разом	2550	146 350	262 845	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	66 453 976	66 453 976	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	66 453 976	66 453 976	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,360000	0,510000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,360000	0,510000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна

КОДИ	
Дата	01.01.2024	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2023 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	78 224	68 940	
Повернення податків і зборів	3005	0	13 452	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	0	0	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	70	711	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	169 644	244 035	
Надходження від повернення авансів	3020	15 614	31 595	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	5 090	2 216	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	0	33	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 126 188 )	( 152 529 )	
Праці	3105	( 44 683 )	( 55 843 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 10 120 )	( 14 445 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 55 169 )	( 50 845 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 159 )	( 90 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 4 378 )	( 445 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	27 875	86 074	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 104 )	( 3 935 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	-104	-3 935	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	20 000	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 46 019 )	
Сплату дивідендів	3355	( 47 514 )	( 69 958 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 369 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	-47 514	-96 346	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-19 743	-14 207	
Залишок коштів на початок року	3405	46 985	56 918	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	-795	4 274	
Залишок коштів на кінець року	3415	26 447	46 985	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна

КОДИ	
Дата	01.01.2024	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	

Звіт про власний капітал
За 2023 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	3 323	21 059	0	830	404 665	0	0	429 877	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	3 323	21 059	0	830	404 665	0	0	429 877	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	24 049	0	0	24 049	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	-24 588	0	0	-24 588	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	-539	0	0	-539	
Залишок на кінець року 	4300	3 323	21 059	0	830	404 126	0	0	429 338	
Примітки: Примiтки вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
 ПРИМIТКИ ДО ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI
Приватного акцiонерного товариства 
"Дружкiвський завод металевих виробiв"
                             СТАНОМ НА 31 ГРУДНЯ 2023 РОКУ, ЗА 2023 РIК
Опис характеру операцiй i основних напрямкiв дiяльностi пiдприємства 
Важливi подiї розвитку
Повне найменування - ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО  "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ".
Скорочене найменування - ПрАТ "ДРЗМВ".
Створено вiдповiдно до  законодавства України та зареєстроване Виконавчим комiтетом Дружкiвської мiської Ради Донецької областi 10 травня 1995р. 
Номер запису 1 267 120 0000 000187 в Державному реєстрi юридичних осiб, фiзичних осiб-пiдприємцiв та громадських формувань вiд 15.04.2005 р. Код ЄДРПОУ - 00191052,
Юридична адреса  -  49005, Україна, Днiпропетровська обл., м.Днiпро, вул.Сiмферопольська, буд.17, кiм.619.  
Товариство було засноване 10 жовтня 1930 р. як державне пiдприємство. У 1995 роцi у рамках програми приватизацiї за законодавством України  воно було перетворене на вiдкрите акцiонерне товариство.  У  2011 роцi на виконання вимог Закону України "Про акцiонернi товариства" перереєстроване  на публiчне акцiонерне товариство. На загальних зборах акцiонерiв, що вiдбулись 31 березня 2016 року (Протокол № 1/24) було прийнято рiшення про змiну типу Товариства з публiчного на приватне шляхом викладення Статуту у новiй редакцiї. Статут у новiй редакцiї був зареєстрований державним реєстратором 04 травня 2016 року. 
На кiнець 2023 року дiє редакцiя Статуту, яка була затверджена Загальними зборами 28 квiтня 2023 року  протокол №1/31.
Виробничi потужностi Товариства розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. За № 1668/39004.
Представлена фiнансова звiтнiсть вiдображає точку зору керiвництва Товариства на те, який вплив надають умови ведення бiзнесу в Українi на дiяльнiсть i фiнансовий стан Товариства. 
Керiвництво впевнене, що воно вживає всi необхiднi заходи для збереження виробничих потужностей та залишкiв крипiльних виробiв в умовах вiйни.
Iнформацiя про органiзацiйну структуру емiтента
Дочiрнiх пiдприємств, фiлiй та представництв емiтент не має, змiн в органiзацiйнiй структурi  у вiдповiдностi з попереднiм звiтним перiодом  не було та  в подальшому не передбачається.
Основнi види дiяльностi
Основна дiяльнiсть Товариства включає виробництво металевих виробiв для реалiзацiї як на внутрiшньому, так i на зовнiшньому ринках.  Перелiк основних видiв дiяльностi за КВЕД - 2010: 25.94 Виробництво крiпильних i гвинтонарiзних виробiв.
Метою дiяльностi Товариства є одержання прибутку на основi здiйснення виробничої, комерцiйної, посередницької та iншої дiяльностi, в порядку та за умов визначених чинним законодавством i статутом, а також наступний розподiл цього прибутку мiж акцiонерами. 
У перiоди з липня по грудень 2022 року та з травня по грудень 2023 року Товариство тимчасово частково вiдновлювало свою виробничу дiяльнiсть, настiльки, наскiльки це можливо було в умовах сьогодення:
Показники	2021	2022	2023
Виробництво крiплення, всього, тн, у т.р.:	20 750,39	3 484,41	2 966,50
 - залiзничного крiплення	4 318,62	388,68	71,23
 - машинобуд.крiплення	16 431,77	3 095,72	1 304,70
 - переробка давал.сировини	0	0	1 590,57

Персонал та оплата працi 
Протягом звiтного перiоду середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу становила 532 особи, середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв в еквiвалентi повної зайнятостi 129 осiб.  Фонд оплати працi робiтникiв у звiтному роцi становив 55202,8 тис. грн. Через вiйну, в регiонi присутностi  пiдприємства  з 01.03.2022 по 23.05.2022 року на  ПhАТ "ДРЗМВ" був об'явлений простiй, а з 24.05.2022 року була призупинена дiя трудових договорiв з працiвниками згiдно з наказом генерального директора ПhАТ"ДРЗМВ" вiд 24.05.2022 року №66. Дiя наказу тривала i у 2023 роцi. 
Iнформацiя про факти виплати штрафних санкцiй
Протягом звiтного перiоду факти порушень чинного  законодавства:
    Пеня та штраф за невиконання умов договору з АТ "Донецькоблгаз" за транспортування газу, Договiр реструктуризацiї  заборгованостi за послуги з розподiлу природного газу № 1.7-10/10-05П-1 вiд 17.05.2023р сплачено 344293.84грн у визначенi графiком погашення заборгованостi термiни.
      Згiдно акту  ДПС України № 27101/04-36-04-07/191052 вiд 20.07.2023 сплачений штраф 4030,43 за несвоєчасну реєстрацiю податкових накладних.

Судовi справи  Iнформацiя щодо судових справ у 2023 роцi, стороною яких був ПрАТ "ДРЗМВ":
      Днiпропетровським обласним вiддiленням Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю 25.05.2023 року був поданий позов до Днiпропетровського окружного адмiнiстративного суду щодо стягнення з Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" на користь держави в особi Днiпропетровського обласного вiддiлення Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю суму адмiнiстративно-господарських санкцiй за невиконання нормативу робочих мiсць для працевлаштування осiб з iнвалiднiстю за 2022 рiк.  № Справи 160/11413/23. Цiна позову 795 237,31 грн.  Дата вiдкриття провадження 30.05.2023. Ухвали, що були прийнятi судом за позовом: Ухвалою вiд 24.07.2023 задоволено клопотання ПрАТ "ДРЗМВ" про розгляд справи за правилами загального позовного провадження. Рiшенням Днiпропетровського окружного адмiнiстративного суду вiд 09.10.2023р. вiдмовлено у позовнiй заявi Днiпропетровського обласного вiддiлення Фонду соцiального захисту осiб з iнвалiднiстю.
      Головним управлiнням Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi був поданий позов до Товариства 24.10.2023 щодо стягнення з Приватного акцiонерного товариства "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" на користь Головного управлiння Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi заборгованостi по вiдшкодуванню витрат на виплату та доставку пiльгових пенсiй за перiод сiчень 2022 року - вересень 2023 року за Списком №1 та за Списком №2.  Номер справи 160/27722/23. Цiна позову  початкова   4 213 991,3 грн., пiсля уточнення  3 398061,72 грн. Ухвали, що були прийнятi судом за позовом - Ухвалою вiд 14.11.2023 задоволено клопотання представника ПрАТ "ДРЗМВ" про розгляд справи за правилами загального позовного провадження. Рiшенням Днiпропетровського окружного адмiнiстративного суду вiд 07.12.2023р. адмiнiстративний позов Головного управлiння Пенсiйного фонду України в Днiпропетровськiй областi про стягнення заборгованостi задоволений частково, а саме: 1) стягнути з ПрАТ "ДРЗМВ" заборгованiсть по вiдшкодуванню витрат на виплату та доставку пiльгових пенсiй за перiод сiчень 2022 року-вересень 2023 року за Списком №1 у розмiрi 1 950 958,85 грн. та за Списком №2 у розмiрi 1 023 115,87 грн., на загальну суму 2 974 074,72 грн.; 2) розстрочити виконання рiшення суду шляхом сплати ПрАТ " ДРЗМВ" заборгованостi по вiдшкодуванню витрат на виплату та доставку пiльгових пенсiй за перiод сiчень 2022 року-вересень 2023 року щомiсяця за Списком №1 по 200 000,00 грн., за Списком №2 по 100 000,00 грн., до повної сплати заборгованостi вiдповiдно до рiшення суду.
 
 Умови дiяльностi 
Товариство здiйснює свою дiяльнiсть в Українi. 
З 24 лютого 2022 року i на дату звiтностi мали мiсце постiйнi непередбачуванi хаотичнi обстрiли, внаслiдок яких були пошкодженi адмiнiстративнi корпуси, склади та окремi виробничi будiвлi пiдприємства (зокрема був зруйнований цех з виробництва iнструменту та склад готових виробiв на ємнiстю 5000тн). Всього на територiю ПрАТ "ДРЗМВ" з 24 лютого 2022 року було чотири прильоти (06-07.05.2022; 09.07.2022; 17.12.2022; 10.06.2023). В результатi ворожих обстрiлiв 7 травня 2022 року була пошкоджена високовольтна лiнiя електропередач, яка була повнiстю вiдновлена зусиллями Товариства. По Дружкiвський територiальнiй громадi припинялось газопостачання з травня по серпень 2022 року. Для запобiгання втрати виробничих запасiв та крiпильних виробiв, залишки оборотних активiв довелось перевезти до орендованого складського примiщення у м.Днiпро, з якого вiдбувалась реалiзацiя виробничої продукцiї:
Показники	2021	2022	2023
Реалiзацiя, всього, тн,  у т.р.:	20 696,43	4 359,99	3 394,33
 - залiзничного крiплення	4 617,47	850,02	107,37
 - машинобуд.крiплення	16 078,96	3 509,97	1 696,39
 - послуги давал.переробки металу	0	0	1 590,57

Не зважаючи на всi чинники, якi ускладнюють ведення господарської дiяльностi , Товариство i далi сприятиме посиленню економiчного фронту, сплачує податки та надає робочi мiсця. Рiшенням Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї ПhАТ "ДРЗМВ" вiднесено до пiдприємств, якi є критично важливими для функцiонування економiки та забезпечення життєдiяльностi населення в особливий перiод (лист Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї вiд 02.10.2023 №2496/0/31-23).
Основнi ризики дiяльностi 
Основними ризиками в дiяльностi емiтента є - вiйна. 
Офiцiйна сторiнка в Iнтернетi, на якiй доступна iнформацiя про пiдприємство
http://dmf.com.ua  
Адреса електронної пошти
e-mail: dmf@dmf.com.ua

Облiкова полiтика, судження i оцiнки
Бухгалтерський облiк Товариства вiдповiдає вимогам Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" № 996-XIV вiд 16.07.99 р., мiжнародним стандартам фiнансової звiтностi та iншим нормативним документам з питань бухгалтерського облiку.
Ця фiнансова звiтнiсть спецiального призначення була пiдготовлена вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ). Фiнансова та бухгалтерська звiтнiсть пiдприємства формується з дотриманням таких принципiв: обачностi, безперервностi дiяльностi, перiодичностi, iсторичної (фактичної) собiвартостi, принципу нарахування, єдиного грошового вимiрника.   
Податковий облiк
Податковий облiк на пiдприємствi здiйснюється вiдповiдно до Податкового Кодексу України № 2755 з урахуванням мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку та фiнансової звiтностi.
Витрати на податки включають податки, розрахованi у вiдповiдностi до дiючого податкового законодавства України.

Сплату податкiв та платежiв пiдприємство здiйснює самостiйно.
Податковi пiльги
У 2023 роцi ПрАТ ДРЗМВ не користувалося пiльгами. 
Мета фiнансової звiтностi 
       Фiнансовi звiти було пiдготовлено на основi припущення про безперервнiсть функцiонування в умовах вiйни. Використання цього припущення як основи для облiку є прийнятним, якщо управлiнський персонал не планує лiквiдувати Товариство або припинити дiяльнiсть, або не має окрiм цього iншої реальної альтернативи. Пiд час виконання нами аудиту фiнансових звiтiв ми дiйшли висновку, що використання управлiнським персоналом припущення про можливу безперервнiсть функцiонування як основи для облiку пiд час пiдготовки фiнансових звiтiв Товариства є доречним.
Управлiнський персонал вважає, що ведення вiйни росiї в Українi ставить вiд  сумнiв здатнiсть суб'єкта господарювання безперервно продовжувати дiяльнiсть. Нi управлiнський персонал, нi аудитор не можуть дати гарантiю щодо можливостi Товариства безперервно продовжувати дiяльнiсть.
Фiнансова звiтнiсть була пiдготовлена в нацiональнiй валютi України - українськiй гривнi. Суми представленi в тисячах українських гривень. Фiнансова звiтнiсть є фiнансовою звiтнiстю загального призначення.
При складаннi фiнансової звiтностi використовувалися виключно МСФЗ та МСБО, якi опублiкованi на офiцiйному веб-сайтi Мiнiстерства фiнансiв України. Фiнансова звiтнiсть складена у вiдповiдностi до МСФЗ, що є чинними станом на 31.12.2022 р. Компанiя не застосовує жодних МСФЗ достроково. Формат фiнансових звiтiв представлений з урахуванням вимог Мiнiстерства фiнансiв України, що затверджує форми фiнансових звiтiв в Українi. Статтi фiнансової звiтностi за МСФЗ вписанi в найбiльш доречнi рядки форм фiнансових звiтiв, затверджених Мiнiстерством фiнансiв України. Змiст рядкiв конкретизовано у Примiтках. Рядки не мiстять посилань на вiдповiднi Примiтки, тому що це не передбачено формами, але Примiтки структуровано для полегшення користування. Ця фiнансова звiтнiсть була пiдготовлена вiдповiдно до принципу оцiнки за первiсною вартiстю (з урахуванням вимог МСФЗ), Вiдповiдальним за ведення даної полiтики в рамках Товариства є Генеральний директор. Контроль виконання полiтики на пiдприємствi покладено на головного бухгалтера. Керiвництво використовує ряд оцiнок i припущень, що базуються на попередньому досвiдi керiвництва та iнших факторах, у тому числi на очiкуваннях щодо майбутнiх подiй, якi вважаються обгрунтованими за iснуючих обставин, стосовно представлення активiв i зобов'язань, розкриття умовних активiв i зобов'язань тощо при пiдготовцi фiнансової звiтностi у вiдповiдностi з вимогами МСФЗ. Фактичнi результати можуть вiдрiзнятися вiд вказаних оцiнок. Припущення та зробленi на їхнiй основi розрахунковi оцiнки постiйно аналiзуються на предмет необхiдностi їх змiни. Змiни в оцiнках визнаються в тому звiтному перiодi, коли цi оцiнки були переглянутi, i в усiх наступних перiодах перспективно. Пiд час пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi керiвництвом було зроблено наступнi судження, оцiнки та припущення: 1) Товариство продовжуватиме свою дiяльнiсть на пiдставi принципу безперервностi. 2) Жодний компонент бiзнесу та/або група активiв чи окремi активи не передбаченi на продаж та не класифiкованi як групи вибуття. Вся дiяльнiсть розглядається як дiяльнiсть, що продовжується, iнформацiя з припиненої дiяльностi не наводиться. 3) Ознаки знецiнення нефiнансових активiв вiдсутнi. 4) Строки корисного використання довгострокових нефiнансових активiв обгрунтованi; цiлком зношенi активи продовжують використовуватися та не можуть бути списаними з балансу, так як Товариство їх фактично використовує, пiдтримує робочий стан. 5) Резерви щорiчних вiдпусток  нараховуються. 6) Товариством оцiнено, що для тих активiв та зобов'язань, що вiдображенi в балансi як довгостроковi (крiм вiдстрочених податкiв), вiдшкодування активiв або погашення зобов'язань, вiдповiдно, вiдбудеться бiльш нiж через дванадцять мiсяцiв з дати балансу для кожного рядка активiв та зобов'язань, а по поточним - не бiльш нiж протягом календарного року. 7) Товариством оцiнено, що договори, за якими вона виступає орендодавцем, не мiстять ознак фiнансової оренди та повиннi класифiкуватися як операцiйна оренда. Фiнансова звiтнiсть Товариства складається у вiдповiдностi з основними якiсними характеристиками, що визначенi Принципами пiдготовки фiнансової звiтностi та МСБО 1:
 o зрозумiлiсть;
 o умиснiсть (iстотнiсть);
 o достовiрнiсть (правдиве представлення, перевага змiсту над формою, нейтральнiсть, обачливiсть, повнота);
 o спiвставнiсть. 
Облiковi полiтики послiдовно застосовуються до аналогiчних статей, за виключенням випадкiв, коли Стандарт чи Iнтерпретацiя вимагає/дозволяє проводити категоризацiю статей. Облiкова полiтика не пiдлягає змiненню, за виключенням наступних випадкiв:
 o змiнення облiкової полiтики вимагається стандартом  МСФЗ чи iнтерпретацiєю;
 o змiнення облiкової полiтики призведе до того, що у фiнансовiй звiтностi буде представлена бiльш надiйна та умисна iнформацiя.
Прийнята облiкова полiтика застосовується для повного пакету фiнансової звiтностi за МСФЗ. Надалi планується застосування такої облiкової полiтики, що вiдповiдатиме облiковiй полiтицi, застосованiй в цьому звiтному роцi, за винятком добровiльної змiни облiкової полiтики, i можливого впливу наведених нижче стандартiв та iнтерпретацiй i поправок (змiн) до них, якi набирають чинностi з 1 сiчня 2022 року та iнших майбутнiх дат. 
      Рiшення про оприлюднення фiнансової звiтностi прийнято Наглядовою радою 18.02.2024 року. При необхiдностi можливе внесення змiн у звiтнiсть. (п. 17 МСБО 10 "Подiї пiсля звiтного перiоду"). 

Прийняття нових та переглянутих МСФЗ 
Новi стандарти МСФЗ, роз'яснення та поправки до чинних стандартiв та роз'яснень, що починаються 1 сiчня 2023 року або пiсля цiєї дати.
Товариство не застосовувало опублiкованi достроково стандарти, роз'яснення або поправки, якi були випущенi, але не вступили в силу.
Новi стандарти i поправки, якi застосовувалися вперше в 2023 роцi, не мали iстотного впливу на рiчну фiнансову звiтнiсть Товариства.

Основнi засоби
Пiсля початкового визнання об'єкти основних засобiв та нематерiальнi активи в подальшому облiковуються за iсторичною собiвартiстю з вирахуванням накопиченої амортизацiї. Амортизацiя нематерiальних активiв нараховується прямолiнiйним методом. 
Усi необоротнi (матерiальнi та нематерiальнi) активи пiдлягають амортизацiї (крiм незавершених капiтальних iнвестицiй). За кожним об'єктом необоротних активiв визначається вартiсть, яка амортизується.
До основних засобiв емiтента належать рухомi та нерухомi основнi фонди, у тому числi будiвлi та споруди, машини та обладнання, прилади, меблi, транспортнi засоби, устаткування, обчислювальна технiка тощо, якi розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. за № 1668/39004.  У звiтному перiодi значних правочинiв щодо основних засобiв емiтент не укладав. Виробнича тпотужнiсть Товариства визначається в тих самих одиницях вимiру, в яких здiйснюється облiк продукцiї, що виготовляється та послуг, що надаються. Емiтент здiйснює визначення виробничої потужностi вартiсним показником усього обсягу продукцiї та послуг. Поточна (фактично досягнута) виробнича потужнiсть Товариства визначається перiодично у зв'язку зi змiною умов виробництва або перевищенням проектних показникiв. Аналiз використання всього виробничого потенцiалу пiдприємства здiйснюється Товариством по даним планового i звiтного балансу виробничих потужностей на основi таких показникiв, як загальний, iнтенсивний та екстенсивний коефiцiєнти використання виробничих потужностей. Емiтент також здiйснює розрахунок резервiв збiльшення випуску продукцiї, звертаючи при цьому основну увагу на введення в дiю невстановленого обладнання, замiну i модернiзацiю обладнання, скорочення цiлоденних та внутрiшньо змiнних простоїв, пiдвищення коефiцiєнта змiнностi та iнтенсивностi використання обладнання, тощо. У звiтному перiодi, ступiнь використання основних засобiв, в т.ч. машин та обладнання емiтентом складає близько 5 %. Iнвентаризацiя основних засобiв у 2023 роцi не проводилась. Всi витрати Товариство були спрямованi на збереження та консервацiю  основних засобiв.  
Термiни корисного використання основних засобiв
Об'єкти основних засобiв вiдображаються за первинною вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї. Оцiнка термiну корисного використання об'єктiв основних засобiв є предметом судження керiвництва, що грунтується на досвiдi експлуатацiї подiбних об'єктiв основних засобiв. При визначеннi величини термiну корисного використання активiв керiвництво розглядає спосiб застосування об'єкту, темпи його технiчного старiння, фiзичний знос i умови експлуатацiї. Змiни у вказаних передумовах можуть вплинути на коефiцiєнти амортизацiї в майбутньому.
Амортизацiю основних засобiв Пiдприємство не нараховувало у 2023 роцi.
Термiни корисного використання:
 Найменування групи основних засобiв	Строк експлуатацiї (рокiв)
Будiвлi	50
Iнструменти, прилади, iнвентар (меблi)	5
Машини та обладнання	10

Щодо знецiнення основних засобiв. Аналiз знецiнення основних засобiв вимагає оцiнки вартостi використання активу або групи активiв, що генерує самостiйний грошовий потiк. При оцiнцi вартостi використання застосовувалося дисконтування очiкуваних майбутнiх грошових потокiв до їх поточної вартостi по ставцi дисконтування до вирахування податкiв, яка вiдбиває поточну ринкову оцiнку тимчасової вартостi грошей i оцiнку ризикiв, властивих цьому активу. За станом на 31 грудня 2021 року ознак знецiнення основних засобiв не спостерiгалося.
Строки корисного використання та правила нарахування амортизацiї визначенi Облiковою полiтикою Пiдприємства. Малоцiннi необоротнi матерiальнi активи амортизуються 100 % при введеннi в експлуатацiю.
Станом на 31 грудня 2023 року у складi основних засобiв вiдображено:
Група ОС	За первiсною вартiстю станом на 31 грудня 2023 року, т.грн	Амортизацiя станом на 31 грудня 2023 року накопичена за перiод, т.грн
Будинки та споруди	137925	90838
Машини та обладнання	386257	257497
Транспортнi засоби	6904	5756
Iнструменти, прилади, iнвентар (меблi)        	13884	12098
	544970	366189

Вартiсть основних засобiв, що повнiстю амортизованi, але продовжують використовуватись 19474 тис. грн.
Очiкуванi остаточнi строки корисного використання основних засобiв в звiтному перiодi були наступними:
- будiвлi та  споруди та передавальнi пристрої - вiд 1 до 45 рокiв;
- машини та обладнання - вiд 2 до 26  рокiв;
- транспортнi засоби - вiд 1 до 27  рокiв;
- iншi основнi засоби - вiд 1 до 5 рокiв.

Ступiнь зносу основних засобiв становить  66,51 %  та по групах:
1)	будiвлi, споруди та передавальнi засоби - 65,86%,  
2)	машин та обладнання - 66,66 %, 
3)	iнструменти, прилади, iнвентар, меблi - 87,14%,
4)	транспортнi засоби - 83,37%,

За звiтний перiод балансова вартiсть основних засобiв не  збiльшилася.
Балансова вартiсть оформлених у заставу основних засобiв складає 125815т.грн

Малоцiннi та швидкозношуванi предмети
Предмети, термiн використання яких менше одного року, що супроводжують виробничий процес протягом звiтного перiоду, облiковуються на рахунку 22 " Малоцiннi та швидкозношуванi предмети". У момент передачi таких активiв в експлуатацiю списуються з балансу (у розмiрi 100% вiд їх вартостi) з одночасною органiзацiєю їх оперативного кiлькiсного облiку за мiсцями експлуатацiї i вiдповiдальних особах протягом строку фактичного використання таких предметiв.

Малоцiннi необоротнi активи.
В складi малоцiнних необоротних активiв облiковуються об'єкти вартiстю до 20 000,00 грн. (без ПДВ) та очiкуваним термiном використання (експлуатацiї) бiльше одного року (або операцiйного циклу).
Амортизацiя малоцiнних необоротних активiв нараховується у першому мiсяцi їх використання (в момент введення в експлуатацiю) у розмiрi 100% їх вартостi вiдповiдно до ст. 145.1.6 Податкового Кодексу України №2755 Малоцiннi необоротнi активи списуються з балансу в мiсяцi введення їх в експлуатацiю.

Нематерiальнi активи 
Визнання, оцiнку та облiк нематерiальних активiв здiйснюється згiдно iз положеннями Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 38 (МСБО 38) "Нематерiальнi активи" з урахуванням  ст.145.1.1  Податкового Кодексу України №2755 вiдповiдно до визначених груп. 
Нематерiальнi активи вiдображаються за первiсною вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї. Первiсна вартiсть нематерiальних активiв складається з цiни придбання, мита, непрямих податкiв, що не пiдлягають вiдшкодуванню, та iнших витрат, безпосередньо пов'язаних з їх придбанням та доведенням до стану, у якому вони придатнi для використання за призначенням. Первiсна вартiсть нематерiальних активiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних iз удосконаленням цих нематерiальних активiв i пiдвищенням їх можливостей, якi сприятимуть збiльшенню первiсно очiкуваних майбутнiх економiчних вигод вiд використання об'єкта нематерiальних активiв.
Витрати, що здiйснюються для пiдтримання об'єкта нематерiальних активiв в придатному для використання станi та одержання первiсно очiкуваних майбутнiх економiчних вигод вiд його використання, включаються до складу витрат звiтного перiоду.
Пiсля первiсного визнання нематерiальний актив вiдображається за його собiвартiстю за вирахуванням будь-якої накопиченої амортизацiї та будь-яких накопичених збиткiв вiд зменшення корисностi.
Одиницею облiку вважати окремий об'єкт  нематерiальних активiв. 
Товариство визначає термiн користування нематерiальними активами, який становить вiд 2 до 10 рокiв. Амортизацiя нематерiальних активiв проводиться прямолiнiйним методом, виходячи з первiсної вартостi нематерiальних активiв i норми амортизацiї, обчисленої виходячи з термiну корисного використання цього об'єкту. 
Лiквiдацiйна вартiсть об'єктiв нематерiальних активiв прирiвняна до нуля.
Капiталiзацiя вартостi нематерiальних активiв, отриманих Товариством в результатi розробки, вiдбувається при дотриманнi наступних критерiїв:
"	Товариство має намiр, технiчну можливiсть та ресурси для доведення нематерiального активу до стану, у якому вiн придатний для реалiзацiї або використання;
"	Товариство має можливiсть отримання майбутнiх економiчних вигод вiд реалiзацiї або   використання нематерiального активу;
"	Товариство має iнформацiю для достовiрного визначення витрат, пов'язаних з розробкою нематерiального активу.
Найменування групи нематерiальних активiв	Первiсна вартiсть, 
тис. грн.	Сума амортизацiї, 
тис. грн.
Iншi нематерiальнi активи	5601	3812
Нематерiальнi активи облiковуються по первiснiй вартостi i не переоцiнювались.
Запаси
Запасами визнаються активи, якi призначенi для продажу протягом звичайного операцiйного циклу або для виробництва з метою виготовлення та реалiзацiї продукцiї.
Запаси ПрАТ "ДРЗМВ" пiдроздiляються на наступнi групи:
-	готова продукцiя, вироблена Товариством з метою продажу;
-	незавершене виробництво - запаси, що знаходяться на рiзних стадiях виробництва, але ще не пройшли повного виробничого циклу;
-	сировину i матерiали, необхiднi для виробництва;
Активи, що не вiдносяться до основних засобiв, визнаються або в якостi товарно-матерiальних запасiв, або в якостi витрат того перiоду, в якому вони були придбанi.
Запаснi частини та допомiжне обладнання вiдображаються як запаси та визнаються в прибутку або збитку в процесi їхнього використання. Однак основнi запаснi частини та резервне обладнання розглядаються як основнi засоби, якщо ПрАТ "ДРЗМВ" очiкує, що буде використовувати їх протягом бiльше одного перiоду. Так само, якщо запаснi частини та допомiжне обладнання можуть використовуватися тiльки у зв'язку з об'єктом основних засобiв, вони облiковуються як основнi засоби.
Не визнаються виробничими запасами сировина i матерiали, отриманi в переробку (давальницька сировина).
Оцiнка виробничих запасiв на звiтну дату здiйснюється за меншою з таких величин: собiвартостi i чистої вартостi реалiзацiї.
Собiвартiсть запасiв включає в себе:
-	витрати на придбання, що складаються з: цiни придбання, iмпортних мит, iнших податкiв (крiм тих, що пiдлягають вiдшкодуванню податковими органами), витрат на транспортування, витрат на обробку, iнших витрат, пов'язаних з придбанням запасiв;
-	витрати на переробку;
-	iншi витрати, здiйсненi для доведення запасiв до їх поточного стану та мiсця розташування.
Витрати, якi не включаються до собiвартостi запасiв i визнаються як витрати в перiод виникнення:
-	наднормативнi втрати сировини, працi або iнших виробничих витрат;
-	витрати на зберiгання, якщо тiльки вони не потрiбнi в процесi виробництва для переходу до наступної стадiї виробництва;
-	адмiнiстративнi витрати;
-	витрати на збут.
Чиста вартiсть реалiзацiї запасiв може стати менше собiвартостi, наприклад в результатi:
-	пошкодження запасiв;
-	повного або часткового старiння;
-	зниження цiни продажу;
-	збiльшення попередньо оцiнених витрат на завершення виробництва або збут.
При перевищеннi балансової вартостi запасiв над чистою вартiстю реалiзацiї 
ПРАТ "ДРЗМВ" здiйснює часткове списання вартостi запасiв до чистої вартостi їх реалiзацiї.
Уцiнка запасiв, якi знецiнилися, проте будуть використовуватися для виробництва готової продукцiї, яка принесе прибуток, не проводиться.
Оцiнка вибуття матерiалiв, сировини визначається з використанням методу ФIФО. ПрАТ "ДРЗМВ" використовує один i той же спосiб розрахунку собiвартостi для всiх запасiв, що мають однаковий характер i спосiб використання пiдприємством.
При продажу запасiв їх балансова вартiсть визнається як витрати в тому перiодi, в якому визнається вiдповiдний дохiд вiд реалiзацiї.

Iнформацiя про заставлене майно для забезпечення по кредиту (або наданi забезпечення для iнших осiб), або iншi обмеження в користуваннi майном Товариства, станом на 31.12.2023 року.
Заставне майно за кредитом - основне технологiчне обладнання, договiр застави рухомого майна № РМ-КНА-324/1 вiд 29.01.2018. 
№	Найменування (в т.р. тип/колiр за наявностi):	Марка 	Балансова вартiсть, грн.	Залишкова балансова вартiсть, грн.
1	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	451796,72	206 795,51
2	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	451796,72	206 795,51
3	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	727391,08	332 940,89
4	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	727391,08	332 940,89
5	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	750 721,00	349 062,13
6	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	750 721,00	349 062,13
7	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	1 100 183,68	510 997,25
8	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	1 100 183,68	510 997,25
9	Резьбонакатный станок 	CHIEN TSAI MACHINERY ENT CO., LTD	2 354 736,66	1 149 064,11
10	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	2 916 964,06	1 180 952,16
11	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	1 530 084,48	619 465,00
12	Конвейерный закалочно-отпускной агрегат для термической обработки изделий с газовой системой нагрева	SAN-YANG ELECTRIC HEAT	25 691 501,50	10 681 893,79
13	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	6 788 327,98	3 271 846,06
14	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	14 976 195,63	6 170 002,10
15	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	10 752 113,12	5 182 318,94
16	Холодно-высадочный автомат для пр-ва гаек	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	4 181 995,04	2 015 644,40
17	Печь садочного типа с газовой системой нагрева для отжига проволоки в мотках	SHIE HONG ENGINEERING CO., LTD	4 590 122,16	2 376 851,50
18	Генератор RX газа	SHIE HONG ENGINEERING CO., LTD	2 171 775,68	1 295 914,45
19	Автоматическая линия щелочного цинкования барабанного типа	WANG CHENG PRECISE TECHNOLOGY CO., LTD	15 560 523,50	6 752 106,45
20	Оборудование для переработки выхлопов	WINFAN TECHNOLOGY CO., LTD	2 311 025,04	1 196 687,25
21	оборудование по переработке стоков	WINFAN TECHNOLOGY CO., LTD	1 996 997,88	1 034 079,75
22	Печь гидрогенизации шкафного типа	WANG CHENG PRECISE TECHNOLOGY CO., LTD	1 992 955,84	1 031 984,32
23	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	677 667,78	307 337,92
24	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	785 512,89	356 246,54
25	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	1 125 093,87	510 254,65
26	Станок металлорежущий гайконарезной 4-х шпиндельный	JIAN HWA INDUSTRIAL CO., LTD	1 415 118,10	641 786,37
27	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов 	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	2 205 191,39	892 783,61
28	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов 	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	5 247 339,68	2 436 940,48
29	Холодно-высадочный автомат для пр-ва болтов 	JERN YAO ENTERPRISES CO., LTD	3 996 680,07	2 070 356,43
30	Автоматическая линия для упаковки болтов и гаек в картонные ящики	UNI PACK	6 487 388,14	1 200 474,32

Найменування групи запасiв	Вартiсть, тис. грн. на 31.12.2023
Виробничi запаси		      98992
Товари	4
Готовая продукцiя	96606
Незавершене виробництво	25
Всього 	195627

Дебiторська заборгованiсть. 
Дебiторська заборгованiсть облiковується за нижчою з двох вартостей: або балансова (справедлива) вартiсть, або вартiсть очiкуваного вiдшкодування, i складається з заборгованостей:
"	Дебiторська заборгованiсть за товари роботи, послуги; 
"	iнша поточна дебiторська заборгованiсть, до складу якої включено розрахунки з бюджетом, за виданими авансами, розрахунки з iншими дебiторами, розрахунки за соцiальним страхуванням.  

Знецiнення дебiторської заборгованостi по основнiй дiяльностi i iншiй дебiторськiй заборгованостi.
Керiвництво оцiнює вiрогiднiсть погашення дебiторської заборгованостi по основнiй дiяльностi i iншiй дебiторськiй заборгованостi на пiдставi аналiзу по окремих клiєнтах. При проведеннi такого аналiзу до уваги беруться наступнi чинники: аналiз дебiторської заборгованостi по основнiй дiяльностi i iншiй дебiторськiй заборгованостi по термiнах, їх зiставлення з термiнами кредитування клiєнтiв, фiнансове положення клiєнтiв i погашення ними заборгованостi у минулому. Якби фактично вiдшкодованi суми були меншими, нiж за оцiнками керiвництва, Пiдприємству довелося б враховувати додатковi витрати на знецiнення.
Дебiторська заборгованiсть	Строк погашення до 12мiс	Строк погашення бiльше 18мiс
Дебiторська заборгованiсть за товари, роботи послуги (покупцi)	1682	-
За виданими авансами	70746	12238
З бюджетом	888	-
Iнша поточна дебiторська заборгованiсть	1448	-

Фiнансовi iнструменти вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до Мiжнародного стандарту фiнансової звiтностi 9 (МСФЗ 9) "Фiнансовi iнструменти". Пiдприємство класифiкує фiнансовi активи за справедливою вартiстю. Пiдприємство класифiкує фiнансовi зобов'язання за справедливою вартiстю з вiдображенням результату переоцiнки у прибутку або збитку. Такi зобов'язання, в тому числi похiднi фiнансовi iнструменти, якi є зобов'язаннями, у подальшому оцiнюються за справедливою вартiстю; Визнання та, у вiдповiдних випадках, припинення визнання звичайного придбання або продажу фiнансових активiв здiйснюється, з використанням облiку за датою операцiї або облiку за датою розрахункiв. Пiдприємство припиняє визнання фiнансового активу тодi i лише тодi, коли: а) строк дiї контрактних прав на грошовi потоки вiд фiнансового активу закiнчується, або б) Пiдприємство передає фiнансовий актив (як зазначено в параграфах 3.2.4 i 3.2.5), i ця передача вiдповiдає критерiям для припинення визнання вiдповiдно до параграфа 3.2.6 МСФЗ 9 При припиненнi визнання фiнансового активу повнiстю рiзниця мiж балансовою вартiстю (оцiненою на дату припинення визнання) та отриманою компенсацiєю (включаючи будь-який новий отриманий актив мiнус будь-яке нове взяте зобов'язання) визнають у прибутку або збитку. Суб'єкт господарювання вилучає фiнансове зобов'язання (або частину фiнансового зобов'язання) зi свого звiту про фiнансовий стан тодi i лише тодi, коли його погашають, тобто коли зобов'язання, визначене у контрактi, виконано, анульовано або строк його дiї закiнчується. 
Грошовi кошти
 Грошовi кошти включають суму грошей в касi, на поточних рахунках i депозитах до запитання. Пiдприємство використовує прямий метод, згiдно з яким розкривається iнформацiя про основнi класи валових надходжень грошових коштiв чи валових виплат грошових коштiв. Грошовi потоки, якi виникають вiд операцiй в iноземнiй валютi, вiдображаються у функцiональнiй валютi Пiдприємства, iз застосуванням до суми в iноземнiй валютi такого курсу обмiну функцiональної валюти на iноземну валюту, який був на дату грошового потоку. Грошовi потоки, деномiнованi в iноземнiй валютi, вiдображаються способом, який вiдповiдає вимогам МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв". Грошовi кошти, що вiдображаються за статтею балансу "Грошовi кошти та їх еквiваленти" завжди доступнi для оплати поточних зобов'язань i не є предметом будь-яких договiрних обмежень щодо їх використання для погашення боргових зобов'язань. 
В статтi Балансу "Грошовi кошти в нацiональнiй валютi" вiдображено залишок грошових коштiв на поточних рахунках у банку в сумi  26447 тис. грн.
До складу статтi "Грошовi кошти"  включенi:
№ з/п	Найменування	Станом
на 31.12.2023 р., тис. грн
1	Грошовi кошти в касi пiдприємства	-
2	Грошовi кошти на поточних рахунках в банку	26447
3	Грошовi кошти в дорозi	-
4	Еквiваленти грошових коштiв	-
	Всього	26447

Згiдно "Звiту про рух грошових коштiв" надходження грошових коштiв в результатi операцiйної дiяльностi, отриманi пiдприємством за 2023 рiк 268642 тис. грн. i включають надходження вiд:
№ 
п/п	Змiст операцiї	За 2023 рiк, тис. грн
1	Реалiзацiї  продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	78224
2	Надходження вiд повернення авансiв	15614
3	Надходження вiд вiдсоткiв за залишками коштiв	5090
4	Надходження авансiв вiд покупцiв i замовникiв	169644
5	Iншi надходження	70
6	Повернення податкiв	-
	Всього	268642
До складу витрат в результатi операцiйної дiяльностi згiдно "Звiту про рух грошових коштiв" за 2023 рiк включенi грошовi кошти, направленi на: 
№
п/п	Змiст операцiї	За 2023 рiк тис. грн.
1	Витрачання на оплату товарiв (робiт, послуг)	126188
2	Витрачання на оплату повернення авансiв	159
3	Оплату працi	44683
4	Вiдрахувань на соцiальнi заходи	10120
5	Зобов'язань з податкiв i зборiв	55169
6	Iншi витрачення	4378
	Всього:	240697
Статутний i власний капiтал.
Власний капiтал ПРАТ "ДРЗМВ" станом на 31.12.2023 р., облiкований в сумi 429338тис. грн., складається з наступного: 
"	Статутний капiтал 	 	             3323 тис.грн.
"	Капiтал у дооцiнках                       21059 тис.грн
"	Резервний капiтал                               830тис.грн.
"	Нерозподiлений прибуток	             404126 тис.грн.
      Статутний капiтал пiдприємства станом на 31.12.2023 р. становить 3322698,80 гривень, який подiлений на 66453976  простих iменних акцiй номiнальною вартiстю 0,05 грн. Частка простих акцiй у статутному капiталi складає 100%. Найменування органу, що зареєстрував випуск - Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку. Номер свiдоцтва про реєстрацiю випуску № 120/1/11.  Акцiї були сплаченi в термiн i способом передбаченим установчими документами. Випуск акцiй був здiйснений з додержанням правил та вимог Закону України "Про цiннi папери та фондову бiржу". Формування статутного капiталу було виконано з дотриманням вимог Закону України  "Про господарськi товариства".
         За даними первинних облiкових регiстрiв бухгалтерського облiку станом на 31.12.2023р. внески здiйснено у повному обсязi. Бухгалтерський облiк власного капiталу ведеться на балансових рахунках 4 класу Плану рахункiв, аналiтичний облiк вiдповiдає синтетичному. Аудитор пiдтверджує правильнiсть та адекватнiсть визначення власного капiталу, його структури та призначення.
Додатковий капiтал
 У 2023 роцi нарахування додаткового капiталу не вiдбувалося.
Кредиторська заборгованiсть - кредиторська заборгованiсть включає в себе заборгованiсть за товарами та послугами та iншу кредиторську заборгованiсть.  Уся кредиторська заборгованiсть облiковується на основi методу нарахування.  
 Кредиторська заборгованiсть по строкам погашення:
Кредиторська заборгованiсть	Строк погашення до 12 мiсяцiв
Кредиторська заборгованiсть за товари, роботи послуги 	13969

Поточна кредиторська заборгованiсть станом на 31.12.2023 р.
№ з/п	Найменування статтi	Станом
на 31.12.2023 р., тис. грн.
1	Кредиторська заборгованiсть за товари, роботи послуги 	13969
	Поточнi зобов'язання за розрахунками:	
2	З бюджетом	5584
3	Зi страхування	0
4	З оплати працi	566
5	З одержаних авансiв	3084
6	З учасниками	15294
7	Iншi	6305
8	Поточнi забезпечення	12105
	Всього	56907
В рядку 1690 "Iншi поточнi зобов'язання" балансу пiдприємства вiдображенi наступнi зобов'язання, що не знайшли свого вiдображення в iнших статтях балансу, а саме: 
№ з/п	Показник	          Станом 
на 31.12.2023 р., тис. грн.
1	Заборгованiсть за надану поворотну фiнансову допомогу	1538
2	Податковий кредит	2026
3	Заборгованiсть перед iншими кредиторами	2741
	Всього:	6305

Визнання доходу
У вiдповiдностi з нормами Мiжнародного стандарту бухгалтерського облiку 18 (МСБО 18),  Дохiд - це валове надходження економiчних вигiд протягом перiоду, що виникає в ходi звичайної дiяльностi суб'єкта господарювання, коли власний капiтал зростає в результатi цього надходження, а не в результатi внескiв учасникiв власного капiталу.
Справедлива вартiсть - це цiна, яка була б отримана вiд продажу активу або сплачена за передачу зобов'язання у звичайнiй операцiї мiж учасниками ринку на дату оцiнки.
Визначення доходу вiд продажу товару:
Дохiд вiд продажу товарiв визнається в разi задоволення всiх наведених далi умов:
а) суб'єкт господарювання передав покупцевi суттєвi ризики i винагороди, пов'язанi з власнiстю на товар;
б) за суб'єктом господарювання не залишається анi подальша участь управлiнського персоналу у формi, яка, як правило, пов'язана з володiнням, анi ефективний контроль за проданими товарами;
в) суму доходу можна достовiрно оцiнити;
г) ймовiрно, що до суб'єкта господарювання надiйдуть економiчнi вигоди, пов'язанi з операцiєю; та
г) витрати, якi були або будуть понесенi у зв'язку з операцiєю, можна достовiрно оцiнити.
 Визначення доходу вiд надання послуг:
Якщо результат операцiї, яка передбачає надання послуг, може бути попередньо оцiнений достовiрно, дохiд, пов'язаний з операцiєю, має визнаватися шляхом посилання на той етап завершеностi операцiї, який iснує на кiнець звiтного перiоду. Результат операцiї може бути попередньо оцiнений достовiрно у разi задоволення всiх наведених далi умов:
а) можна достовiрно оцiнити суму доходу;
б) є ймовiрнiсть надходження до суб'єкта господарювання економiчних вигiд, пов'язаних з операцiєю;
в) можна достовiрно оцiнити ступiнь завершеностi операцiї на кiнець звiтного перiоду; та
г) можна достовiрно оцiнити витрати, понесенi у зв'язку з операцiєю, та витрати, необхiднi для її завершення
Визначення доходу вiд використання третiми сторонами активiв Пiдприємства:
Дохiд, який виникає в результатi використання третiми сторонами активiв Пiдприємства, що приносять вiдсотки, роялтi та дивiденди, визнаються якщо:
а) є ймовiрнiсть, що економiчнi вигоди, пов'язанi з операцiєю, надходитимуть до суб'єкта господарювання; та
б) можна достовiрно оцiнити суму доходу.
Дохiд має визнаватися на такiй основi:
а) вiдсотки мають визнаватися iз застосуванням методу ефективної ставки вiдсотка;
б) роялтi мають визнаватися на основi принципу нарахування згiдно iз сутнiстю вiдповiдної угоди; та
в) дивiденди мають визнаватися, коли встановлюється право акцiонера на отримання виплати.
Дохiд звiтного перiоду в 2022 роцi складається з наступного:
"	Чистий дохiд вiд реалiзацiї металевих виробiв   204109 тис. грн.
"	Дохiд вiд одержаних вiдсоткiв  5090 тис. грн.
"	Дохiд вiд операцiйної оренди активiв (компенсацiя витрат)  3016 тис. грн.
"	Iншi операцiйнi доходи 4815 тис. грн.
Витрати
До складу витрат Товариства входять:
1. Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг).
2. Витрати, якi не включаються до собiвартостi запасiв i визнаються як витрати в перiод виникнення:
а) наднормативнi втрати сировини, працi або iнших виробничих витрат;
б) постiйнi загальновиробничi нерозподiленi витрати;
в) адмiнiстративнi витрати;
г) витрати на збут.
3. Фiнансовi витрати: вiдсотки за кредит.
4. Iншi витрати.
Надзвичайнi витрати не визнаються.
Аналiтичний облiк витрат Товариство веде з використанням рахункiв та субрахункiв класу 9 "Витрати дiяльностi".
Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг)
Собiвартiсть реалiзованої продукцiї Товариства включає:
1. Прямi матерiальнi витрати:
а) сировина i матерiали;
б) допомiжнi матерiали;
в) енерговитрати на технологiчнi цiлi;
г) зворотнi вiдходи (вираховуються).
2. Прямi витрати на оплату працi. Вiдображаються витрати на оплату працi працiвникiв, безпосередньо зайнятих у виробництвi продукцiї, виконаннi робiт або наданнi послуг, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретних об'єктiв витрат, i складаються з: виплат за окладами i тарифами, премiй та заохочень, компенсацiйних виплат та оплати вiдпусток.
3. Iншi прямi витрати. До складу iнших прямих витрат включаються всi iншi виробничi витрати, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат, зокрема вiдрахування на соцiальнi заходи, амортизацiя, втрати вiд браку, якi складаються з вартостi остаточно забракованої з технологiчних причин продукцiї (виробiв, вузлiв, напiвфабрикатiв ), зменшеної на її справедливу вартiсть, та витрат на виправлення такого технiчно неминучого браку.
4. Змiннi загальновиробничi. До змiнних загальновиробничих витрат належать витрати на обслуговування i управлiння виробництвом (цехiв, дiльниць), що змiнюються прямо (або майже прямо) пропорцiйно до змiни обсягу дiяльностi, наприклад:
а) витрати на сировину, матерiали, енергоносiї, паливо та iншi господарськi потреби, що виникають у процесi виробництва;
б) витрати на проведення технiчного огляду, технiчного обслуговування i поточного ремонту основних виробничих фондiв;
в) витрати на оплату працi ремонтного персоналу;
г) витрати на сертифiкацiю;
д) iншi витрати, що залежать вiд обсягу виробленої продукцiї.
Змiннi витрати вiдносяться на кожну одиницю продукцiї на основi фактичного використання виробничих потужностей.
5. Постiйнi розподiленi загальновиробничi витрати. До постiйних загальновиробничих витрат вiдносяться витрати на обслуговування i управлiння виробництвом, що залишаються незмiнними (або майже незмiнними) при змiнi обсягу дiяльностi, наприклад:
а) амортизацiя основних виробничих фондiв;
б) витрати на оплату працi цехового i управлiнського виробничого персоналу i вiдповiднi вiдрахування на соцiальнi заходи;
в) обслуговування виробничих будiвель та обладнання (витрати на електроосвiтлення цехiв, на пожежну охорону, витрати на утримання складських примiщень);
г) управлiнськi та адмiнiстративнi витрати, пов'язанi з виробництвом (оплата службових вiдряджень виробничого персоналу, витрати на забезпечення технiки безпеки);
д) витрати на сплату податкiв i обов'язкових платежiв, якi не залежать вiд обсягу виробництва.
Сума постiйних витрат, що вiдноситься на кожну одиницю продукцiї, не збiльшується в результатi низького рiвня виробництва або простоїв.
Понаднормативнi витрати
До наднормативним витрат вiдносяться:
1. Наднормативнi витрати на оплату iншого невiдпрацьованого робочого часу працiвникiв, безпосередньо зайнятих у виробництвi продукцiї, виконаннi робiт або наданнi послуг, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретних об'єктiв витрат.
2. Соцiальнi нарахування на наднормативнi витрати на оплату iншого невiдпрацьованого робочого часу.
3. Iншi наднормативнi витрати.
Наднормативнi витрати не включаються до собiвартостi i визнаються витратами того перiоду, в якому вони понесенi.
Загальновиробничi витрати
До складу загальновиробничих витрат включаються:
1. Витрати на управлiння виробництвом (оплата працi апарату управлiння цехами, дiльницями тощо; вiдрахування на соцiальнi заходи й медичне страхування апарату управлiння цехами, дiльницями; витрати на оплату службових вiдряджень персоналу цехiв, дiльниць тощо).
2. Амортизацiя основних засобiв загальновиробничого (цехового, дiльничного, лiнiйного) призначення.
Витрати на повне вiдновлення основних засобiв загальновиробничого призначення (будiвлi, споруди, передавальнi пристрої, машини та обладнання, транспортнi засоби, iнструменти, приладдя, iнвентар (меблi), робоча i продуктивна худоба, багаторiчнi насадження, iншi основнi засоби, а також iншi необоротнi матерiальнi активи ), якi включаються в собiвартiсть продукцiї (робiт, послуг) у виглядi амортизацiйних вiдрахувань вiд вартостi основних засобiв.
3. Амортизацiя нематерiальних активiв загальновиробничого (цехового, дiльничного, лiнiйного) призначення.
Витрати на повне вiдновлення нематерiальних активiв загальновиробничого призначення (прав на знаки для товарiв i послуг, прав на об'єкти промислової власностi, авторських та сумiжних з ними прав, iнших нематерiальних активiв), якi включаються в собiвартiсть продукцiї (робiт, послуг) у виглядi амортизацiйних вiдрахувань вiд вартостi нематерiальних активiв.
4. Витрати на утримання, експлуатацiю та ремонт, страхування, операцiйну оренду основних засобiв, iнших необоротних активiв загальновиробничого призначення.
Витрати на проведення поточного ремонту основних засобiв, iнших необоротних активiв загальновиробничого призначення:
5. Витрати на вдосконалення технологiї й органiзацiї виробництва:
6. Витрати на опалення, освiтлення, водопостачання, водовiдведення та iнше утримання виробничих примiщень.
7. Витрати на обслуговування виробничого процесу:
8. Витрати на охорону працi, технiку безпеки i охорону навколишнього природного середовища.
9. Iншi витрати:
Нерозподiленi постiйнi загальновиробничi витрати визнаються витратами того перiоду, в якому вони понесенi.
Адмiнiстративнi витрати
До адмiнiстративних витрат вiдносяться такi загальногосподарськi витрати, спрямованi на обслуговування та управлiння пiдприємством:
1. Загальнi  витрати:
2. Витрати на службовi вiдрядження i утримання апарату управлiння пiдприємством та iншого загальногосподарського персоналу:
3. Витрати на утримання основних засобiв, iнших матерiальних необоротних активiв загальногосподарського використання:
4. Винагороди за професiйнi послуги (юридичнi, аудиторськi, транспортнi (якi не зараховують до складу ТЗВ та витрат на збут) з оцiнки майна та iн.)
5. Витрати на зв'язок (поштовi, телеграфнi, телефоннi, телекс, факс тощо).
6. Витрати на використання i обслуговування технiчних засобiв управлiння: обчислювальних центрiв, вузлiв зв'язку, засобiв сигналiзацiї.
7.Амортiзацiя нематерiальних активiв загальногосподарського використання (прав на знаки для товарiв i послуг, прав на об'єкти промислової власностi, авторських та сумiжних з ними прав та iнших нематерiальних активiв).
8. Витрати на врегулювання спорiв у судових органах;
9. Податки, збори та iншi передбаченi законодавством обов'язковi платежi (крiм податкiв, зборiв та iнших обов'язкових платежiв, що включаються до виробничої собiвартостi). Наприклад: мито, оплата вартостi лiцензiй.
10. Плата за розрахунково-касове обслуговування та iншi послуги банкiв.
11. Iншi витрати загальногосподарського призначення. 
Витрати на збут
Витрати на збут включають такi витрати, пов'язанi з реалiзацiєю (збутом) продукцiї (товарiв, робiт, послуг):
1. Витрати пакувальних матерiалiв.
2. Витрати на ремонт тари.
3. Оплата працi працiвникам пiдроздiлiв, що забезпечують збут.
4. Витрати на рекламу та дослiдження ринку (маркетинг).
5. Витрати на передпродажну пiдготовку товарiв.
6. Витрати на вiдрядження працiвникiв, зайнятих збутом.
7. Витрати на утримання основних засобiв, iнших матерiальних необоротних активiв, пов'язаних зi збутом продукцiї, товарiв, робiт, послуг.
8. Витрати на транспортування, перевалку i страхування готової продукцiї (товарiв), транспортно-експедицiйнi та iншi послуги, пов'язанi з транспортуванням продукцiї (товарiв) вiдповiдно до умов договору (базису) поставки.
9. Iншi витрати, пов'язанi зi збутом продукцiї, товарiв, робiт, послуг. 

В поточному 2023 роцi операцiйнi витрати складалися з наступних статей:
"	Матерiальнi затрати    41839 тис. грн.
"	Витрати на оплату працi  55203 тис. грн.
"	Вiдрахування на соцiальнi заходи 9683 тис. грн.
"	Iншi операцiйнi витрати  39625 тис. грн.
В поточному 2023 роцi собiвартiсть складалася з наступних статей:
"	Матерiальнi затрати    46945 тис. грн.
"	Витрати на оплату працi  5843 тис. грн.
"	Вiдрахування на соцiальнi заходи 1147 тис. грн.
"	Амортизацiя основних засобiв 972 тис. грн.
"	Iншi операцiйнi витрати  3432 тис. грн.

Податок на прибуток
Податок на прибуток представлений сумою поточного податку на прибуток до сплати.
Поточний податок
Податок на прибуток обчислено вiдповiдно до законiв, якi в даний час дiють в Українi. Сума поточного податку до сплати  розрахована вiд суми оподатковуваного прибутку за рiк. Оподатковуваний прибуток вiдрiзняється вiд чистого прибутку, який вiдображений у попередньому звiтi про сукупнi прибутки та збитки, тому що не включає статтi доходiв або витрат, що пiдлягають оподаткуванню в iншi роки i в подальшому не включає елементи, якi нiколи не будуть оподатковуватися або такi, що ведуть до зменшення бази оподаткування. Зобов'язання Товариства за поточним податком розраховується з використанням ставок податку, якi є чинними або набули чинностi на звiтну дату. 

Вiдстрочений податок 
Вiдстрочений податок визначається як рiзниця мiж балансовою вартiстю активiв i зобов'язань у попереднiй фiнансовiй звiтностi та вiдповiдної податкової бази, що  використовується при обчисленнi оподатковуваного прибутку i облiковуються з використанням балансового методу.
Вiдстроченi податковi зобов'язання визнаються, як правило, для всiх оподатковуваних тимчасових рiзниць, у той час як вiдстроченi податковi активи зазвичай вiдображаються  для усiх тимчасових рiзниць в такiй мiрi, в якiй цiлком iмовiрно, що буде отриманий оподатковуваний прибуток проти якого i будуть використанi цi податковi рiзницi. 
Балансова вартiсть вiдстрочених податкових активiв переглядається на кожну звiтну дату i зменшується в тiй мiрi, в якiй бiльше не є iмовiрним той факт, що буде отримана достатня кiлькiсть оподатковуваного прибутку, щоб частково або повнiстю покрити частину активiв, що пiдлягають вiдшкодуванню. 
Вiдстроченi податковi активи та зобов'язання згортаються тiльки тодi, коли iснує юридично закрiплене право проводити залiк поточних податкових активiв проти поточних податкових зобов'язань, i коли вони вiдносяться до податкiв одним i тим самим податковим органом, i Товариство має намiр врегулювати свої поточнi податковi активи i зобов'язання на нетто-основi.
Поточнi та вiдстроченi податки за перiод
Поточнi та вiдстроченi податки визнаються як витрати або дохiд у попередньому звiтi про сукупнi прибутки та збитки за винятком випадкiв, коли вони кредитуються або дебетуються безпосередньо в iншому сукупному доходi/збитку. У такому випадку податки визнаються прямо в iнших доходах/збитках.
Витрати з податку на прибуток, що визнанi витратами згiдно з МСБО 12 "Податок на прибуток" в звiтному перiодi  нараховувались. 
Податковi витрати з податку на прибуток  в звiтному перiодi  4816 тис. грн. 
Вiдстроченi податковi активи 6383 тис.грн.
Прибуток на акцiю вiд триваючої дiяльностi
Прибуток, що припадає на власникiв звичайних акцiй за звiтний 2023 рiк 0,36 грн на 1 акцiю.
Управлiння фiнансовими ризиками. 
В своїй  дiяльностi компанiя знаходиться пiд впливом  цiлого ряду фiнансових ризикiв, зокрема ринковий ризик (в тому числi цiновий ризик, валютний ризик, ризик грошових потокiв), кредитний ризик i ризик лiквiдностi.
Управлiння ризиками здiйснюється керiвництвом в тiсному спiвробiтництвi з правлiнням та операцiйними пiдроздiлами компанiї, що дозволяє звести їх  до оптимальної межi.
Ринковий ризик. Компанiя знаходиться пiд впливом ринкового ризику. Ринковi ризики виникають в зв'язку з вiдкритими позицiями по iноземних валютах, процентних зобов'язаннях, дольових iнвестицiях, якi знаходяться пiд впливом загальних та специфiчних коливань ринку. Керiвництвом  здiйснюється контроль за рiвнем ризику, однак немає гарантiї  отримання збиткiв у випадку значних ринкових змiн.
Валютний ризик. Рiвень валютного ризику визначається  фiнансовими iнструментами, розрахунок по яких здiйснюється по валовiй сумi  грошовими коштами. Зростаюча внутрiшня нестабiльнiсть в країнi привела до волатильностi валютного ринку i стала причиною iстотного падiння гривнi по вiдношенню до основних iноземних валют. Керiвництву компанiї не пiдконтрольний ризик змiни обмiнного курсу гривнi, який призводить до значних збиткiв при перерахунку зобов'язань,  виражених в iноземнiй валютi,  компанiя не  проводить хеджування своїх валютних позицiй. 
Ризик процентної ставки. Компанiя не має значних процентних активiв, тому доходи та грошовi потоки по основнiй дiяльностi не залежать вiд змiни ринкових процентних ставок. Ризик змiни процентної ставки зв'язаний з довгостроковими позиковими коштами, отриманими компанiєю. Iнформацiя по процентних ставках наведена в Примiтцi 19.
Цiновий ризик. Компанiя знаходиться пiд впливом  ризику змiни цiн на сировину та матерiали, енергоресурси, що може привести до значних втрат та змiни цiн на продукцiю. Кредитний ризик. Компанiя знаходиться пiд впливом кредитного ризику, який полягає  в тому, що одна iз сторiн операцiй з фiнансовими iнструментами послужить причиною фiнансових збиткiв iншої сторони внаслiдок невиконання зобов'язань по договору. 
Кредитний ризик зв'язаний з грошовими коштами та їх еквiвалентами, торговими операцiями з контрагентами, включаючи непогашену дебiторську заборгованiсть та зобов'язання по операцiях. Для вiдкриття розрахункових рахункiв керiвництво вибирає тiльки лiдируючi українськi банки, якi на момент розмiщення коштiв вважаються найменш ризиковими. У компанiї немає формальної кредитної полiтики у вiдношеннi до контрагентiв, рiвень кредитного ризику контролюється в оперативному режимi тiльки по значних сумах. Компанiя не вимагає забезпечення заставою дебiторської заборгованостi по основнiй дiяльностi та iншiй дебiторськiй заборгованостi. Компанiя створює резерв сумнiвних боргiв, який сформовано за методом абсолютної суми сумнiвної заборгованостi на основi аналiзу платоспроможностi окремих дебiторiв. Компанiя не створює резерв пiд знецiнення дебiторської заборгованостi зв'язаних сторiн.
Ризик лiквiдностi. Обачнiсть при управлiннi ризиком лiквiдностi передбачає наявнiсть достатньої суми грошових коштiв для виконання зобов'язань при настаннi термiнiв їх погашення. Компанiя здiйснює активне управлiння i контроль за лiквiднiстю шляхом складання бюджетiв, в яких передбачено включення всiх необхiдних коштiв для забезпечення фiнансових потреб. Також в доповнення до чистих грошових потокiв постiйно пiдтримується наявнiсть мiнiмального залишку грошових коштiв на рахунках. Для управлiння одночасно кредитним ризиком та ризиком лiквiдностi використовується практика передплати.
Управлiння капiталом
У областi управлiння капiталом керiвництво Товариства ставить перед собою за мету гарантувати Пiдприємству можливiсть ведення безперервної дiяльностi для забезпечення доходiв акцiонерам i вигод iншим зацiкавленим сторонам, а також пiдтримка оптимальної структури капiталу з метою зниження витрат на його залучення.
Для пiдтримки структури капiталу i її коригування Пiдприємство може коригувати суму дивiдендiв, що виплачуються акцiонерам, зробити повернення капiталу акцiонерам, випустити новi акцiї або продати активи для зниження заборгованостi.
Стратегiя подальшої дiяльностi емiтента щонайменше на рiк
Сукупнiсть обставин, пов`язаних з вiйною, якi не залежали вiд Товариства, не дали змоги ПрАТ "ДРЗМВ" працювати повноцiнно у 2023 роцi. Нажаль, станом на сьогоднi цi обставини, якi є наслiдком дiї воєнного стану в Українi, тривають, що вiдповiдно суттєво ускладнить роботу пiдприємства. 
Операцiї з пов'язаними сторонами
До пов'язаних сторiн або операцiй з пов'язаними сторонами належать:
а) пiдприємства. якi прямо або опосередковано контролюють або перебувають пiд контролем, або ж перебувають пiд спiльним контролем разом з
Товариством;
б) асоцiйованi компанiї;
в) спiльнi пiдприємства, у яких Товариство є контролюючим учасником;
г) члени провiдного управлiнського персоналу Товариства;
е) близькi родичi особи, зазначеної  в а) або г)
ж) компанiї, що контролюють Товариство, або здiйснюють суттєвий вплив,  або мають суттєвий вiдсоток голосiв у Товариствi;
з) програми виплат по закiнченнi трудової дiяльностi працiвникiв Товариства або будь якого iншого суб'єкта господарювання, який є пов'язаною стороною Товариства.
1.	Операцiй з пов'язаними сторонами, за звiтний рiк у Товариства не було. 
2.	Витрат, визнаних протягом перiоду щодо безнадiйних або сумнiвних боргiв пов'язаних сторiн у звiтному роцi не було.
Компенсацiй провiдному управлiнському персоналу у звiтному роцi не було.
Iнвентаризацiя активiв i зобов'язань Рiшення про проведення рiчної iнвентаризацiї  у 2023 роцi не  приймалося з причин розтаування пiдприємства у небезпечнiй для робiтникiв зонi.  
Дивiденди 
По результатах роботи за 2022 рiк були нарахованi дивiденди у сумi 24587971,12грн.
Були перерахованi податки, дивiденди  за   2021, 2022 роки у сумах:
		                   	
 	Податки, грн	Дивiденди, грн
2021		26802243,90
2022	1587883,99	20711481,63
Всього	1587883,99	47513725,53
 
Фактичний вплив змiн оцiнок в звiтi за 2023 рiк:
Пiдготовка фiнансових звiтiв Товариства вiдповiдно до МСФО вимагає вiд менеджменту робити певнi припущення i оцiнки, якi зачiпають звiтнi суми активiв i зобов'язань, доходiв, витрат i умовних зобов'язань. Припущення i оцiнки вiдносяться в основному до визначення термiнiв експлуатацiї, оцiнки запасiв, визнання i вимiру забезпечень i погашення майбутнiх податкових вигод. Усi припущення i оцiнки грунтованi на чинниках, вiдомих на кiнець звiтного перiоду. Вони визначаються на основi найбiльш вiрогiдного результату майбутнього розвитку бiзнесу, включаючи ситуацiю в секторi, де дiє Товариство i загальне бiзнес-середовище. Оцiнки i очiкування, що лежать в їх основi, регулярно переглядаються. Фактичнi суми можуть вiдрiзнятися вiд припущень i оцiнок, якщо бiзнес-умови розвиваються не так, як чекало Товариство на кiнець звiтного перiоду. Як тiльки з'являється нова iнформацiя, рiзницi вiдбиваються в звiтi про прибуток i, вiдповiдно, мiняються припущення.
     Ця фiнансова звiтнiсть затверджена керiвництвом 18 лютого 2024 року i пiдписана вiд iменi керiвництва наступними посадовцями:

Генеральний  директор    _______________ Сергiй ЗIМБРОВСЬКИЙ
Головний бухгалтер __________________ Наталя ДЕДУШЕНКО
          
д/н